
مسلمانان با همدلی، حربه اختلاف افکنی را   از دست دشمن بگیرند
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رییس جمه��ور اعلام کرد که این دول��ت از هیچ اقدامی که در راه مبارزه با فس��اد لازم 
باشد، دریغ نخواهد کرد و هر چه را که در راه توسعه مملکت نیاز باشد، تامین 

می کند و در این مسیر از هیچ قدرتی نخواهد ترسید. 

استاندار اصفهان به عنوان سخنران این مراس��م، از خدمات دادستان سابق 
استان تقدیر و صدور حکم پلمب بخش مازوت سوز نیروگاه اصفهان را ریسک 
بزرگ و حکمی قطعی قلمداد کرد.  زرگرپور ادامه داد: در این خصوص کمتر 
دادستانی حاضر به پذیرش چنین ریسک بزرگی بود. وی تصریح کرد: پس از 

صدور این حکم، مسوولان در تهران به من ایراد گرفتند که من نیز به عنوان 
رییس شورای تامین استان از حکم دادستان استان با قاطعیت دفاع کردم؛ چرا 

که دادستان اصفهان مشکل بزرگ زیست محیطی را با این حکم 
برطرف کرد. وی ضمن ابراز نگرانی از وضعیت زندان اصفهان...
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رییس جمهور در جمع نخبگان و برگزیدگان خراسان رضوی:

دولت از هیچ اقدامی در راه مبارزه با فساد 
دریغ نخواهد کرد

به مناسبت سالگرد شهادت سردارعباسعلی جانثاری

فرمانده آتشبار

در پی تصمیم دولت به تصفیه بدهی بانک مرکزی

دور زدن متغیرهای اقتصادی 
ممنوع!

در همایش »س��رطان پایان و آغاز من« که ب��ا همت جمعیت 
همیاران س��لامت روان اجتماعی و همکاری سازمان بهزیستی 
استان اصفهان در سالن اجتماعات بهزیستی برگزار شد، دکتر 
شیرین تبعه امامی روانش��ناس و عضو هیات علمی دانشگاه که 
بیمار در حال مبارزه با سرطان است و تا به حال موفق به درمان 
خود تا 80 درصد شده است، گفت: امروزه سرطان به عنوان یک 
بیماری سخت، جس��م و روح بس��یاری از افراد را درگیر کرده، 

ضمن اینکه تعداد مبتلایان هر روز رو به فزونی است.
 به گفته وی، بجاس��ت که با آگاهی از اینکه سرطان صرفا یک 
بیماری جسمی نیست و به صورت ش��دید متاثر از روح و روان 
فرد نیز است، بر آن باش��یم تا با افزایش توان روحی افراد مبتلا 
و افزایش انگیزه زندگی این بیماری هولناک را کنترل و بهبود 
بخش��یم. این بیمار موفق با اش��اره به این موضوع، برای درمان 
روحی اف��راد مبتلا توج��ه به ش��ش نکته کلی��دی را ضروری 
دانست. وی با اش��اره به اینکه بس��یاری از بیماران در پذیرش 
واقعیت بیماری خود مش��کل داش��ته و در انکار شدید روحی 
هستند، تصریح کرد: مسلما عدم پذیرش بیماری بر روند درمان 

تاثیرگذار است...

استاندار در  مراسم معارفه دادستان جدید اصفهان: 

وضعیت زندان اصفهان
 مناسب نیست

باز هم یک پروژه ضدایرانی دیگر

تکرار سناریوی  ایران ستیزی »آرگو«  این بار با نام گلاب

2

مهم ترین دلواپسی ام 
شرمندگی مقابل

 مردم است 

 معاون فرهنگی اجتماعی شهرداری اصفهان در نشست با خبر نگاران رسانه ها:

رهبر معظم انقلاب در دیدار کارگزاران حج:

تخت فولاد وگلستان شهدا یکی از مسیرهای 
گردشگری اصفهان است 

این روزها ش��اهد نمایش فیلم ضد ایرانی »گلاب« در بس��یاری از 
جشنواره های سینمایی غرب هس��تیم؛ فیلمی که علی رغم ضعف 
در ساختار و محتوا همواره به عنوان یکی از شانس های اسکار مطرح 

می ش��ود، به نظر می رس��د قصه فیلم ضد ایرانی »آرگ��و« در حال 
 تکرار است. دو س��ال پیش فیلم ضد ایرانی »آرگو« به کارگردانی 

بن افلک، بازیگر هالیوودی ساخته شد که از همان ابتدا ...

مرکز نجوم ادیب برگزار می کند؛

 ششمین گشت رصدی آسمان شب
12 7

9

با حضور معاون وزیر تعاون؛

امروز 96 طرح تعاونی در 
استان اصفهان افتتاح می شود

سرطان؛ پایان و آغاز من

سرطان نعمتی است که باعث 
بازنگری مان می شود
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در پنج  ماهه اول  امسال، 480 نفر در حوادث ترافیکی استان 
اصفهان جان خود را از دست دادند که اين آمار در مقايسه با 
مدت زمان مشابه سال گذشته ) 457نفر( ،  5 درصد افزايش  

رانشان مي دهد.اين آماری است که پزش��کی قانونی استان 
اصفهان می ده��د که  از مجم��وع تلفات حوادث 

ترافیکی  پنج ماهه اول امسال در اين استان ...

روزنامه خبری،  فرهنگی 
اجتماعی صبح ایران 
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در پنج ماه اول سال در پزشکی قانونی چه گذشت؟

آمار متوفیات ناشی از حوادث ترافیکی  
در استان اصفهان افزایش یافت

جاده سلامت در پارک جنگلی ناژوان افتتاح شد

اصفهانی ها پنج گام سلامت را در جاده سلامت برداشتند

واردات پوشاک خارجی؛ 
مهم ترین مانع رشد نساجی

صنعت نساجی اصفهان
 نگاه دلسوزانه مسوولان

 را می طلبد

 50 درصد اتوبوس های 
کشور به دلیل مشکل 

سوختی خاک می خورند

122

بیمارستان ها  
احتیاج به 
بازسازی دارند 

افراط گرایی و 
خشونت چالش 
جهانی است

حجت الاسلام ناطق نوری با  اشاره به مشکل خشکسالی در کل کشور:

اصفهان در حوزه آب دارای مشکل مضاعفی است

با حضور نویسنده برجسته، حبیب احمد زاده:

نشست داستانی خط انار برگزار می شود

در فرهنگسرای اسوه؛ 

»همسفران بهشت« به پایان مسیر  رسیدند

پا قدم فرکی برای طلایی پوشان 
خوب بود

سپاهان از مشهد سوغاتی 
دکتر سقائیان نژاد:سه امتیازی آورد

1212

3

5-8
سبک زندگی

ريیس دفتر بازرسی مقام معظم رهبری گفت: بايد اذعان کرد که اصفهان 
درگیر مش��کل مضاعفی اس��ت که بايد با مديريت صحیح مرتفع ش��ود. 
خوشبختانه سفر معاون اول ريیس جمهوری به اصفهان به همراه وزير نیرو 
و گزارشاتی که از اين سفر به مقامات کشوری ارايه شد بسیار مفید و سازنده 

اس��ت و می تواند در تصمیم گیری ها برای مساله زاينده رود کارساز باشد. 
علی اکبر ناطق نوری، ريیس دفتر بازرسی مقام معظم رهبری و عضو مجمع 

تشخیص مصلحت نظام در جلسه شورای اداری با حضور استاندار و 
مسوولین استان اصفهان شرکت کرد...

س: ایمنا [
]عک

هفته هشتم لیگ برتر فوتبال در حالی برگزار شد که خبری از 
دوئل رودروی کرانچار و مرزبان نبود اما در عوض سپاهانی ها 
پس از  هفته يک بار ديگر رنگ برد را ديدند. در آغاز مسابقات 
هفته هشتم لیگ برتر فوتبال و در نخستین ديدار اين هفته، دو 

تیم سپاهان و پديده به مصاف هم رفتند که در پايان...

س: ؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟[
]عك
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هدایای شگفت انگیز تابستانه اینترنت شبکیه را از دست ندهید

)مودم وایرلس، آنتی ویروس، سه ماه و 15 گیگ و نصب(
با تلفن و یا بدون تلفن، سرعت تا بالاتر از  10MB/S، با کیفیت عالی و قیمت استثنایی
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استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

ویژه نامه  دانش 

4

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال



دور تازه مذاکرات کمتر از ۲ هفته
 دیگر آغاز می شود

نماینده ایران در مذاکرات هس��ته ای با بیان اینکه اختلافات بر س��ر 
مسایل اصلی همچنان باقی است، گفت: دور آتی مذاکرات کمتر از ۲ 

هفته دیگر در یک شهر اروپایی برگزار می شود.
 سید عباس عراقچی معاون وزیر خارجه ایران گفت مذاکرات هسته ای 
که تازه ترین دور آن روز جمعه بدون اعلام نتیجه پایان یافت، کمتر از 

دو هفته دیگر در یک شهر اروپایی از سر گرفته می شود.
آقای عراقچی که با خبرگزاری »کیودو« ژاپن مصاحبه می کرد، گفت 
این دیدار در حالی صورت می گیرد که »اختلافات بر س��ر موضوعات 

مهم« پابرجا مانده است.
وی افزود: »ما توانستیم در فضایی سازنده به درکی بسیار بهتر برسیم، 

اما هنوز اختلافات بر سر مسایل مهم باقی مانده است.«

کشورهای حاشیه دریای خزر سه 
موافقت نامه امضا کردند 

در جریان برگزاری چهارمین اجلاس کشورهای حاشیه دریای خزر 
درآستراخان روسیه سه موافقت نامه به امضای کشورهای عضو رسید. 
در چهارمین اجلاس سران کشورهای حاشیه خزر که دیروز)دوشنبه( 
با حضور روس��ای جمهور این کشور ها در اس��تاراخان روسیه برگزار 
می شود، کشورهای عضو سه موافقتنامه در بخش های حفاظت و بهره 
برداری بهینه از منابع آبی ،  آب و هواشناسی و پیشگیری و واکنش به 

وضعیت اضطرار را به امضا رساندند.
 این موافقتنامه ها در بخش پیش��گیری و واکنش به وضعیت اضطرار 
به امضای رحمانی فضلی وزیر کش��ور، آب و هواشناس��ی به امضای 
آخوندی وزیر مسکن و شهرسازی و در بخش حفاظت و بهره برداری 
 بهینه از منابع آبی به امضای صالحی رییس س��ازمان ش��یلات ایران 

رسید.
 کشورهای حاشیه خزر درپایان این اجلاس یک روزه بیانیه مشترکی 

به امضای سران این کشورها منتشر می کنند.

اظهارات وزیر خارجه امارات به درد 
تبلیغات قبیله ای می خورد

عوض حیدرپ��ور، عضو کمیس��یون امنیت ملی و سیاس��ت خارجی 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به اظهارات تکراری وزیر امور خارجه 
امارات مبنی براینکه ایران باید پرچم خود را از جزیره ابوموسی بردارد 
گفت: در قراردادی که در س��ال 1971 نوش��ته ش��ده است، تصریح 
شده که ابوموسی، تنب بزرگ و تنب کوچک جزء لاینفک جمهوری 
اس��لامی ایران اس��ت و این حرف های تکراری که هر از چندگاهی از 
سوی یکی از مقامات اماراتی مطرح می ش��ود تنها خوراک تبلیغاتی 

برای آنهاست.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاس��ت خارجی مجلس افزود: شاید 
وزیر خارجه امارات در زمان عقد چنین قراردادی اصلا به دنیا نیامده 
بود و شاید اصلا در امارات نبوده است، اینها افراد بی سواد و بدون دانش 

نسبت به گذشته هستند.
نماینده مردم اصفهان ادامه داد: جمهوری اسلامی ایران تاریخ 5 هزار 
ساله دارد اما امارات تنها 40 س��ال تاریخ دارد، گاهی کسانی در این 
کش��ور اظهار نظر می کنند که حتی سن ش��ان کمتر از سن تشکیل 

امارات است.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس گفت: اینگونه 
س��خنان فقط به درد تبلیغات قبیله ای خورده و بسیار بی ربط است، 
تاریخ خلیج فارس نشان می دهد که این جزایر هزاران سال متعلق به 

جمهوری اسلامی ایران بوده است.

 توان نرم کشور هدف اصلی
 دستگاه های جاسوسی است

دبیر شورای عالی امنیت ملی گفت: دستگاه های جاسوسی با اشراف 
نس��بت به تاثیر گذاری توان نرم جمهوری اس��لامی در تغییر موازنه 
قدرت در سطح بین المللی، تلاش می کنند تا درحوزه های تخصصی 

ذیربط کشور نفوذ نمایند. 
علی شمخانی، دبیر ش��ورای عالی امنیت ملی که درجمع مسوولان 
مراکز روابط عمومی وزارت خانه ها و دس��تگاه های دولتی سخن می 
گفت با اش��اره به ضرورت توجه مراکز روابط عمومی به اولویت های 
اصلی کش��ور، لزوم برنامه ریزی و انجام فعالیت های هنرمندانه برای 
انعکاس واقعی اقدامات دولت در مهار تورم و حرکت به سمت خروج 
از رکود اقتصادی را مورد تاکید قرار داد و افزود: اصلی ترین ماموریت 
مراکز روابط عمومی تحقق راهبرد محوری دولت در ایجاد و ارتقاء امید 

و نشاط مستمر در جامعه است.

معاون کنسولی وزارت امور خارجه با تأکید بر اینکه گشایش 
س��فارت  به معنای این نیس��ت که مواضع سیاسی ما یکسان 
اس��ت، گفت: ۳50 هزار ایرانی در انگلیس حضور دارند و نیاز 
به خدمات کنس��ولی دارند و ما به عنوان معاون کنس��ولی از 

بازگشایی سفارت خانه استقبال می کنیم. 
حسن قشقاوی معاون کنسولی وزارت امور خارجه در حاشیه 
مراس��م ترحیم والده آیت الله هاشمی ش��اهرودی در پاس��خ 
به س��وال خبرنگاری در خص��وص اینکه موضع ش��ما درباره 
 اظهارات مداخله جویانه نخست وزیر انگلیس چیست؟، گفت:

 وزارت خارجه موضع خ��ود را اعلام کرد و س��خنگو در مورد 
این اظهارات مطالبی بیان کرد اما در اص��ل اینگونه اظهارات 
ناشایس��ت ارتباطی با دیدارهای دیپلماتیک به طور مستقیم 

ندارد.
معاون کنسولی وزارت امور خارجه با اشاره به اینکه هم اکنون 
در هفته دفاع مقدس قرار داریم و آن زمان هم چنین مسایلی 
وجود داش��ت، خاطرنش��ان کرد: در آن زمان چ��ه نیروهای 
 ما پیروز می ش��دند و چه شکس��ت می خوردند مذاکرات لغو

 نمی ش��د و به طور مرتب هیأت ه��ای دیپلماتیک رفت و آمد 
می کردند و دی��دار دیپلماتیک به معنای تأیی��د طرف مقابل 

نیست.
قش��قاوی در ادامه تأکید کرد که گفت وگوی س��طح عالی با 
مقامات انگلیس جزء خطوط قرمز نظام نیست و گفت: ضمن 
حفظ مواضع انتقادی صریح در م��ورد انگلیس این دیدارها را 

نقض کننده نمی دانیم.
 مع��اون کنس��ولی وزارت ام��ور خارجه با اش��اره ب��ه مصوبه 
مجلس درباره س��طح رواب��ط دیپلماتیک با بریتانی��ا و اینکه 
این روابط از کارداری س��فارت به بالاتر نیس��ت، افزود: حتی 
بعد از حادثه س��فارت انگلیس هم طرف مقابل قطع رابطه را 

اعلام نکرد.
وی با بیان اینکه تحلیل هایی که درباره روابط با انگلیس صورت 
می گیرد باید منطقی باش��د، تصریح کرد: مس��اله بازگشایی 
س��فارت بین کاردارهای غیر مقیم وج��ود دارد و در مورد  آن 
بحث می شود اما گشایش س��فارت خانه به معنای این نیست 
که مواضع سیاسی ما یکسان است و حتی به معنای فراموشی 

اقدامات سابق آنها نخواهد بود.
قشقاوی با اش��اره به اینکه ۳50 هزار ایرانی در انگلیس وجود 
دارد و این در حالی اس��ت که تنها یکصد انگلیس��ی در ایران 
حضور دارند، بیان داش��ت: به طور مسلم این تعداد ایرانی نیاز 
 به خدمات کنس��ولی دارند و برای انج��ام دادن کارهای خود 
مانند اخذ شناسنامه و گذرنامه با گش��ایش سفارت می توان 
به این امور رس��یدگی کرد و ما به عنوان معاون کنس��ولی از 
بازگشایی س��فارتخانه اس��تقبال می کنیم زیرا نمی توانیم در 

برابر امور ایرانیان مقیم بی تفاوت باشیم.
مع��اون کنس��ولی وزارت خارج��ه درب��اره آزادی دو ت��ن از 
ایرانیان در یمن اظهار داشت: خوش��بختانه در یکی دو هفته 
 اخیر آزادی های خوب��ی از ایرانی ه��ا در س��وریه و یمن و در 
بخش��ی از کشورهای ش��رق آس��یا داش��ته ایم که به دلایلی 

رسانه ای نشد و اطلاع رسانی کامل صورت خواهد گرفت.

معاون ستاد کل نیروهای مس��لح با بیان اینکه ابعاد دشمنی 
علیه جمهوری اسلامی گسترده شده است، گفت: هم اکنون 
جمهوری اسلامی در اوج هجمه های اقتصادی و فرهنگی قرار 
دارد. به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری مهر، س��ید 
مسعود جزایری معاون ستادکل نیروهای مسلح دیروز صبح 
در همایش یاد یاران طی س��خنانی اظهار داشت: در سال 57 
پدیده ای جدید و کلامی نو به جهان ارایه ش��د که اصلی ترین 
این پیام حکومت به ن��ام الله در عصر مادیت ب��ود.وی با بیان 
اینکه اصلی ترین مش��کل و چالش دنیای اس��تکبار از همان 
لحظه آغاز شد، افزود: این پدیده یعنی انقلاب اسلامی از سوی 
آنها تحمل نشد و دنیا و صف اس��تکبار در مقابل آن ایستاد و 
بنای برخورد را با آن گذاش��ت و کار به حدی رسید که اقدام 
نظامی انجام شد.معاون س��تاد کل نیروهای مسلح با اشاره به 
سخنان برژینسکی مش��اور امنیت ملی وقت آن زمان گفت: 
مشاور وقت امنیت ملی کارتر اعلام کرد که آمریکا باید تقویت 
دولت هایی را که بتوانند اقدام نظامی علیه انقلاب ایران داشته 
باش��د را در دس��تور کار قرار دهد که بدین وسیله جنگ آغاز 
و هشت سال به طول انجامید. س��ردار جزایری با بیان اینکه 
دشمنان جمهوری اس��لامی و در راس آنها آمریکا و اسرائیل 
کمک های مالی و نظامی به رژیم بعث عراق می کردند، ادامه 
داد: دشمن آنچه را که می توانست برای تغییر رفتار، نابودی و 
سرنگون کردن انقلاب و نظام ما انجام داد و آن گاه که دشمن 
نتوانست به اهداف خود برس��د راه فرار را در پیش گرفت.وی 
افزود: جنگ خس��ارت های زیادی به بار آورد، لکن توفیقاتی 
که در جنگ هش��ت س��اله حق علیه باطل توسط رزمندگان 
و مردم به دس��ت آمد قابل مقایسه با خس��ارت ها نیست.وی 
تصریح ک��رد: اگر مقاومت دیروز و ش��ناخت دقی��ق امروز از 
دشمن و خودباوری حقیقی نداشتیم، نمی توانستیم در مقابل 
هجمه های بس��یار گسترده دش��منان مقاومت کنیم. این در 
حالی اس��ت که ما با توجه به ش��رایط فعلی توانستیم صدور 
انقلاب را در سایر کشورهای جهان داشته باشیم.معاون ستاد 

کل نیروهای مس��لح با تاکید بر اینکه دف��اع مقدس درس و 
عبرت زیادی برای ما داشت، گفت: باید بتوانیم این آموزه ها را 
در مراحل ساخت و استحکام نظام به کار ببریم.جزایری با بیان 
اینکه دش��منی ها با جمهوری اسلامی به پایان نرسیده است، 
افزود: زمانی که دش��من با اقدام نظامی نتوانست به این نظام 
و انقلاب آسیبی وارد کند ش��کل تهاجم را تغییر داد و امروز 
جنگ نرم، هجمه های فرهنگی، اقتصادی، علمی و فناوری بر 
علیه جمهوری اسلامی در اوج قرار دارد.وی تصریح کرد: برای 
مقابله با این تهاجم ها باید جبهه های مقابله خود را مستحکم تر 
و قوی تر کرده و همچنین با ایجاد ساختارهای مدیریتی لازم 
با این هجم��ه ها که تمامیت نظام و انقلاب اس��لامی را هدف 
قرار داده اند، مقابله کنیم. معاون ستاد کل نیروهای مسلح با 
بیان اینکه قرارگاه های فرهنگی باید همانند قرارگاه های زمان 
جنگ مجددا شکل بگیرند، گفت: با ایجاد این قرارگاه ها باید 
به درس��تی راهبردهای کلان و عملیاتی دش��من را شناخته 
و در مقابل نی��ز راهبردهای خنثی کنن��ده را تنظیم و برنامه 

ریزی کنیم.

سردار جزایری:  بازگشایی سفارت انگلیس 
تهاجم اقتصادی و فرهنگی در اوج قرار داردبه معنای یکسان بودن مواضع سیاسی نیست
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

دکتر روحانی در دیدار رییس جمهوری آذربایجان:

اراده جدی مقامات تهران – باکو بر توسعه روابط است
رییس جمهور با اشاره به روابط خوب دو کش��ور ایران و جمهوری 
آذربایجان گفت: امنیت و توس��عه ایران و آذربایجان بهم پیوس��ته 
اس��ت و نباید بگذاریم کش��ورهایی که مخالف پیشرفت مناسبات 
دوستانه دو کشور هس��تند خللی در این روابط ایجاد کنند.حجت 
الاسلام و المسلمین دکتر حسن روحانی روز دوشنبه در دیدار الهام 
علی اف رییس جمهوری آذربایجان، اراده جدی مقامات دو کشور 
برای توسعه همکاری ها را خاطرنشان ساخت و گفت: ظرفیت های 
بس��یار خوبی در حوزه انرژی ، نفت و گاز ، تجارت ، محیط زیست و 

گردشگری وجود دارد که باید کمیسیون مشترک دو کشور در این 
زمینه ها فعال تر ش��وند.دکتر روحانی با اشاره به اهمیت راه اندازی 
کریدور شمال – جنوب خاطرنشان ساخت: ساخت راه آهن ازمسیر 
قزوین به رشت و سپس آستارا سرعت گرفته و باید با مشارکت طرف 
آذربایجانی راه آهن دو کشور را که به نفع ملت های دو کشور است 
به یکدیگر متصل کرد.رییس جمهوری بر همکاری بیش��تر بخش 
خصوصی دو کش��ور در بخش های مختلف تاکید کرد و خواس��تار 
تسهیل در زمینه صدور روادید برای حضور آسان تر تجار ایرانی در 

آذربایجان شد.دکتر روحانی همچنین بر همکاری های بین المللی 
دو کشور در مسایل منطقه ای و جهانی تاکید کرد و گفت: تهران و 
باکو باید در مجامع بین المللی مواضع هماهنگی اتخاذ کنند.الهام 
علی اف رییس جمهوری آذربایجان نیز در ای��ن دیدار که در محل 
رزیدانس کنسولگری ایران در آستراخان برگزار شد ، بر پیوستگی 
امنیت دو کشور ایران و آذربایجان تاکید کرد و گفت: دولت و ملت 
آذربایج��ان علاقه مند به گس��ترش همکاری ها با ته��ران در همه 
 زمینه ها هستند.وی با اشاره به ساخت راه آهنی که آذربایجان را به 

آب های آزاد متصل می کند، گفت: این راه آهن آینده روشنی دارد و 
می تواند منافع دو کشور و همسایگان را تامین کند.رییس جمهوری 
آذربایجان برخی از زمینه های همکاری میان دو کشور را یادآور شد 
 و اظهار امیدواری کرد که در س��فر آتی رییس جمه��وری ایران در 
طرح های نفت و گاز ، تجاری و گردشگری توافقات مطلوبی حاصل 
شود.وی همچنین توانمندی و پیشرفت ایران در عرصه های مختلف 
نظیر دارو را ارزنده دانست و خواستار کمک شرکت های ایرانی در این 

زمینه ها به کشورش شد.

نشست مشترک مجلس و دولت سه 
شنبه هفته آینده برگزار می شود 

معاون نظ��ارت و هماهنگی معاونت پارلمان��ی رئیس جمهور، با بیان 
اینکه نشست مشترک مجلس و دولت سه ش��نبه هفته آینده برگزار 
می شود، گفت: در این نشست با حضور روسای قوای مجریه و مقننه، 
وزرا و نمایندگان مجلس مسائل و مشکلات کشور به ویژه موضوعات 
اقتصادی بررسی میشود.  مجید نصیرپورسردهایی از برگزاری نشست 
مش��ترک مجلس و دولت در هفته آینده خبر داد و گفت: این نشست 
احتمالا روز سه ش��نبه در محل مجلس شورای اس��لامی برگزار می 
شود. وی افزود: در این نشست با حضور روسای قوای مجریه و مقننه، 
وزرا و نمایندگان مجلس مسائل و مشکلات کشور به ویژه موضوعات 
اقتصادی بررسی میشود. معاون نظارت و هماهنگی معاونت پارلمانی 
رئیس جمهورادامه داد:در این نشست نخست رئیس مجلس و رئیس 
جمهور و سپس تعدادی از وزرای دولت و نمایندگان مجلس به ارائه 

گزارش می پردازند 

بررسی وضعیت اقتصادی کشور در 
جلسه غیرعلنی مجلس 

مجلس ش��ورای اس��لامی ،صبح دیروز )یکشنبه( جلس��ه غیر علنی 
تشکیل داد.  حسین سبحانی نیا خبر از برگزاری جلسه غیر علنی در 
مجلس شورای اسلامی جهت بررس��ی وضعیت اقتصاد و تورم کشور 
داد. عضو هیات ریسه مجلس در تشریح جلسه غیر علنی دیروز گفت: 
در این جلسه ارس��لان فتحی پور،رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس 

شورای اسلامی گزارش وضعیت اقتصادی و نرخ تورم را ارائه کرد.

موشک »یا علی« نخستین »کروز 
زمینی« سپاه

فرمانده نیروی هوافضای سپاه گفت: موش��ک کروز »یا علی«، اولین 
موشک کروز زمینی ساخت این نیروست.سردار امیرعلی حاجی زاده 
فرمانده نیروی هوافضای سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در خصوص 
موشک کروز با نام »یا علی« که طی ماههای اخیر و در جریان بازدید 
فرمانده معظم کل قوا از نمایشگاه دس��تاوردهای این نیرو به نمایش 
درآمد، گفت: این یک موشک کروز زمینی است که توسط هوافضای 
سپاه ساخته شده و علاوه بر آن، کروز زمینی دیگری نیز در وزارت دفاع 
ساخته شده است.حاجی زاده ادامه داد: موشک کروز »یاعلی« که از 
روی سکوهای زمینی شلیک می شود، قابلیت پرتاب از روی هواپیما 

را هم خواهد داشت.

ستاد مردمی آزادی قدس در حال 
شکل گیری است

رئیس سازمان بسیج مستضعفین از شکل گیری ستاد مردمی آزادی 
قدس در آینده نزدیک خبر داد. سردار محمدرضا نقدی رئیس سازمان 
بسیج مستضعفین در نشست خبری روز همبستگی با کودکان غزه با 
اشاره به حمله وحشیانه رژیم اشغالگر قدس به مردم غزه اظهار داشت:  
ما شاهد هستیم وقتی استکبار توانایی های خود را پایان یافته می بیند 
دست به جنایات وحشیانه می زند تا ثابت کند که خطرناک است و در 
غزه دیدید که آنها شروع به زدن مهدکودک ها،  مدارس و بیمارستان ها 
کردند.وی با اشاره به شکل گیری س��تادهای مردمی آزادی قدس در 
آینده ای نزدیک اظهار داش��ت: با توجه به حملات ددمنش��انه رژیم 
اشغالگر قدس به مردم غزه و نزدیکی روز حمایت از کودکان فلسطینی 
با مشورتی که با دوس��تان کمیته امداد داش��تیم تصمیم گرفته شد 

حمایت های مقدماتی برای بازسازی غزه انجام شود.

سردار سرتیپ اس��ماعیل احمدی مقدم دیروزدر همایش ملی 
پلیس و پیش��گیری اجتماعی از جرم با اش��اره به اینکه نیروی 
انتظامی فقط نمی تواند با مجرم برخورد کند، افزود: باید موضوع 
پیشگیری و کاهش هزینه ها در این زمینه نیز در اولویت کاری 
نیروی انتظامی باش��د. وی گفت: پیش��گیری اجتماعی از جرم 
و کاهش مناب��ع تولید جرم در جامعه گام مهمی اس��ت که باید 

برداریم. س��ردار احمدی مقدم افزود: در شرایط عمومی جهانی 
شاهد گسترش و رشد تروریس��م هستیم و دست های سرویس 
های اطلاعاتی و قدرت های بزرگ در این زمینه قابل رویت است . 
وی گفت: فضای مجازی و مجموعه رسانه ها )ماهواره( امروز بستر 
مناسبی برای توسعه جرایم شده است. فرمانده نیروی انتظامی 
افزود: مدرنیس��م امروز مترادف با زندگی غربی است و غربی ها 
تلاش می کنند تا بگویند اگر می خواهید تحولی در زندگی داشته 
باشید باید از فرهنگ غربی اس��تفاده کنید و غربی ها تلاش می 
کنند با هجوم رسانه ای در هر ملتی فرهنگ غرب را تبلیغ کنند. 
سردار احمدی مقدم گفت: یکی از موضوعاتی که غربی ها به آن 
توجه دارند روابط جنسی و ازدواج است که با نگاه فمینیستی و 
حمایت از زنان به جایی موضوع را کش��انده اند که امروز شاهد 
افزایش هزینه ازدواج بالا و در نتیجه ازدواج گریزی هستیم. وی با 

اشاره به اینکه استعمارگران حمایت عجیبی و غربی از مقوله جرم 
دارند، افزود: جنایتکاران از این موضوع حمایت می کنند و شاید 
در بحث داعش نیز کشته شدن شهروندشان یک فضاسازی باشد 
و باید به این موضوع با دیده شک و تردید نگاه کرد. سردار احمدی 
مقدم گفت: امروز جامعه ما بسیار آگاه است و در چنین فضایی 
دستگاه های امنیتی و رس��انه ای می خواهند جامعه را امن و از 
وقوع جرایم جلوگیری کنند. وی افزود: در نگاه گذشته دستگاه ها 
مجرم را هدف قرار می دادند اما نگاه فعلی این است که بسترهای 
جرم کجاست و ما نباید از ریشه ها و علت ها غافل شویم. فرمانده 
نیروی انتظامی گفت: اگر پلیس می خواهد در جامعه و در سطح 
بین المللی موفق باشد باید قدرت پیش بینی داشته باشد. سردار 
احمدی مقدم با اشاره به قدرت گفتمان سازی افزود: باید گفتمان 
در جامعه ایجاد کنیم و درخصوص شبکه های اجتماعی برخی 

خیال می کنند دولت می خواهد محدودس��ازی کند درحالیکه 
ایمن سازی با محدودس��ازی متفاوت اس��ت و محدودسازی با 
محروم سازی نیز متفاوت. وی گفت: ما باید مردم را قانع کنیم و 
اعتمادسازی کنیم که این موضوع مشکلات دارد و نیروی انتظامی 
خیر آنها را می خواهد که آسیب نبینند. سردار سرتیپ احمدی 
مقدم افزود: به روز بودن، پیشتاز بودن و مبارزه با فساد و تقویت 
نیروی انسانی درون سازمانی می تواند در پیشگیری از جرم موثر 
باش��د. وی همچنین گفت: یکی از اقدامات دیگر مسئول سازی 
است و هر دستگاهی اگر وظیفه خودش را به درستی انجام دهد 

شاهد کاهش جرایم خواهیم بود.
فرمانده نیروی انتظامی افزود: هر وقت مش��کل اقتصادی داریم 
جرایم رو به افزایش می رود و هر وقت اقتصاد رونق دارد جرایم 
کاهش می یابد. سردار سرتیپ احمدی مقدم گفت: معتاد مجرم 
نیست بلکه مریض است و اینکه انتقاد می شود که نیروی انتظامی 
این اف��راد را جمع نمی کند باید دس��تگاه های دیگ��ر از جمله 
شهرداری ها و دس��تگاه های حمایتی وارد شوند تا این موضوع  

ساماندهی کنند.

سردار احمدی مقدم فرمانده نیروی انتظامی تاکید کرد:

لزوم پیشگیری از جرم و کاهش منابع تولید جرم    
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

آیت الله هاشمی رفسنجانی:

آمریکایی ها معترفند بدون کمک ایران نمی توانند داعش را  از بین ببرند
رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام با بیان اینکه ائتلاف علیه 
داعش قطعا شکس��ت می خورد، گفت: آمریکای��ی ها اعتراف 
کرده اند اگر ایران کمک نکند، این ائت��لاف نمی تواند داعش 

را از بین ببرد.
به گزارش اصفهان زبیا به نقل از خبر گزاری جمهوری اسلامی 
، آیت الله »اکبر هاشمی رفس��نجانی« دیروز یکشنبه در اولین 
همایش ملی »دفاع مقدس و دانش��گاه« افزود: بمباران هوایی 
نمی تواند یک گروهک تروریستی را از بین ببرد چرا که شاهدیم 

در چند روز اخیر داعش به س��مت کوبانی در مرز ترکیه حمله 
کرده است.وی اضافه کرد: دیشب هم نیروهای ائتلاف اطراف 
کوبانی را بمباران کرده ان��د تا این گروهک نتواند ش��هر را به 
تصرف درآورد اما با این حال قس��مت عمده شهر زیر خمپاره 

باران داعش است. 
هاشمی رفسنجانی اظهار داشت: خود غربی ها گزارش داده اند 
که از زمان حمله ائتلاف به داعش 235 نیروی جدید از جاهای 
دیگر به آنها پیوسته اند، مسلما اینگونه نمی شود با این گروهک 

رفتار کرد.وی حوادث اخیر در کشور عراق را یادآور شد تصریح 
کرد: در همین حوادث اخیر فقط اشاره ایران توانست مشکل را 
حل کند چرا که عراقی ها چندین ماه به دنبال تش��کیل دولت 
بودند و آمریکایی ها ه��م هر گونه کمک را به تش��کیل دولت 
فراگیر در عراق مش��روط ک��رده بودند که با اش��اره ایران این 

مشکل رفع شد.
عضو مجلس خبرگان رهبری خاطر نشان کرد: اگر اکنون میدان 
نبردی ش��کل می گیرد کار اصلی را ایرانی ها ب��ه عهده دارند 

البته نمی گویم که نیرو اعزام کرده ایم اما مش��اوره های ایران 
توانست سد موصل و ش��هر آمرلی را آزاد کند و آمریکایی ها به 
 خوبی می دانند که نمی توانند با بمباران هوایی این کار را انجام 

دهند.
هاشمی رفس��نجانی با بیان اینکه آنها می گویند که در ائتلاف 
ش��رکت کنید، تاکید کرد: ما می گوییم که ش��ما ما را تحریم 
کردید و این نوعی دشمنی شما با ما است و ما در صف شما نمی 

گنجیم؛ ما کار خودمان را انجام می دهیم.

شرکت مهندسی نیک اندیش- وابسته به شهرداری اصفهان 

شرکت مهندسی نیک اندیش در نظر دارد تعدادی راننده با خودروهای سمند، پژو 405 و تندر 90 مدل سال 1388 به بالا با شرایط ذیل بکارگیری نماید. 
)افرادی که دارای کارت شهری می باشند در اولویت قرار دارند. (

1- دارا بودن گواهینامه پایه دو 
2- اسناد خودرو به نام راننده باشد 

3- دارا بودن بیمه نامه با اعتبار حداقل 10 ماه 
4- متاهل 

متقاضیان جهت ثبت نام در ساعات اداری تا تاریخ 93/07/17 با شماره تلفن های 
32204950 و 32202217 تماس گیرند.  رستوران موزه

اصفهان  خیابان امیرکبیر  

  سفارشات: 09133083751
  رزرو: 031-33874400

بدینوسیله به اطلاع اعضای محترم شرکت تعاونی مصرف دانشگاه 
آزاد اسلامی واحد خوراس��گان) اصفهان (می رس��اند که جلسه 
مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول این شرکت تعاونی راس ساعت 
13:30 روز یکش��نبه مورخ 93/07/20 در محل تالار امیرکبیر 
واقع در خیابان جی – بلوار ارغوانیه- دانشگاه آزاد اسلامی واحد 

اصفهان )خوراسگان( تشکیل می گردد. 
لذا از کلیه اعضاء دعوت می شود راس ساعت مقرر در محل مذکور 

حضور بهم رسانند و یا وکیل/ نماینده خود را کتباً معرفی نمایند.
دستور جلسه:

1- تصویب اساسنامه جدید شرکت تعاونی 
هیات مدیره شرکت تعاونی مصرف کارکنان  دانشگاه آزاد اصفهان) خوراسگان( 

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول 

آگهی بکارگیری راننده استیجاری با خودرو

224 نماینده مجلس در بیانی��ه ای از مواضع روحانی رئیس 
جمهور کشور در موضوعات مطروحه در سازمان ملل تقدیر 
و تشکر کردند.  به گزارش اصفهان زبیا به نقل از خبرگزاری 
خانه ملت، ضرغام صادقی در نشست علنی دیروز )یکشنبه( 
مجلس شورای اس��لامی بیانیه 224 نفر از نمایندگان را در 
حمایت از مواضع حس��ن روحانی رئیس جمهور کشورمان 
در سفر به نیویورک و حضور در مجمع سالیانه سازمان ملل 

قرائت کرد.متن بیانیه بدین شرح است:
اکنون که س��فر حجت الاسلام والمس��لمین روحانی رئیس 
جمهور محترم برای شرکت در مجمع عمومی سالانه سازمان 
ملل در نیویورک به پایان رس��یده اس��ت، جا دارد از مواضع 
متین و حق طلبانه ایشان در دفاع از حقوق ملت ایران به ویژه 
حق استفاده از انرژی صلح آمیز هسته ای سپاسگذاری کنیم. 
همچنین لازم است از مواضع ریاست محترم جمهور نسبت به 
مداخلات ناروای آمریکایی ها تحت عنوان ائتلاف ضدداعش 
در س��وریه و عراق و نمایش مضح��ک مبارزه با تروریس��م 
قدردانی کنیم.س��خنان رئیس جمهور که بیانگر عزم و اراده 

ملت مومن و متحد ایران در مقابله با خوی اس��تکبارطلبی 
سلطه گران است، حامل این پیام است که تحریم ها و تهدیدها 
نتوانسته  است رخنه ای در سنگر استوار ایستادگی این ملت 
بزرگ ایجاد کند. اظهارات س��خیف نخست وزیر انگلیس در 
مجمع عمومی س��ازمان ملل متحد نش��ان داد که روباه پیر 
انگلیس که مدتهاس��ت در مسیر اس��تعمارگری دنباله روی 
بی اراده آمریکا و صهیونیسم شده است، هنوز واقعیت انقلاب 
اسلامی را درک نکرده و به میزان نفرت ملت ایران از انگلیس 
و به تعبیر دقیق و درست رهبر معظم انقلاب اسلامی انگلیس 
خبیث پی نبرده است.ما نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
که امضاکننده این بیانیه هستیم، اظهارات زشت و موهن و 
مداخله جویانه نخست وزیر انگلیس را قویاً محکوم می کنیم 
و اطمینان داریم که به فض��ل الهی ایران اس��لامی راه امام 
راحل را در حفظ اس��تقلال ایران به رهبری حضرت آیت الله 
خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی با صلابت و قدرت ادامه 
خواهد داد و دولت و ملت در این راه متحد با یکدیگر به پیش 

خواهند رفت.

رئیس کمیس��یون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با بیان 
اینکه 1+5 بهتر اس��ت فرصت حصول به توافق نهایی با ایران را از 
دست ندهد، گفت: جمهوری اس��لامی ایران پس از پایان فرصت 
4 ماهه به فعالیت های هسته ای خود با س��رعت بیشتری ادامه 
می دهد.  علاء الدین بروجردی درگف��ت وگو با خبرگزاری خانه 
ملت، درباره مذاکرات هس��ته ای میان ایران و1+5 در نیویورک، 
گفت: جمهوری اسلامی ایران ازابتدای مذاکرات تا کنون حداکثر 
انعطاف ممکن را درمقابل زیاده خواهی های غرب داشته است و 
اگر1+5 فرصت حصول به توافقات نهایی را از دس��ت بدهد یکبار 
دیگر دچار اشتباه  ش��ده و این موضوع به طور قطع به نفع ایران 
خواهد بود؛ زیرا جمهوری اس��لامی ایران گام ه��ای بلندتری را 
درچارچوب مقررات آژانس و عهدنامه ان پی تی برخواهد داشت، 
همچنین در این مس��یر توانمندی های خود را افزایش می دهد، 
زیرا این تکلیفی است که مجلس برای دولت ایجاد کرده که باید 
20 هزارمگاوات انرژی هسته ای  تولید کند.نماینده مردم بروجرد 
درمجلس شورای اسلامی، ادامه داد: لازمه چنین امری این است 
که ایران از تعداد بیشتری سانتریفیوژ برخوردار باشد و به میزان 

بیشتری غنی سازی صورت گیرد، بنابراین اگر1+5 این فرصت را 
ازدست بدهد، ایران متضرر نشده و بلکه یکبار دیگر فرصت طلایی 
پیش روی جمهوری اسلامی ایران قرار خواهد گرفت که گام های 
بلندتری بردارد، از س��وی دیگر ایران به هیچ عنوان از منافع ملی 
خود در عرصه فعالیت های صلح آمیز هسته ای دست برنمی دارد.
وی تصریح کرد: علت اینکه گفته می ش��ود زمان برای حصول به 
توافق نهایی کوتاه است این موضوع می باشد که طرف های مذاکره 
کننده در نیمه راه هستند و زمان بسیاری برای پایان مدت 4 ماهه 
باقی نمانده است، بنابراین اگر غرب از این فرصت استفاده نکند این 
زمان ازدست رفته و جمهوری اسلامی ایران به فعالیت های صلح 
آمیز خود با سرعت بیشتری ادامه می دهد.رئیس کمیسیون امنیت 
ملی وسیاست خارجی مجلس، افزود: حق غنی سازی شرط لازم 
هرگونه توافقی بوده و عملا غرب این حق را برای ایران قائل شده 
است، اما بحث واختلاف بر سر میزان ذخایر، تعداد سانتریفیوژها و 
توانمندی ایران در میزان غنی سازی است، ولی اصل غنی سازی 
در ایران را 1+5 پذیرفته و ای��ن اصل در چارچوب عهدنامه ان پی 

تی تعریف شده است.

??????? ???????

بروجردی رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس:  نقدیرنمایندگان ملت ازمواضع رئیس دولت در امریکا؛

غرب فرصت طلایی توافق با ایران را از دست ندهد سخنان دکترروحانی بیانگر اراده ملت در مقابله 

رییس جمهوری عصر شنبه به وقت محلی )صبح دیروز یکشنبه 
به وقت تهران(، نیویورک را به مقصد آستاراخان در روسیه ترک 
کرد تا در چهارمین اجلاس سران کشورهای حاشیه دریای خزر 
شرکت کند. به گزارش اصفهان زبیا به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
ریاست جمهوری، ایران، روسیه، جمهوری آذربایجان، قزاقستان 
و ترکمنس��تان، پنج کش��ور حاش��یه دریای خزر هستند. سه 
اجلاس پیشین سران کشورهای حاشیه دریای خزر به ترتیب در 
ترکمنستان)عشق آباد - اردیبهشت ۸1(، ایران )تهران - مهرماه 
۸۶ ( و جمهوری آذربایجان)باکو - آبان ۸۹( برگزار شده است. در 
مراسم بدرقه حجت الاسلام و المس��لمین دکتر حسن روحانی 
در فرودگاه جان اف کندی نیویورک ، سفیر و معاون نمایندگی 
جمهوری اس��لامی ایران در س��ازمان ملل و جمعی از کارکنان 
این نمایندگی ، حضور داشتند. دکتر روحانی روز سه شنبه اول 
مهر ماه برای شرکت در شصت و نهمین اجلاس مجمع عمومی 
سازمان ملل متحد وارد نیویورک شده بود. رییس جمهوری در 
جریان س��فر پنج روزه خود به نیویورک ، علاوه بر سخنرانی در 
مجمع عمومی سازمان ملل متحد و سخنرانی در نشست سران 

در زمینه تغییرات آب و هوا، با سران کشورهای مختلف و مقامات 
نهادهای بین المللی از جمله دبیرکل سازمان ملل متحد و رییس 
شورای اروپایی دیدار و گفت و گو کرد. دکتر روحانی در جریان 
این س��فر با روس��ای جمهوری ترکیه، ونزوئلا، فرانسه، اتریش، 
اس��لوونی، بولیوی، س��وییس، عراق و گینه و همچنین نخست 
وزیران ژاپن، انگلیس، عراق، گرجستان و لبنان و وزیر امور خارجه 
آلمان دیدار کرد و درباره مهمترین مسایل دوجانبه ، منطقه ای 
و بین المللی ب��ه بحث و تبادل نظر پرداخ��ت. رییس جمهوری 
همچنین طی نشست هایی جداگانه در جمع نخبگان سیاسی 
اندیش��کده های آمریکایی، اعضای اندیش��کده های آمریکایی، 
فعالان و صاحبنظران و سرمایه گذاران شرکت های آمریکایی، 
رهبران جوامع اسلامی آمریکا، ایرانیان مقیم آمریکا، کارآفرینان 
ایرانی مقیم آمریکا و اساتید و دانشجویان ایرانی مقیم این کشور 
حاضر شد و دیدگاه ها و مواضع جمهوری اسلامی ایران را تشریح 
کرد. دکتر روحانی در این سفر، ضمن گفت و گوی اختصاصی با 
شبکه های تلویزیونی Pbs و CNN ، طی نشستی مطبوعاتی در 
نیویورک به سوالات نمایندگان رسانه های بین المللی پاسخ داد.

وزیر امور خارجه روس��یه گفت: مذاکرات هسته ای ایران در 
مسیر درستی قرار دارد اما مس��ائل کلیدی برای دستیابی به 
توافق نهایی تا ضرب الاجل 24 نوامبر، باید حل شوند. سرگئی 
لاوروف، وزیر امور خارجه روسیه در گفت وگو با شبکه  خبری 
بلومبرگ در نیویورک در خصوص مذاکرات هسته ای ایران و 
گروه 1+5 گفت: حدود ۹5 درصد از راه حل نهایی مورد توافق 
قرار گرفته اس��ت اما 5 درصد باقی مانده شامل 2 یا 3 مساله 

بسیار مهم است.
 ایران و گروه 1+5 ش��امل آمریکا، روس��یه، چین، انگلیس، 
فرانسه و آلمان که مذاکرات خود را در حاشیه  اجلاس مجمع 
عمومی سازمان ملل در نیویورک برگزار کردند صبح روز شنبه 
در حالی که گفته می ش��ود پیشرفت ملموس��ی در مذاکرات 

حاصل نشده به کار خود پایان دادند. 
لاوروف همچنین اظهار کرد: روسیه پیشنهاداتی را برای حل 
اختلافات ارائه داده اس��ت که دیگر مذاکره کنندگان نظرات 
مثبتی نسبت به آنها داشته اند. وزیر امور خارجه روسیه ادامه 
داد: ما بر سر تمام موارد که نیازمند توجه بیشتری هستند به 

پیشرفت هایی رسیده ایم که بخش��ی از آن به دلیل ایده های 
جدیدی بوده است که روسیه آنها را مطرح کرده است. 

لاوروف بدون اشاره به جزییات پیشنهادات روسیه تاکید کرد: 
من اطمینان دارم که یک توافق نهایی در مورد س��طح غنی 

سازی ایران حاصل خواهد شد.
 اگرچ��ه حل موارد م��ورد اخت��لاف از نقطه نظ��ر اتخاذ یک 
تصمیم سیاسی برای سازش بسیار سخت است اما من به طور 

محتاطانه امیدوارم.
 وزیر امور خارجه روس��یه همچنین در این گفت و گو یاد آور 
شد: برای مبارزه با تروریسم در خاورمیانه لازم است که ایران 

و روسیه مشارکت داشته باشند. 
وی در ای��ن باره گف��ت: برای مقابله ب��ا داعش بای��د با ایران 
همکاری ک��رد. چون این کش��ور یکی از مخالف��ان قوی این 
گروه است. لاوروف افزود: چشم پوشی از ایران در جنگ علیه 
داعش و عدم دعوت از ایران برای همکاری به همان اندازه ای 
اشتباه است که با دولت س��وریه برای چنین کاری مشورت و 

همکاری نشود.

برای شرکت در اجلاس سران کشورهای حاشیه دریای خزر؛

دکتر روحانی نیویورک را به مقصد آستاراخان ترک کرد
لاوروف خبر داد

پیشنهاد روسیه برای حل اختلافات ایران و 5+1

معاون امور راهبردی و اشراف فرماندهی معظم کل قوا با بیان اینکه 
صنعت دفاعی ایران  امروز پیشرفت روزافزونی داشته است، گفت : 
 قدرت موشکی جمهوری اسلامی ایران پشت دشمن را می لرزاند. 
به گزارش اصفه��ان زیبا به نقل از خبرگزاری دانش��جویان ایران 
،سردار سرلشکر پاس��دار مصطفی ایزدی معاون امور راهبردی و 
اش��راف فرماندهی معظم کل قوا در جمع کارکن��ان وزارت دفاع 
با گرامیداش��ت هفته دفاع مقدس به بی��ان ناگفته های عملیات 
کربلای 4 و 5 پرداخت و افزود: عملیات کربلای 4 و 5 ش��ب قدر 
انقلاب اسلامی بود و به عینه صحنه های عاشورایی در این عملیات 
قابل دیدن بود چرا که دشمن از تمام جوانب، منطقه عملیاتی را 

آتش باران می کرد. 
وی با بیان اینکه عملیات کربلای 4 و 5  عملیاتی  دشوار و سخت در 
دوران دفاع مقدس بود، اظهار داشت: از نظر صاحب نظران نظامی 
جهان دژ شلمچه واقعا شکست ناپذیر بود و یکی از رهبران  کشورها 
به رییس جمهور وقت کشورمان که مقام معظم رهبری بودند گفته 
بود در شب عملیات کربلای 4 وقتی دژ شلمچه را شکستید هیچ 

کشوری این موضوع را باور نمی کرد چرا که آنان به طور مستقیم 
در حال مشاهده عملیات از طریق ماهواره بودند .

 رییس جمهور اتحاد جماهیر شوروی نیز بعد از عملیات کربلای 4 
گفته بود که توان نیروی زمینی ایران قوی ترین توان نیروی زمینی 
جهان است. معاون امور راهبردی و اشراف فرماندهی معظم کل قوا 
با بیان اینکه دشمنان از زمان پیروزی انقلاب اسلامی به رهبری 
حضرت امام خمینی )ره( تا کنون نمی خواس��تند و نمی خواهند 
که ملت ایران مستقل باشد تا شعار »استقلال، آزادی و جمهوری 
اس��لامی« را تحقق بخش��د، گفت: از همین رو  تهاجم گسترده، 
کودتا ها و توطئه های مختلف علیه ایران آغاز ش��د و وقتی  دیدند 
 انقلاب اسلامی در حال پیشرفت و تعالی است جنگ هشت ساله 
را به ملت ایران اسلامی تحمیل کردند تا از این طریق جلوی نفوذ 

اسلام را بگیرند.
 وی با بیان اینکه جن��گ تحمیلی  برکات بس��یاری را برای ملت 
ایران به ارمغان آورد،  تاکید کرد: اگر کسی غیر این را بگوید واقعاً 
بی انصافی   است چرا که غرب و شرق جدیدترین تجهیزات خود 
را در اختیار صدام گذاش��تند تا انقلاب اسلامی را نابود کند، اما با 
کمک خداوند متعال و قدرت ایمان، ملت ایران توانست  در جنگ 

تحمیلی پیروز و سرافراز شو د.
 سرلشکر ایزدی با بیان اینکه دشمنان بعد از دفاع مقدس نیز نبرد 
علیه ایران را ادامه دادند و با راه اندازی گروه های تکفیری، داعش و 
وهابی، تمام تلاش خود را برای نابودی اسلام و نشان دادن چهره 
خشن از اسلام به کار بستند، افزود:  اما بحمدالله اسلام و آرمان های 
والای انقلاب اس��لامی با محوریت ولایت فقیه به سمت جهانی 

شدن حرکت کرده است. 
معاون امور راهبردی و اش��راف فرماندهی معظ��م کل قوا  با بیان 
اینکه وزارت دف��اع در دوران دفاع مقدس نقش ویژه ای داش��ته 
اس��ت، خاطرنش��ان کرد: صنعت دفاعی ایران  امروز پیش��رفت 
روزافزونی داشته و قدرت موشکی جمهوری اسلامی ایران پشت 

دشمن را می لرزاند. 

معاون امور راهبردی و اشراف فرماندهی معظم کل قوا: 

قدرتموشکیایرانپشتدشمنرامیلرزاند

آمیزقلمدون و وقتی 95 درصد توافق هسته ای صورت گرفته
آمیز قلمدون درجرگه سیاست

به گ��زارش قلمدون نی��وز در حالیک��ه هنوز 
 مذاک��رات هس��ته ای در جری��ان اس��ت و

آمریکایی ها از عدم توافق حرف می زنند ،دیروز 
لاوروف،وزیر خارجه روس��یه، بع��د از دیدار با 
ظریف گفت: لاوروف: توافق هس��ته ای تا 95 
درصد صورت گرفته.آدم بعض��ی از این اظهار 
نظرها را که می ش��نود کف می کند و یک سری سوال ها برایش 
پیش می آید که جواب به آن از جواب به سوالات کنکور سراسری 

هم سخت تر است مثلا:
   با توجه به اینکه توافق هسته ای تا 95 درصد صورت گرفته 
 الان ظریف و اش��تون دقیق��ا در م��ورد چه چیزهای��ی مذاکره 

می کنند؟
الف. در مورد 5 درصد باقیمانده       
ب. در مورد فیس و افاده های اوباما

ج.در مورد نتیجه بازی استقلال و پیروزی        
د. درمورد جدایی نادر از سیمین

    اگ��ر تواف��ق تا 95 درصد رس��یده پ��س آمریکای��ی ها چه 
می گویند؟

الف. حرف مفت             ب. اصولا آمریکایی ها چیز ،زیاد می گویند
ج. آی کنت اسپیک انگلیش          د. مورد الف و ج

   درصورت توافق 95 درصدی دور جدید مذاکرات که قرار است 
دراروپا برگزار شود برای چیست؟

الف. برای همان 5درصد باقیمانده      ب. برای محکم کاری
ج. تور گردشگریه ،صدایش را در نیاور   

د. برای پیچاندن اوباماست
   به نظر شما در مذاکرات هسته ای اوباما با کیست؟

الف. با ماست                    ب. بی ماست
ج. با آنهاست                     د.با شماست

   با توجه به اینکه دکتر ظریف در آخرین اظهار نظر خود گفته : 
زمان کوتاهی باقی مانده.منظور از زمان کوتاه دقیقا چقدر است؟

الف. به اندازه حوصله آقای ظریف                      
 ب. اندازه یک چشم بر هم زدن،البته چشم داریم تا چشم

ج. اندازه ساخت مترو در اصفهان                             د.همه موارد 
   با توجه به گفته آقای ظریف در این مدت کوتاه چه کار کنیم 

بهتر است؟
الف. لبخند دیپلماتیک                             

 ب. آماده شدن برای شیرجه در خوشبختی
ج. تمرین دور دور برای دور زدن تحریم ها            

 د.خود را به خواب زدن
   به نظرشما بعد از توافق هسته ای بزرگترین ماموریت وزارت 

خارجه چه خواهد بود؟
الف. شوهر دادن اشتون                      ب. سفر به دور دنیا در 80 روز
ج. اشاعه سیاست لبخند دیپلماتیک در بحران های جهانی       

د. مذاکرات پوسته ای 

لیلا
نیکخواه

 یکی از مراجع تقلید قم با اشاره به فعالیت جریانات تکفیری 
علیه اسلام گفت: باید همه علمای اسلام برای نفی افکار این 
جریان ها ت��لاش کنند و به دنیا بگویند که اس��لام دین رحم 
و محبت است و با کارهای خشن تناس��بی ندارد.به گزارش 
اصفهان زیبا ب��ه نقل از خبرگ��زاری فارس ،آی��ت الله مکارم 
ش��یرازی در دیدار رییس و اعضای س��ازمان اه��ل بیت)ع( 
کش��ور اندونزی با تأکید بر اینکه بهتری��ن راه برای رفع فتنه 
جریان تکفیری اتحاد همه علمای اس��لام است، اظهار کرد: 
این جریانات چهره اس��لام را مخدوش می کنن��د و جنایات 
خود را با نام اسلام انجام می دهند.وی با بیان اینکه اقدامات 
جریانات تکفیری به همه مذاهب اسلامی ضربه می زند، گفت: 
باید همه علمای اس��لام برای نفی افکار این جریان ها تلاش 
کنند و به دنیا بگویند که اس��لام دین رحم و محبت است و با 
کارهای خشن تناسبی ندارد.اس��تاد حوزه علمیه قم با اشاره 
به اینکه دشمنان اس��لام، تکفیری ها را به عنوان مسلمان به 
دنیا معرفی می کنند، ابراز کرد: آنها در رسانه های خود عمداً از 
داعش با عنوان دولت اسلامی یاد می کنند در صورتی که آنها 
نه دولت دارند و نه اسلامی هستند.آیت الله مکارم شیرازی در 
بخش دیگر سخنان خود به تبیین حدیث ثقلین پیامبر)ص( 
پرداخت و گفت: ما شیعیان به این وصیت پیامبر)ص( عمل 
می کنیم و در این مساله نیز همچون دستورات دیگر تبعیت 
می کنیم؛ رسول خدا)ص(در این روایت می فرماید من قرآن 
و اهل بیت)ع( را برای شما گذاش��تم تا به آنها تمسک کنید 
این دو تا قیامت از هم جدا نمی شوند.وی با اشاره به اختلافی 
که در تفس��یر حدیث غدی��ر بی دلیل میان ش��یعیان و اهل 
تسنن وجود دارد، بیان کرد: آنها »ولی« را به معنای دوست 
می گیرند در حالی که ما آن را »اولی بالتصرف« می دانیم؛ اما 
در حدیث ثقلین هیچ کس ع��ذری ندارد.این مرجع تقلید به 
اهمیت و جایگاهی که حدیث ثقلین نزد شیعیان دارد اشاره 
کرد و افزود: امام خمینی)ره( در وصیت نامه تاریخی خود که 

مطالب مهمی در زمینه های گوناگون س��خن گفته، در آغاز 
این وصیت نامه مهم حدیث ثقلین را بیان فرموده اس��ت. ما 
باید به این حدیث شریف بدون هرگونه تعصب عمل کنیم و 
راه را پیدا کنیم.وی با اشاره به اینکه ما به برکت هدایت اهل 
بیت)ع( در این راه نورانی قرار گرفته ایم، بیان کرد: باید خدا 
را ش��کر کنیم اگر این بزرگواران نبودند ما در مس��یر صحیح 
نبودیم؛ ما با کمک و هدای��ت اهل بیت)ع( راه صحیح و کتب 
ایشان را اختیار کردیم اما هیچ گاه به مقدسات اهل سنت نیز 
توهین نمی کنیم.آیت الله مکارم ش��یرازی با اش��اره به اینکه 
ش��یعه بودن باید در رفتار و عملکرد فرد تأثی��ر بگذارد، بیان 
کرد: افرادی نزد امیرالمؤمنین)ع( ادعای شیعه بودن کردند، 
حضرت فرمود: شیعه باید در چشمش آثار عبادت و بر لبانش 
آثار ذکر خدا مشاهده  شود؛ کسی که در خانه و محل کارش 
اثری از شیعه بودنش دیده نشود به فرموده حضرت نمی توان 
گفت که شیعه است؛ رفتار و کردار مناسب بهترین راه دعوت 

مسلمانان به تشیع است.

آیت الله مکارم شیرازی تاکید کرد:

لزوماتحادعلمایاسلامبراینفیافکارتکفیریها



 عضو شورا با تاکید بر ضرورت بازسازی 
شبکه فاضلاب شهر اصفهان خواستار شد:

شبکه فاضلاب شهر اصفهان 
دیگر جوابگو نیست

عضو کمیسیون عمران، شهر س��ازی و معماری ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان ضمن قدردانی از اقدام دادستان عمومی و انقلاب اصفهان برای 
جدیت و اهتمام ویژه  در راس��تای عدم اس��تفاده نیروگاه ها و پالایشگاه 
اصفهان از سوخت مازوت گفت: حتی اگر در زمس��تان نیز با بحران گاز 
مواجه ش��ویم، نیروگاه ها و پالایش��گاه اصفهان نباید از سوخت مازوت 
استفاده کنند.  نوراله صلواتی، همچنین به شبکه فاضلاب شهر اصفهان و 
مشکلاتی ناشی از آن اشاره و تاکیدکرد: شبکه فاضلاب شهر اصفهان بیش 
از40 سال قدمت دارد و قدیمی شده اس��ت به طوری که در برخی نقاط 

شهر بوی نامطلوب آن فضای منطقه را گرفته است. 
وی اضافه کرد: این شبکه دیگر جوابگوی فاضلاب شهر اصفهان نیست و 

باید با تامین اعتبار نسبت به اصلاح و بازسازی آن اقدام شود. 
این عضو شورا، یکی دیگر از مش��کلات اصفهان را بحران آب ذکر کرده و 
تصریح کرد: اصفهان با بحران آب مواجه است و امیدواریم با پیگیری های 
صورت گرفته مشکلات حوزه آبی استان برطرف شود به خصوص موضوع 
قطع برداشت های غیر مجاز از رودخانه زاینده رود به نتیجه موثر ختم شود 

و شاهد اتفاقات خوبی در این حوزه باشیم.
عضو کمیسیون عمران، شهر س��ازی و معماری ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان خاطر نشان کرد: مسوولان امر باید نسبت به انجام اقدامات لازم 

در حوزه برطرف شدن مشکلات آبی رودخانه زاینده رود تلاش کنند.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

 نگاه برخوردار بودن اصفهان 
باید در کشور اصلاح شود

عضو کمیسیون اقتصادی و امور گردشگری استان اصفهان با انتقاد از نگاه 
برخورداری که نسبت به اصفهان وجود دارد، گفت: این دیدگاه که اصفهان 
استانی برخورداراست، باید در سازمان ها و نهادهای کشوری اصلاح شود.

سردار کریم نصر اصفهانی وجود مناطق محروم در اصفهان را گوشزد کرده 
و افزود: از یک سو درخود کلانشهر اصفهان مناطق محروم وجود دارد و از 
سوی دیگر در سراسر استان نیز شهرهای محروم مشخص است. وی خاطر 
نشان کرد: ما در استان اصفهان شهرهایی داریم که حتی قادر به پرداخت 
حقوق کارکنان خود نیز نیستند.وی، وجود پروژه های بزرگ که چندین 
سال است نیمه تمام مانده، متذکر شد و افزود: بسیاری از پروژه های بزرگ 
مانند مصلی، ورزشگاه نقش جهان، بافت های فرسود و دیگر پروژه ها هنوز 
روی زمین مانده است و این پروژه ها واقعیت های بزرگ استان هستند و 

باید توسط نمایندگان برای این پروژه ها بودجه تامین شود.
 س��ردار نصر، همچنین با بیان اینکه بودجه ریزی برای س��ال آینده ابتدا 
از استان ها آغاز می شود، خطاب به نمایندگان استان تاکید کرد: نمایندگان 
استان درمجلس شورای اسلامی باید در راستای اختصاص بودجه های 

مورد نظر به استان توجه لازم را داشته باشند. 

 رییس کمیسیون فرهنگی اجتماعی شورا 
ضمن تاکید بر توزیع بلیط رایگان خواستار شد:

فضای عمومی  شهر متاثر از فضای 
جشنواره فیلم کودک و نوجوان شود

رییس کمیسیون فرهنگی اجتماعی شورای اسلامی شهر اصفهان با تاکید 
بر اینکه با توجه به برگزاری بیس��ت و هشتمین جشنواره فیلم کودک و 
نوجوان در اصفهان لازم اس��ت، بلیت های رایگان س��ینما و برنامه های 
جنبی درمناطق محروم توزیع ش��ود گفت: هفته پیش زنگ جش��نواره 
بیست و هشتم فیلم و کودک در یکی از مدارس منطقه 15 )خوراسگان( 

نواخته شد و کار خود را آغاز کرد.
اصغر آذربایجانی، ضمن بیان این مطلب که برنامه های متعددی برای این 
جشنواره در نظر گرفته شده است، افزود: یکی از این برنامه ها مراسم پرواز 
بادبادک ها بود که مورد استقبال زیاد شهروندان قرار گرفت از این رو لازم 
است شهرداری و دبیرخانه جشنواره در این راستا حرکت کنند که فضای 

عمومی شهر متاثر از برگزاری جشنواره باشد.
وی، توزیع بلیط های رایگان برای جشنی که در ورزشگاه 25 آبان برگزار 
می شود را خواس��تار ش��ده و تصریح کرد: با توجه به اجرای برنامه های 
مختلف و ش��اد درسطح ش��هرلازم اس��ت توزیع بلیت برای برنامه ها به 
خصوص برنامه های »فتیله«به صورت فراگیر در تمامی مدارس ش��هر 

انجام پذیرد. 
رییس کمیسیون فرهنگی اجتماعی شورای اسلامی شهر اصفهان خاطر 
نشان کرد: از روز  پنج شنبه هفته جاری که جشنواره فیلم کودک و نوجوان 

به صورت رسمی افتتاح می شود.
 لازم است توزیع بلیت رایگان سینما در مناطق محروم و به خصوص در 

مناطقی که نیاز هست انجام پذیرد.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

عضو ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان با تاکید بر اینکه در بحث 
مالیات، نمایندگان مجلس باید قانون را اصلاح کنند، گفت: اینکه 
نمایندگان استان، میزان مالیات اصفهان را از4000 میلیارد تومان 
به3500 میلی��ارد تومان کاه��ش داده ان��د، کار خاصی صورت 

نگرفته اس��ت بلکه نمایندگان باید قانون مالیات را اصلاح کنند.
عباس حاج رس��ولیها اضافه کرد: این قانون فقط دراصفهان اجرا 
می شود و در دیگر استان ها پرداخت نمی شود. وی خاطر نشان 
کرد: 8 درص��د عدد بالایی برای مالیات اس��ت و اگ��ر این قانون 

درکل کشوراجرا می شد مشکلی نبود، با این وجود تنها اصفهان 
است که قانون را اجرا می کند و فشار آن بر واحدهای تولیدی و 

صنعتی اصفهان وارد می ش��ود.
حاج رسولیها همچنین گریزی به بحث زاینده رود زده و گفت: در 
بحث برداشت های غیرمجاز فقط شعار داده می شود ونمایندگان 
استان باید این شهامت را داشته باشند،تصمیمات اشتباهی که 
در دولت قبل درخصوص آب زاینده رود در بالادست گرفته شد را 
حذف کنند، چرا که هرگونه برداشت غیرمجازخلاف قانون است 

و چنانچه این برداشت های غیرمجاز و خلاف قانون حذف شود، 
زاینده رود آب خواهد داشت. این عضو شورا ادامه داد: با توجه به 
اینکه شرکت فولاد مبارکه از آب زاینده رود استفاده می کند و بالغ 
بر س��ه هزار میلیارد درآمد دارد، باید20 درصد از این درآمد را به 

طرح های آبی استان اختصاص دهد.
عضو کمیس��یون حمل و نقل و محیط زیست ش��ورای اسلامی 
ش��هر اصفهان همچنین به لایحه انتخاب ش��هردار توسط مردم 
که از سوی دولت به مجلس پیشنهاد شده اشاره و اظهار داشت: 

این لایحه تضعیف جایگاه شوراست و نمایندگان نباید به آن رای 
بدهند.

نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی 
ش��نبه این هفته با حضور در پنجاه و پنجمین 
جلسه علنی شورای اس��لامی شهر اصفهان در 
خصوص مهم ترین موضوعات ش��هر و استان 
اصفهان به ارای��ه گ��زارش و همچنین بحث و 
تبادل نظر با اعضای ش��ورای اس��لامی ش��هر 

اصفهان پرداخت.
نیره اخوان، ضمن تبریک سالروز ازدواج حضرت علی)ع( و حضرت 
فاطمه )س( گفت: امیدواریم این ازدواج مبارک سرلوحه و الگوی 
جوانان قرار گیرد و مشکلات ازدواج، مسکن، اشتغال و جهیزیه آنان 

از سوی مسوولان مربوطه حل شود. 
وی در ادامه با گرامیداش��ت هفته دفاع مقدس به اقدامات صورت 
گرفته برای رزمن��دگان و جامعه ایثارگ��ری در مجلس پرداخته و 
افزود: در راستای حمایت از رزمندگان هشت سال دفاع مقدس که 
شغل و یا بیمه ای ندارند، ۶00  میلیارد تومان اعتبار، در بودجه سال 
۹3 برای تخصیص به عنوان مستمری ماهیانه پیشنهاد شده است. 
همچنین در زمینه وام مسکن برای جانبازان، پیشنهاد دولت برای 
جانبازان 25 درصد به بالا بود که مجلس شورای اسلامی اختصاص 

وام به جانبازان 15 درصد به بالا را پیشنهاد کرد.
اخوان با اشاره به اینکه در سال گذشته از صندوق ذخیره و توسعه 
ارزی ۶0  میلیارد دلار برداشت شده است که 20 درصد از آن برای 

صنعت و کشاورزی تخصیص یافته، اظهار داشت: مجلس پیشنهاد 
داد که 5 درصد از سهم 20 درصدی صنعت و کشاورزی به ایثارگران 

تعلق بگیرد. 
نماینده مردم اصفهان در مجلس به اقدامات صورت گرفته در بعد 
نظارتی اشاره و آن را شامل سوال و استیضاح عنوان و تصریح کرد: 
یکی از مهم ترین مشکلات اس��تان در زمینه بحران آب است که 
 در این رابطه، نمایندگان استان هنوز از جواب های وزیر نیرو قانع 
نشده اند و طرح سوال و استیضاح وزیر نیرو، همچنان در دستور کار 

بوده و پرونده استیضاح هنوز باز است.
اخوان ادامه داد: در این راستا قرار شده تا قبل از استیضاح با حضور 
ابوترابی، نایب رییس مجلس شورای اسلامی، نماینده کشاورزان 

استان و نمایندگان مردم اصفهان جلسه ای تشکیل شود. 
وی اضافه کرد: از 45 نفر از کشاورزان دعوت کرده ایم تا به صورت 

مستقیم با وزیر صحبت کنند و مشکلات خود را مطرح کنند.
وی به نتایج پیگیری های نمایندگان در این زمینه اشاره کرد و گفت: 
پیگیری های نمایندگان اصفهان و مدیران استانی و شهر باعث شد 
تا اجرای طرح خط لوله دو انتقال آب به یزد متوقف ش��ود و انتقال 
آب از خط لوله اول نیز تنها به میزان آب شرب باشد. همچنین عدم 
تخصیص جدید آب برای شهرکرد و عدم توقف پروژه سامانه دوم 
آبرسانی اصفهان)گلاب(تصویب شد. اخوان ادامه داد: اجرای پروژه 
بهشت آباد از طریق لوله نیز متوقف شد و باتوجه به سفر دکتر نوبخت 

به اصفهان انتقال آب به صورت تونل مورد تاکید قرار گرفت.
نماینده مردم اصفهان به بعُد قانونگذاری نمایندگان اش��اره کرد و 
گفت: در بودجه طرح بهشت آباد فقط بحث مطالعات ذکر شده بود 
که پس از پیگیری نمایندگان استان به صورت مطالعه، اجرا و تامین 

اعتبار عنوان شد.
اخوان با بی��ان اینکه درحال حاض��ر دولت منابع م��ورد نیاز برای 
اجرای پروژه های آبی استان اصفهان در اختیار ندارد، تصریح کرد: 
نمایندگان اصفهان برای اجرای پروژه های آبی اس��تان پیش��نهاد 
فروش اوراق مش��ارکت را دادند که تا کن��ون 210 میلیارد تومان 
اوراق توس��ط بانک ملی برای این پروژه ها واگذار شده است و 80 
میلیارد تومان اوراق مشارکت دیگر نیز جداگانه تصویب شده است 
گذاشته شده، اما لازمه فروش این اوراق مشارکت تضمین وزارت 
نیرو است و در صورتی که وزیر نیرو مجوز آن را بدهد، این اوراق را 

به فروش می رسانیم. 
وی ادام��ه داد: مدیری��ت یکپارچه رودخان��ه زاین��ده رود و ارایه 
 خس��ارت به دلیل عدم توزیع عادلانه آب نی��ز از جمله مهم ترین 
درخواست های نمایندگان بوده است که با دفتر مقام معظم رهبری 
و دفتر ریاست جمهوری نیز مکاتبات لازم صورت گرفته است و از 
طرفی  یک سی دی حاوی معضلات کشاورزان اصفهان تهیه و به 20 

مسوول عالی رتبه نظام تحویل داده شده است.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه 
اصفهان در پرداخت مالیات در ردیف دوم و یا سوم کشور است، اما در 
دریافت بودجه در رتبه های آخر قرار دارد، ادامه داد: براساس مصوبه 
دولت، پرداخت مالیات اس��تان اصفهان چهارهزار میلیارد تومان 
 بود که بعد از پیگیری های نمایندگان این میزان را به س��ه هزار و

500 میلیارد تومان کاهش داده ایم. 
اخوان با بیان اینکه درتهران و مجلس این برداشت وجود دارد که 
اصفهان یک استان برخوردار است، خاطر نشان کرد: در این رابطه 
همه ما مسوول هستیم چرا که وقتی مسوولان کشوری در اصفهان 
حضور پیدا می کنند، اولین جایی که آنان را می بریم، هتل عباسی 
است که به صورت ویژه از آنها پذیرایی می شود و همین امر باعث می 
شود که آنان تصور کنند اصفهان شهر برخورداری است و حداقل 
کاری که نمایندگان برای اصلاح این نگاه کرده اند، این بوده است 
که مسوولان را به اطراف ش��هر و مناطق محروم اصفهان نیز ببریم 
تا وضعیت بد این مناطق را ببین��د که بعضا از محروم ترین مناطق 

استان های محروم نیز وضعیت بدتری دارند.
وی تصریح کرد: اکنون نمایندگان پیش��نهاد دادند از مالیاتی که 
 اصفهان پرداخت می کن��د50 درصد آن به اس��تان برگردد تا در

خود آن هزینه شود و این موضوع به صورت یک حکم است که باید 

 اجرا شود. اخوان ادامه داد: کسانی که امروز در اصفهان زکات بگیر 
شده اند، زمانی نه چندان دور زکات بده بودند. این ها عزت دارند و 

جز حق خود چیز دیگری نمی خواهند.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی به لایحه انتخاب 
شهردار از سوی مردم اشاره کرد و اظهار داشت: انتخاب شهردار از 
وظایف شورای اسلامی شهر است و رأی به لایحه انتخاب شهردار 
توسط مردم به معنای بی سلاح کردن شوراست و از شورای اسلامی 
شهر می خواهیم نظرات خود را در این رابطه به نمایندگان مجلس 

ارایه دهند. 
وی، به زد و بندهای جناحی و سیاس��ی در مجلس شورای اسلامی 
اذعان و تصریح ک��رد: در حال حاضر بس��یاری از لایحه هایی که به 
مجلس شورای اسلامی ارایه می شود به واس��طه این زد و بندهای 
جناحی و باندی رای می آورد و این مشکل بزرگی است که در مجلس 
دیده می شود و به همین سبب مجلس کارایی خود را از دست داده 

و بی اثر می شود.
اخوان، در خصوص برخی از مشکلات ایجاد شده در استان به واسطه 
فعالیت شرکت گیتی پس��ند و هم چنین عدم توجه و رسیدگی به 
 وضعیت بازنشس��تگان ذوب آهن اصفهان تصریح کرد: مسوولان 
ذوب آهن نی��ز در آغاز کار فکر م��ی کردند ک��ه می توانند از پس 
مشکلات خود برآیند و در قالب صندوق داخلی مشغول به کار شدند 
و امروز که نمی توانند از پس مش��کلات بازنشستگان بر بیایند در 
حال رایزنی برای وصل کردن این صندوق به ارگان دولتی هستند، 
مسوولان گیتی پسند باید سرمایه گذاران را در اصل قضیه شریک 
کنند. این نماین��ده اصفهان به پروژه های بزرگ اصفهان اش��اره و 
تاکید کرد: برای اجرایی شدن پروژه های بزرگی همچون مصلی، 
نقش جهان، سالن اجلاس و... پیشنهاد افزایش بودجه را داده ایم و 
در خصوص پروژه مترو نیز قرار شد به جای سهم 50 درصد شهرداری 
و 50 درصد دولت که در حال حاضر وجود دارد، به صورت 30 درصد 

آورد شهرداری و 70 درصد سهم دولت باشد.
 تش��کیل فراکس��یون حجاب و عف��اف، تقویت زیرس��اخت های 
شهرک های صنعتی استان، ارجاع طرح بیمه کارگرانی ساختمانی 
به شورای نگهبان برای تامین بار مالی آن، طرح مجدد ممنوعیت 
حمل سلاح سرد، ساماندهی طرح امر به معروف و نهی از منکر به 
لحاظ تشکیلاتی و اجرایی، از جمله دیگر اقداماتی بود که به گفته 

اخوان توسط نمایندگان پیگیری می شود.
شایان ذکر است در این جلسه هر یک از اعضای شورای اسلامی شهر 
اصفهان به بیان دیدگاه ها، انتقادات و پیشنهادات خود پرداختند 
و مقرر ش��د نظرات اعضا به صورت مکتوب توسط دبیرخانه شورا 

برای نمایندگان ارسال تا از طریق نمایندگان استان پیگیری شود.

نماینده  اصفهان در جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

پرونده استیضاح وزیر نیرو هنوز باز است
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عضو شورا با تاکید بر اینکه فقط اصفهان مالیات پرداخت می کند اظهار داشت:

نمایندگان باید قانون مالیات را اصلاح کنند

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه ذیل بند 24 
ماده 55 قانون شهرداری ها اش��کال قانونی وجود دارد که باعث 
رانت می ش��ود، گفت: در این ماده وقتی وظایف شهرداری ها را 
بیان می کند، آنجا که می گوید ش��هرداری موظف است پروانه 
صادر کند، بعد از آن جمله ای ذک��ر می کند که با جمله پیش از 
آن س��نخیت ندارد. ابوافضل قربانی با تاکید بر اینکه نمایندگان 
باید اش��کالات قوانینی ک��ه تصویب می کنن��د را اصلاح کنند، 
افزود: این رانت باعث شده تا بسیاری از خیابان های اصفهان در 
ساعاتی از روز از حیز انتفاع خارج شود که به طور مثال می توان 
از خیابان آمادگاه یا بزرگمهر یاد کرد که علاوه بر ایجاد ترافیک 

در این خیابان ها، مشکلات زیست محیطی و آلودگی هوا را در پی 
داشته اس��ت. وی تصریح کرد: علاوه بر اینکه این قانون مشکل 
دارد، نکته بدتر این اس��ت که حتی اگر منازل اجاره ای نیز باشد 
می توانند به عنوان تجاری استفاده کنند. عضو کمیسیون حمل 
و نقل و محیط زیست شورای اسلامی شهر اصفهان اظهار داشت: 
 نظم اجتماعی در شهر به شدت آس��یب  دیده است و نمایندگان 

می توانند با اصلاح قانون نظم اجتماعی را به شهر ها برگردانند.
قربانی همچنین به پارک حاشیه ای اش��اره و خاطر نشان کرد: 
نظم ش��هر با پارک ها دوبله و بعضا س��وبله به هم ریخته است  و 
علت آن نیز قانونی اس��ت که نمایندگان تصویب کردند و طبق 

آن وجوه حاصل از پارک ماش��ین ها باید به خزانه واریز و بعدا به 
 شهر اختصاص داده شود که این موضوع مشکلات فراوانی ایجاد 

کرد.
این عضو شورا اضافه کرد:  مدیریت پارک حاشیه ای از مشکلات 
موجود در سطح شهر اس��ت که باید توس��ط نمایندگان به این 

موضوع رسیدگی شود.
قربانی همچنین از  نبود امنیت برای کسانی که امر به معروف و نهی 
از منکر می کنند، انتقاد کرده و اظهار داش��ت: امر به معروف و نهی 
از منکر وظیفه هر مسلمانی است، اما در حال حاضر این امنیت 
برای کسی که بخواهد به این وظیفه عمل کند وجود ندارد چرا که 

وقتی کسی امر به معروف و نهی از منکر کند بلافاصله طرف مقابل 
با سلاح سرد به او حمله می کند. وی خطاب به نمایندگان گفت: 
نمایندگان باید قوانین لازم برای تامین امنیت کسانی که در جامعه 

امر به معروف و نهی از منکر می کنند را تصویب کنند.

عضو شورای اسلامی شهر خطاب به نمایندگان خواستار شد:

قوانین لازم برای حمایت از آمرین به معروف و ناهین از منکر تصویب شود

رییس کمیس��یون اقتصادی و امور گردش��گری با اشاره به مصوبه 
ش��ورای عالی آب گفت: درخواس��ت ما  در درجه اول این است که 
 مصوبه ش��ورای عالی آب در خصوص زاینده رود ک��ه همان طرح

 ۹ ماده ای است اجرایی شود. فتح اله معین ضمن بیان اینکه یکی از 
بندهای این طرح ۹ ماده ای تعیین تکلیف وضعیت تونل بهشت آباد 
و سامانه دوم آبرسانی اصفهان )تونل گلاب( طی دو ماه بود، افزود: 
این بند در خصوص س��امانه دوم آبرس��انی اصفهان )تونل گلاب( 
مشخص شده است که مجوز برای ادامه کار آن صادر شده است، اما 
درخصوص تونل بهش��ت آباد اخیرا دستور برای مطالعات آن صادر 
شده است و خواسته ما این اس��ت که طرح ۹ ماده ای برای اجرایی 
شدن پروژه ها و جلوگیری از انحراف توسط مسوولان امر پیگیری 

شود. وی مدیریت یکپارچه حوضه آبریز زاینده رود برای جلوگیری 
از برداش��ت های غیر مجاز را متذکر ش��ده و تصریح کرد: با وجود 
گذش��ت بیش از یک س��ال از تصویب طرح ۹ ماده ای هنوز شاهد 
تحقق مدیریت یکپارچه نیس��تیم و هر روزی که در این خصوص 
تاخیر شود ضرر بیش��تری به اصفهان وارد می ش��ود. معین با ذکر 
 این مطلب که س��امانه دوم آبرس��انی اصفهان )تونل گلاب( بالغ بر

500 میلی��ارد توم��ان اعتب��ار نی��از دارد، اظهار داش��ت: چنانچه 
 این پ��روژه با برنام��ه زمانبندی در س��ه جبهه کاری فعال باش��د، 
بهره برداری از آن حداقل سه س��ال طول می کشد و الان که فصل 
بودجه اس��ت، نمایندگان اس��تان برای تامین اعتب��ار این طرح و 
همچنین طرح سد تونل سوم پیگیری کنند و توجه ویژه ای به این 

طرح ها داشته باشند، تا زودتر به نتیجه برسد. این عضو کمیسیون 
حمل و نقل و محیط زیس��ت ش��ورای اسلامی ش��هر اصفهان در 
 خصوص برداش��ت های غیر مجاز گف��ت: یک��ی از بندهای طرح

 ۹ ماده ای جلوگیری از برداشت های غیر مجاز و عدم تخصیص برق 
برای طرح های توسعه ای حوضه زاینده رود بود که علیرغم تصویب 
این ماده، بعد از آن به طور مکرر ش��اهد پمپاژ آب  و اختصاص برق 
از س��وی وزارت نیرو بوده ایم که لازم اس��ت نمایندگان استان در 
این خصوص به وزیر نیرو تذکر دهند. وی تاکید کرد: ارایه گزارش 
های دوره ای درخص��وص مدیریت حوضه آبریز زاین��ده رود برای 
 بررسی اجرای طرح ۹ ماده ای از س��وی نمایندگان و مسوولان امر

فراموش نشود.

رییس کمیسیون اقتصادی و امور گردشگری با تاکید بر مدیریت یکپارچه حوضه آبریز زاینده رود گفت:

درخواست ما،  در گام  اول اجرای طرح 9 ماده ای مصوب شورای عالی آب است

رییس کمیسیون بهداشت و درمان شورای اسلامی شهر اصفهان با 
اشاره به نامه شهردار اصفهان به مدیران مناطق 15 گانه شهرداری 
به منظ��ور اجرای بند 3 ماده 13 قانون نس��بت ب��ه اخذ 5 درصد 
 عوارض تراکم ب��رای آموزش و پرورش گفت: از مدیریت ش��هری 

می خواهیم پیگی��ری کند تا این 5 درصد فقط در ش��هر اصفهان 
هزینه شود. غلامحسین صادقیان درتشریح علت این خواسته افزود: 
از یک طرف در کشور با اصفهان س��تیزی مواجه هستیم که یکی 
 از تبعات آن عدم اختصاص بودجه به اصفهان اس��ت و از دیگر سو

 مدیریت اس��تان نیز توجه ویژه به ش��هر اصفهان ندارد، بنابراین 
ضروری است این 5 درصد فقط در اصفهان و به خصوص در مدارس 
 حاشیه شهر هزینه شود. وی در بخش دیگر از صحبت های خود 
بر ضرورت ساماندهی تبلیغات شهری تاکید و اظهار داشت: طی 
شش ماه گذشته شاهد بودیم که تبلیغات شهری هارمونی مناسبی 
از رنگ ها ندارد و به نوعی ش��اهد درهم ریختگی زیبایی در منظر 
شهری هس��تیم که به زیبایی و گرافیک شهری توجه نشده است 

از این رو درخواست داریم در این زمینه دقت لازم صورت بگیرد.
 این عضو ش��ورا، همچنین با تقدیر از تبلیغات شهری برای هفته 

دفاع مقدس خاطر نش��ان کرد: لازم می دانم از تبلیغات ش��هری 
 که ب��ه مناس��بت هفته دفاع مقدس در س��طح ش��هر اجرا ش��د 

قدردانی کنم.
صادقیان همچنین توجه ویژه به غرب اصفهان را خواستار شد و اضافه 
کرد: چنین به نظر می رسد که نگرانی در خصوص وضعیت آبی غرب 
اصفهان به نسبت دیگر مناطق کمتر است در حالیکه این منطقه ریه 
شهر اصفهان است و عوارضی که از کم آبی برکشاورزان این منطقه 
وارد می شود، اگر از شرق اصفهان بیشتر نباشد کمتر نیست. از این 

رو لازم است به کشاورزان غرب اصفهان نیز توجه شود.

رییس کمیسیون بهداشت و درمان شورای اسلامی شهر اصفهان:

به کشاورزان غرب اصفهان نیز توجه شود



در فصل تابستان صورت گرفت؛

اسکان ۳۰۰ هزار مسافر در کمپ باغ فدک
 ش��هردار منطقه ۷ اصفهان اعلام كرد: در فصل تابستان ۳۰۰ هزار 

مسافر در كمپ باغ فدك اسكان داده شدند.
احمدرضا مصور با بيان اين مطلب گفت: در فصل تابستان در مجموع 

۳۰۰ هزار مسافر در باغ فدك اسكان يافتند. 
وي افزود: در اين فصل به صورت ميانگين روزانه ۳ هزار نفر در كمپ 

باغ فدك اسكان داده شده اند. 
ش��هردار منطقه ۷ اصفهان تصريح كرد: ش��هرداري در باغ فدك با 
نصب امكانات لازم از جمله سيستم صوتی، دوربين های مدار بسته، 
آبخوری و آماده سازی س��رويس های بهداشتی و امكانات رفاهي را 

براي مسافران فراهم كرده است. 
مصور تاكيد كرد: طي هماهنگی انجام شده نيروهاي آتش نشانی ، 

اورژانس و نيروي انتظامي در باغ فدك مستقر هستند.

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش شده است
عضو كميسيون برنامه و بودجه مجلس با اشاره به بدقولی های وزير نيرو 
و معاونان وی نسبت به معضل آب اصفهان گفت: طی 12 سال اخير آب 

اصفهان به استان های ديگر بذل و بخشش شده است.
 به گزارش فارس، حس��ينعلی حاجی دليگانی با اشاره به درخواست 
نمايندگان استان برای استيضاح وزير نيرو، اظهار داشت: جلسه وزير 
نيرو با نمايندگان اس��تان اصفهان برگزار و مشخص شد معاونان وزير 

نيرو حتی به صورت شكلی هم به تعهدات خود عمل نكرده اند.
وی در ادامه تصريح كرد: استيضاح وزير نيرو در 2۰ محور مطرح بود و 
با وجود اينكه چندين جلسه با وزير نيرو برگزار و محورهای استيضاح 
و دلايل آن مطرح ش��د هيچ اقدامی در راستای برطرف كردن نگرانی 
نمايندگان درخواست دهنده برای استيضاح توسط وزير انجام نگرفت.

نماينده مردم شاهين شهر ، ميمه و برخوار در مجلس شورای اسلامی 
خاطر نشان كرد: در جلسه ای كه 21 ارديبهشت ماه سال جاری با وزير 
نيرو داشتم درخواست آب رس��انی به حوزه انتخابی خود را دادم البته 
اظهار كردم كه كانال نكو آباد پيش از پاييز امكان آب رسانی دارد اما وزير 
نيرو گفت كه در پاييز از طريق اين كانال آب رسانی انجام می شود اما 
اكنون با اين توجيه كه از طريق كانال نكوآباد نمی توان به اين منطقه در 
پاييز آب رساند اين پروژه مهم آب رسانی برای كشاورزی شمال اصفهان 

به طور رسمی تعطيل شده است.
وی تصريح كرد: وزير نيرو اظهار می كند كه از همه دنيا برای اصفهان آب 
آورده است و مصرف آب اصفهان بيش از حد است، اين در حالی است 
كه نه تنها از طريق طرح هايی كه قرار بوده به اصفهان آب برساند آبی 
به اين شهر نرسيده بلكه طی 12 سال اخير آب اصفهان به استان های 

ديگر بذل و بخشش شده است.
حاجی دليگانی ضمن تأكيد بر وجود مش��كل آب ش��رب در اصفهان 
گفت: امروز با حضور حجت الاسلام ابوترابی فرد نايب رييس مجلس و 
نمايندگان خواستار استيضاح، جلسه ای با وزير نيرو پيرامون مشكل 
آب اصفهان و آب رسانی از طريق تونل گلاب دو و بهشت آباد برگزار شد 

و اميدواريم اين جلسه نتيجه ای در پی داشته باشد.
وی با اش��اره به اهميت مديريت صحيح و دقيق در كنترل تنش بين 
مردم در موضوع آب اظهار كرد: مش��كلاتی كه در اين زمينه به وجود 
آمده است می توانس��ت حداقل از تنش بين مردم بكاهد و اختلافات 

مردمی در استان ها را كم كند

 ۳4 مجتمع خدماتی بین راهی
 در جاده های اصفهان احداث شده است

مديركل حمل و نقل و پايانه های استان اصفهان گفت: در استان اصفهان 
تاكنون ۳4 مجتمع خدماتی، رفاهی بين راهی فعال احداث شده است.

داريوش امانی افزود: مجتمع ه��ای خدماتی رفاهی كه در كنار جاده ها 
ساخته می شود باعث ايجاد حمل و نقل روان و ايمن و توسعه گردشگری 
می ش��ود. وی از افتتاح و بهره ب��رداری از مجتم��ع خدماتی بين راهی 
كاروانسرای عباسی )مادر شاه( و آماده سازی دو مجتمع خدماتی بين 
راهی در اردستان و مباركه كه در آينده ای نزديک خبر داد و گفت : آغاز 
عمليات احداث بزرگترين مجتمع بين راهی كشور در جاده كاشان گام 

بزرگی برای تامين رفاه مسافران در جاده های استان است.
وی با قدردان��ی از زحمات كاركنان اداره كل حم��ل و نقل و پايانه های 
استان؛ برخط سازی ايس��تگاه های معاينه فنی مكانيزه سنگين و نيمه 
سنگين برون شهری، شناس��ايی مدارس تحت پوشش آموزش ايمنی 
مدار در سال 9۳، اجرای طرح ايمنی س��ازی مدارس حاشيه راه ها را از 
خدمات اداره كل حمل و نقل و پايانه های استان در شش ماهه اول سال 

جاری برشمرد.
وی همچنين برنامه ريزی و اجرای طرح سفرهای نوروزی در نوروز سال 
9۳، اجرای طرح سفرهای تابستانی، ارتحال امام و اعزام زائران به حرم امام 
خمينی )ره(، راه اندازی ناوگان حمل ونقل جديد با خودرو های مدرن و 
مجهز، فراخوان اسكانيا ها به منظور بازبينی و كنترل، يكسان سازی نرخ 
جابه جايی مس��افر در مبدا و مقصد را از اقدامات اين اداره كل در بخش 

حمل و نقل مسافر عنوان كرد .
مديركل حمل و نقل و پايانه های اصفهان، بااشاره به برنامه ريزی های 
انجام شده برای راه اندازی بندر خشک در اس��تان گفت: برنامه ريزی، 
سياست گذاری و اداره امور بندر خشک از طرف وزير راه و شهرسازی به 

سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای محول شده است.
وی اف��زود: اداره كل حمل و نقل و پايانه های اس��تان اصفهان به همراه 
ساير دستگاه های ذی ربط و با همكاری معاونت هماهنگی امورعمرانی 
اس��تانداری اصفهان نس��بت به پيگيری احداث بندر خشک در شرق 

شهرستان اصفهان اقدام كرده است.

ش��هردار اصفهان با تاكيد بر اين كه خيابان    
آقانورالله نجف��ی به هيچ وجه خلق الس��اعه 
نيست اظهارداشت: قضاوت هايی كه در رابطه 
با احداث اين محور در برخی رسانه ها منتشر 
شده ناجوانمردانه اس��ت و در شان و منزلت 
اصفهان نيست و بايد در اين زمينه انصاف و 

عدالت را توام با اطلاعات درست مد نظر قرارداد.
دكتر سيد مرتضی سقائيان نژاد در حاشيه ديدار با اهالی منطقه 
سه گفت: اين منطقه يكی از مناطقی است كه چشم چراغ شهر 
اصفهان محسوب می شود؛چرا كه بيشتر آثار و بناهای تاريخی 
، مذهبی و فرهنگی از جمله مسجد جامع، ميدان امام علی )ع(، 
ميدان امام )ره(،بازار بزرگ،مراكز علمی و حوزه علميه در اين 
منطقه قراردارد و اگر اصفهان به عنوان پايتخت جهان اس��لام 

انتخاب شده به دليل شان و منزلت اين منطقه است. 
وی با اشاره به اين كه منطقه سه به دليل تراكم جمعيت و تجمع 
مراكز تجاری با مشكلاتی همچون، كمبود سرانه فضای سبز ، 
ترافيک و سدمعبرروبه رو است افزود: شهرداری طرح هايی را با 
توجه به حساسيت ويژه اين منطقه در نظر گرفته تا منطقه سه 

را از اين مشكلات نجات دهد. 
شهردار اصفهان از پيش بينی بودجه 1۷۳ ميليارد تومانی برای 
منطقه سه در سال جاری خبرداد و تصريح كرد: 1۰۰ ميليارد 
تومان اين بودجه به صورت نقدی و مابقی غير نقدی است كه 

اين رقم در رتبه سوم بودجه مناطق 1۵ گانه قرار گرفته است. 
وی با اش��اره به طرح هاي ش��اخص اين منطقه در سال جاري 
تصريح كرد: ادامه پروژه احيای ميدان امام علی )ع( با توجه به 
اين كه دو فاز آن در قالب زيرگذر و ميدان اصلی به بهره برداری 
رس��يده آزادس��ازي فاز تكميلي اين طرح در قسمت جلوخان 

مسجد جامع در حال انجام است. 
دكتر سقائيان نژاد با بيان كه برای آزادسازی ادامه طرح احيای 
ميدان امام علی )ع( ۵۰ ميليارد تومان اختصاص داده شده است 
اذعان داشت: علاوه بر اين احداث پاركينگ كمرزرين در دستور 
كار قرار دارد همچنين  پروژه های 22 گانه فاز سوم طرح احيای 
ميدان امام علی )ع(در حال انجام است و يا تملک و آزادسازی 

آنها در دستور كار است. 
وی اضافه كرد: آزادس��ازی قس��مت جلوخان و پاركينگ كمر 

زرين ۶۵ درصد انجام شده است. 
شهردار اصفهان خاطرنشان كرد: برای كل طرح احيای ميدان 
امام علی )ع( 22۶ ميليارد تومان هزينه پيش بينی شده كه از 
طريق منطقه سه و مركزی و فروش 1۰۰ ميليارد تومان اوراق 

مشاركت تامين می شود. 
وی از احداث و تعريض4 خيابان در اين منطقه با اعتباری بالغ 
بر ۳9 ميليارد تومان خبر داد و اظهار داشت: خيابان آقا نورالله 
نجفی ۶ سال پيش به دستور وزير مسكن و شهرسازی وقت در 
حضور آيت الله مظاهری تاييد شد و 2 ميليارد تومان برای اين 

منظور اختصاص يافت. 
ش��هردار اصفهان با تاكيد بر اين كه خيابان آقا نورالله نجفی در 
طرح تفصيلی ش��هر با گذر 12 تا 14 متر به تصويب رسيده كه 
اعضاي اين كميسيون متشكل از نمايندگان ميراث فرهنگي، 
استانداري،مس��كن و شهرسازي و ش��هرداري مي باشد. لذا به 
هيچ وجه اين طرح خلق الس��اعه نبوده است و تمام مستندات 

لازم موجود است. 
وی با بي��ان اين كه 1۵ درص��د از عمليات آزادس��ازي خيابان 
آقانورالله نجفي باقي مانده اس��ت اذعان داش��ت: ب��ا توجه به 
اين كه ميدان ام��ام )ره( بر روی خودروها ب��رای حفظ ميراث 
فرهنگی بسته شده بنابراين لازم است دسترسی های ديگری 
برای تسهيل در تردد شهروندان در نظر گرفته شود كه تاكنون 
ش��هرداری خيابان و پاركينگ حكيم و خيابان سنبلس��تان را 

احداث كرده است. 
دكتر سقائيان نژاد تاكيد كرد: خيابان آقا نورالله نجفی علاوه بر 
اين كه ميدان امام )ره( را از ورود خودرو نجات می دهد در حفظ 

آثار تاريخی اصفهان تاثير بسزايی خواهد داشت. 
وی به انتش��ار مطالب جنجال برانگيز و ش��ايعاتی در رابطه با 
احداث خيابان آقا نورالله نجفي در برخي از رسانه ها اشاره كرد 
و گفت: اين قضاوت ها ناجوانمردانه اس��ت و در شان و منزلت 
اصفهان نيس��ت و بايد در اين زمينه انص��اف و عدالت را توام با 

اطلاعات درست مد نظر قرار داد. 
شهردار اصفهان با تاكيد بر اين كه تاكنون شهرداری در رابطه 
با حفظ آثار تاريخی 1۰ برابر سازمان های مربوطه هزينه كرده 
است ادامه داد: تاكنون شهرداري ده ها برابر سازمان هاي متولي 
براي حفظ و حراس��ت از بناها و اماكن تاريخي از جمله اجراي 
طرح احياي ميدان امام علي )ع( هزينه كرده اس��ت به طوري 
كه با اجراي اين طرح جايگاه مسجد جامع و بافت تاريخي ارتقا 

يافت و به ثبت جهاني رسيد. 
وی خاطرنشان كرد: ش��هرداری اس��تانداردهای لازم را برای 
احداث اين خيابان در بافت تاريخی مد نظر قرار داده به طوری 

كه اين گذر مورد تاييد سازمان ميراث فرهنگی نيز است. 
شهردار اصفهان انتشار تصاوير س��اختگی همچون ساختمان 
جهان نما و گذر آقا نورالله نجفي را در برخي از رس��انه ها منجر 
به ضربه وارد كردن به ش��هر اصفهان دانست و گفت: اين گونه 
مطالب از روی دلس��وزی نيس��ت بلكه مانعی برای پيش��رفت 
اين ش��هر اس��ت لذا لازم اس��ت در اين زمينه راه های علمی ، 

كارشناسی و درست را در پيش گرفت . 
وی با اش��اره به احداث ادامه خيابان فرش��ادی خيابان كمكي 
آمادگاه خاطرنش��ان كرد: اين خيابان تنها محور باقی مانده در 

طرح تفصيلی اين منطقه است. 
شهردار اصفهان به احداث خيابان كمرزرين در منطقه سه اشاره 
كرد و ادامه داد: خيابان كمرزرين نيز از ديگر طرح هاي شاخص 
اين منطقه است كه در كميس��يون ماده ۵ به عرض 1۶ متر به 
تصويب رسيده است.  وی اضافه كرد: تملک و تعريض خيابان 

گلزار نيز در منطقه سه در حال انجام است. 
وی از احداث ۶ پاركينگ در منطقه سه با هزينه ای بالغ بر 1۳ 
ميليارد تومان س��خن به ميان آورد و اذعان داشت: پاركينگ 
های هش��ت بهش��ت غربی،عبدالرزاق، فردوس��ی، كمرزرين، 
 خواجه نظام الملک و شهدا در س��ال جاری در دستور كار قرار 

دارد. 
دكتر سقائيان نژاد به احداث دو ايس��تگاه مركزي ميدان امام 
حس��ين)ع( و ابتداي خيابان سيدعليخان اش��اره و بيان كرد: 
تملک و آزادس��ازي اين دو پروژه با اعتباری بالغ بر 1۰ ميليارد 

تومان در دستور كار است. 
وي با بيان اين مطلب كه 2۵ درصد از بافت منطقه س��ه يعنی 
بيش از ۳۰۰ هكتار آن فرس��وده اس��ت اذعان داشت: امسال 
برای رفع گلوگاه ها و احيای بافت فرس��وده 1۷ ميليارد تومان 
اختصاص داده ش��ده اس��ت همچنين برای احداث مس��ير و 
ايس��تگاه دوچرخه حدود 4۰۰ ميليون تومان اعتبار در سطح 

منطقه سه تخصيص داده شده است. 
شهردار اصفهان از احداث و ساماندهی ۸ پارك و بوستان محلی 
با اعتبار۳۰ ميليارد تومان خبرداد و تصريح كرد: س��اماندهی 
مادی ها،آس��فالت معابر و پروژه های محله مح��ور به منظور 
ارتقای كيف��ی محلات در منطقه س��ه با اعتب��اری بالغ بر 1۳ 

ميليارد تومان در سال جاری در حال انجام است. 
وی با اشاره به احداث 11 مجموعه فرهنگی، ورزشی و مذهبی 
در منطقه س��ه در س��ال جاری با هزينه ای بالغ بر دو ميليارد 
تومان خبرداد و گف��ت: مجموعه فرهنگي آفت��اب در خيابان 

سروش در دست اجراست. 
ش��هردار اصفهان به احداث انديش��كده بيداري اسلامي اشاره 
كرد و گفت: خانه بيداري اس��لامي با حض��ور دكتر لاريحاني 
رييس مجلس شوراي اسلامي در 19 مهرماه سال جاری افتتاح 

می شود. 
دكتر س��قائيان نژاد افتت��اح خانه بيداری اس��لامی اصفهان را 
همچون افتتاح يک دانش��گاه در بعد تمدنی و بيداری اسلامی 
توصيف كرد و افزود: حركتی كه در اصفهان انجام می شود شايد 
مغفول مانده و يا به صورت پراكنده به آن پرداخته شده اما قرار 
اس��ت همه تجمع های فكری در اين خانه ش��كل بگيرد و اين 

مسؤوليت سنگينی است .

معاون وزير نفت با تش��ريح برنامه زمان بن��دی عرضه بنزين 
و گازوئيل يورو چهار در هش��ت كلانش��هر كش��ور از افزايش 
ظرفيت توليد بنزين اروپايی ايران با اجرای يک طرح جديد در 
پالايشگاه اصفهان خبر داد و گفت: پس از تهران، كرج، اصفهان 
و اراك به زوی در مشهد هم گازوئيل كم گوگرد توزيع می شود.

عباس كاظمی درباره جزييات برنامه عرضه بنزين و گازوئيل 
با اس��تاندارد ي��ورو چه��ار اتحادي��ه اروپا در كلانش��هرهای 
كش��ور، گفت: در ش��رايط فعلی به اس��تثنای اهواز در تمامی 
كلانش��هرهای كش��ور بنزين و گازوئيل پاك عرض��ه وتوزيع 

می شود.
مديرعامل ش��ركت ملی پالايش و پخش فرآورده های نفتی با 
اشاره به توليد روزانه حدود 4۵ ميليون ليتر بنزين و گازوئيل 
با استاندارد يورو چهار در پالايش��گاه های نفت كشور، تصريح 
كرد: در ش��رايط فعلی حدود 2۰ ميليون ليتر بنزين و بيش از 
24 ميليون ليتر گازوئيل كم گوگرد و با اس��تاندارد يورو چهار 

توليد و عرضه می شود.
معاون وزي��ر نفت با يادآوری اينكه با اج��رای يک طرح جديد 
از هفته جاری كلانش��هر اصفهان هم تحت پوش��ش بنزين و 
گازوئيل يورو چهار قرار می گيرد، اظهار داشت: هم اكنون در 
تهران، كرج، تبري��ز و اراك بنزين و گازوئيل كم گوگرد عرضه 

و توزيع می شود.
اين مقام مسوول با يادآوری اينكه آمادگی عرضه گازوئيل كم 
گوگرد در مشهد مقدس هس��تيم، تبيين كرد: گازوئيل مورد 
نياز شهر مشهد به طور كامل تامين شده است و مراحل آماده 
سازی خطوط لوله برای انتقال گازوئيل كم گوگرد از انبارهای 

تهران و اراك به مشهد مقدس در حال انجام است.
كاظمی با بيان اينكه پيش بينی می ش��ود تا چند هفته آينده 
امكان عرضه گازوئيل كم گوگرد در جايگاه های ش��هر مشهد 
مقدس فراهم شود، تاكيد كرد: برنامه های ديگری برای عرضه 
بنزين و گازوئيل كم گوگرد در شيراز، بندرعباس و اهواز هم در 

دستور كار قرار گرفته است.
مديرعامل ش��ركت ملی پالايش و پخش فرآورده های نفتی با 
يادآوری اينكه همزمان با فرا رسيدن فصل بازگشايی مدارس 
متوس��ط مصرف بنزين كش��ور هم كمی افزايش يافته است، 
تاكيد كرد: با اين وجود پيش بينی می شود در ادامه سال جاری 

ميزان مصرف اين فرآورده نفتی كاهش يابد.
معاون وزير نفت با بي��ان اينكه ازابتدای س��ال جاری تاكنون 
متوسط واردات بنزين كشور روزانه به ميزان پنج ميليون ليتر 
بوده اس��ت، تبيين كرد: در ادامه سال جاری با كاهش مصرف 
بنزين قطع��اً از حج��م واردات اين فرآورده نفتی هم كاس��ته 

خواهد شد.
عليرضا امي��ن مدير ش��ركت ملی پخ��ش فرآورده های نفتی 
منطقه فارس هم از آغاز عرضه گازوئيل كم گوگرد در س��طح 
كلانشهر شيراز از 1۷ شهريور ماه سال جاری خبر داده و افزود: 
به طور متوس��ط روزانه ۷۰۰ هزار ليتر گازوئيل كم گوگرد در 

جايگاه های عرضه سوخت شهر شيراز توزيع می شود.

   برنامه ریزی برای توزیع بنزین یورو 4 در اصفهان 
انجام شده است

 مدي��ركل حفاظ��ت محي��ط زيس��ت اس��تان اصفه��ان از 

برنامه ريزی های صورت گرفته ب��رای توزيع بنزين يورو 4 در 
آينده ای نزديک در اين خطه وعده داد.

 حميد ظهرابی افزود: به اين منظور در همين ماه پالايش��گاه 
اصفهان با اعمال اصلاحاتی جزيی در خط توليد، قادر به توليد 

مقاديری بنزين يورو 4 شده است.
وی بدون اعلام زمان دقيق توزيع بنزين يورو 4 افزود : روزانه 
در پالايشگاه اصفهان 11 ميليون ليتر بنزين سوپر و معمولی 

تهيه می شود.
وی سهم آلودگی هوا براساس ميزان مصرف سوخت در بخش 
حمل و نقل را در اصفهان ۷4 درصد عنوان كرد و گفت: روزانه 
۷۵۰ هزار دستگاه خودرو و حدود ۵۰۰ هزار موتورسيكلت در 

شهر اصفهان تردد می كنند.
وی خاطرنش��ان كرد: مصوبه دولت گذش��ته درب��اره حذف 
سرويس حمل و نقل ادارات بر ميزان آلودگی هوا به دليل تردد 
خود روهای تک سرنشين در ساعات شروع و پايان كار ادارات و 

دستگاه ها در كلانشهر اصفهان افزوده شده است.
وی همچنين با اشاره به ميزان گوگرد بالای گازوييل مصرفی 
در اصفهان نيز گفت: گازوييل توزيعی فعلی در استان شش تا 
هفت هزار PPM )قس��مت در ميليون( گوگرد دارد در حالی 
كه در برخی كلانش��هرها اين ميزان تا PPM ۵۰ اس��ت.وی 
افزود: هم اكنون در پالايشگاه اصفهان سالانه 4۰ ميليون ليتر 
 گازوئيل كم گوگرد با PPM ۵۰۰ برای مصرف اتوبوس های

 شركت واحد توليد و در اختيار شهرداری قرار می گيرد.
وی يادآوری كرد: اما درخواس��ت ما علاوه ب��ر افزايش توليد 
گازوييل كاهش ميزان گوگرد آن ت��ا زير PPM ۵۰ مطابق با 

استاندارد يورو 4 است.
ظهرابی همچنين به وضعيت پلمب ورودی س��وخت مازوت 
نيروگاه های اصفهان اش��اره كرد و گف��ت: ۶۵ درصد مجموع 
 مازوتی كه ني��روگاه های نزديک به ش��هرهای بزرگ مصرف 

می كنند در اصفهان مصرف می شود.
وی تصريح كرد: اين مس��اله، عدالت زيست محيطی نيست و 
مسوولان استان با توجه به رو به سردی نهادن هوا بايد به دنبال 

گزينه های جايگزين باشند. 
 مديركل حفاظ��ت محيط زيس��ت اس��تان اصفه��ان افزود: 
نيروگاه های اصفهان علاوه بر مصرف سوخت مازوت، ۵۰۰ تا 

۶۰۰ برابر نيروگاه های معمولی آب استفاده می كنند.
وی گفت: هزينه ای كه برای س��لامتی مردم مصرف می شود 
در كنار هزينه های تامين آب، ارزانی سوخت مازوت نسبت به 

گازوييل را تحت الشعاع قرار می دهد.
وی افزود: گاهی در تابستان ها نيز نيروگاه ها اقدام به مصرف 
سوخت مازوت می كردند كه بايد به شدت جلوی مصرف اين 
س��وخت در نيروگاه های استان گرفته ش��ود و از سوی ديگر 
مراقب باش��يم كه اين نوع س��وخت در بي��ن صنايع كوچک 

توزيع نشود.
وی همكاری و هماهنگی مسوولان ش��ركت برق منطقه ای و 
نيروگاه ها را برای حفظ محيط زيستی سالم برای مردم مهم و 
موثر برشمرد.وی با اشاره به اهميت مبحث انواع آلودگی های 
زيست محيطی گفت: بخشی با عنوان عملكرد دستگاه ها در 
كاهش آلودگی هوا در اين اداره كل داير خواهد شد تا مردم با 

اطلاع از عملكرد دستگاه ها به مطالبه گری بپردازند.

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های لازم را دارد

معاون وزیر برنامه زمان بندی عرضه بنزین پاک در شهرها را اعلام کرد:

هفته جاری اصفهان تحت پوشش بنزین و گازوئیل یورو  چهار قرار می گیرد

استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ
در جلس��ه ای كه معاون هماهنگی امور عمرانی اس��تانداری و 
مديران شركت آب و فاضلاب استان نيز شركت داشتند، برنامه 
جامع راهبردی مديريت تامين، توزيع و مصرف آب شرب استان 

اصفهان مورد بررسی قرار گرفت.
استاندار اصفهان در اين جلس��ه اولويت بندی برنامه ها و اطلاع 
رس��انی در خصوص اثرات اين ط��رح را ضروری عن��وان كرد و 
اف��زود: در مقابل ه��ر اقدام در اي��ن طرح نتاي��ج آن و همچين 

 ميزان صرفه جويی، برای تصميم گيری نهايی بايد مش��خص 
شود.رس��ول زرگرپور اولويت بن��دی با توجه به اث��رات و نتايج 
طرح را موثر دانس��ت و افزود: اگر اجرای اين ط��رح با توجه به 
 تراكم جمعيت��ی صورت گي��رد نظارت بيش��تری در برخواهد 

داشت.
وی در اين جلسه مديران دستگاه های اجرايی، مراكز عمومی، 
آموزشی، فرهنگی و فرماندهان نظامی و انتظامی را به همكاری 

بيشتر در جهت مديريت مصرف بالاخص نصب لوازم و تجهيزات 
كاهنده مصرف آب ملزم كرد.

استاندار اصفهان برگزاری جلس��ات ويژه با حضور كارشناسان 
و معاون عمرانی اس��تانداری و رييس آب منطقه ای اس��تان را 
خواستار شد و گفت: با حضور كارشناسان بايد برخی از بندهای 
اين برنامه اصلاح و ب��رای تصميم گيری نهايی در جلس��ه آتی 

مطرح شود.

زرگرپور اظهار ك��رد: اصلاح تجهيزات و اب��زار آلات مصرف آب 
توسط توليد كنندگان هرچه س��ريعتر انجام گيرد و با توجه به 
فرصت محدود، موارد مذكور به اتحاديه ها و كاربری ها ابلاغ شود.

استاندار اصفهان در پايان تسريع در اجرای سامانه دوم آبرسانی 
شرب به اصفهان بزرگ را حائز اهميت دانست و اجرای اين طرح 
را گامی مطمئن ب��رای برون رفت از مش��كلات احتمالی آينده 

دانست.

گروه 
خبر
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خبــــــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

مدير كميته ام��داد امام خمينی )ره( كاش��ان 
 ازجم��ع آوری مبال��غ جم��ع آوری ش��ده 
صندوق های صدق��ات در اين شهرس��تان به 
ميزان 9ميليارد ريال طی ۶ ماهه نخست سال 
جاری خبر داد. حسن اسماعيلی در گفت وگو با 
خبرنگار اصفهان زيبا در كاشان گفت: اين ميزان 
كمک نسبت به مدت مشابه آن در سال گذشته 

از رشد 1۶درصدي برخو ردار شده است.وی با تقدير از حمايت های 
مادی  و  مشاركت های معنوی ش��هروندان خير كاشانی در كمک 
به محرومان و رفع مشكلات مالي نيازمندان افزود: تعداد ۳۷ هزار 
و۵۸۷ عدد صندوق صدقه در شهرستان كاشان توزيع شده است كه 
از اين تعداد ۳4هزار و 91۳ صندوق كوچک ،  هزار و ۵14 صندوق 

متوسط و هزار و 1۶۰ عدد نيزاز صندوق ها صندوق بزرگ است.
به گفته وی، صدقات در شهرس��تان كاش��ان به دو شيوه سنتي  و 

الكترونيكي جمعآوري می شودو به صورت كاملا برنامه ريزي شده 
در اختيار خانواده هاي نيازمند و محروم كاشان قرار مي گيرد. مدير 
كميته امداد امام خميني )ره( كاشان اظهارداشت: درآمد صدقات 
براي تامين جهيزيه دختران بي سرپرس��ت، كمک هزينه درماني 
بيماران نيازمند، هزينه تحصيلي دانش آموزان مددجو و س��اخت 
مسكن براي نيازمندان مصرف مي شود. اسماعيلی در ادامه از برنامه 
ريزی های صورت گرفته به منظور اعتماد س��ازی،اطلاع رسانی و 

 تنوير اذهان عمومی برای ارسال پيامک به مشتركين صندوق های
 صدقات خب��ر داد و  گف��ت: مبلغ تخليه ش��ده از مش��تركين به 
وسيله  پيامک  كمتراز 1۰ روز پس از دريافت صدقه به آنها اطلاع 
داده می ش��ود.وی در پايان پرداخت صدقه به قص��د قربت از مال 
ش��خص در فرهنگ اس��لامي راتاكيد كرد و  گف��ت: صدقه دادن 
 آثار و بركات فراواني در زندگي دنيوي واخروي ش��خص به دنبال 

دارد.

رشد 16درصدي جمع آوری صدقات در کاشان طی 6 ماهه نخست امسال

حرمت
 سادات
متولی



داستــان شکســت
مقاومت در برابر تغییر در دوره انقلاب تلفن های هوشمند!

اولین دلیل شکست 

   بی توجهی به اپل 

سومین  دلیل شکست 

   عدم تمایل به اندروید
چهارمین  دلیل شکست 

گرایش به ویندوزفون   

پنجمین  دلیل شکست 

          عدم تصمیم گیری به موقع

دومین دلیل شکست 
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2 این روز ها اس��تفاده از فلز درساخت تلفن های هوش��مند به یک امتیاز مهم در جذب کاربران تبدیل 
شده است، یک تلفن هوش��مند به همراه بدنه ای فلزی و دوربین خوب، گزینه  ای دلربا در میان سایر 

محصولات موجود در بازار است، اما آیا نوکیا در س��ال ۲۰۱۰ تلفن همراه N8 را با بهره گیری 
از چنین ویژگی هایی روانه ی بازار نکرد؟ سیاس��ت اس��تفاده از یک دوربین خوب در کنار 
 استفاده از بهترین لوازم برای ساخت گوشی، سیاستی است که نوکیا را به دوران اوج رساند و

هم اکنون اپل با اس��تفاده از همین سیاس��ت در حال قدرت نمایی در دنیای تلفن های هوشمند 
اس��ت، اما تنها نکته ای که نوکیا را به س��رانجام کنونی مبت��ا کرده، عدم توجه ب��ه نرم افزار در 

محصولات خود بود. نوکیا، N8 را برای عرضه در ابتدای سال ۲۰۱۰ میادی آماده می کرد 
که یکی از اولین تلفن های همراه عرضه شده با قابلیت ثبت ویدیو با رزولوشن 7۲۰p بود؛ 
اما تاخیرهای متوالی برای انتشار نسخه ی مورد نظر برای سیستم عامل سیمبین، عرضه  

این تلفن به بازار را تا سپتامبر ۲۰۱۰ به تاخیر انداخت. شاید بهتر است این مساله را اینگونه 
بیان کنیم که نرم افزار، پتانس��یل سخت افزار مورد استفاده برای س��اخت N8 را سوزانده و به 

 بیماری ضعف خود دچار کرد. به گفته یکی از کارمندان وقت نوکیا، این دو بخش از محصول از ابتدا 
به صورت جداگانه توسعه داده شدند و تنها در آخرین روزهای توسعه  ی نرم افزار، سخت افزار از نرم افزار 

توسعه داده شده میزبانی کرد.

بزرگ ترین اش��تباه نوکیا را باید عدم تمایل این کمپانی در اعمال تغییرات 
بنیادی خواند، در واقع باید عامل اصلی نابود ش��دن برن��د نوکیا را خود 
نوکیا بنامیم، چراکه این کمپانی بزرگ ترین بروزرسانی سیستم عامل 
 س��یمبین را همچنان ب��ا هم��ان فاکتورهای آش��نا روان��ه ی بازار 

کرد. 
نوکی��ا از انتق��ال کاربران کنون��ی خود ب��ه حال و هوای��ی جدید 
هراس داش��ت و از این رو با توس��عه ی س��یمبین ک��ه تعلقی به 
دنیای تلفن های هوشمند نداشت، سیس��تم عامل پیچیده ای را 
 روانه ی بازار کرد که DNA آن با آین��ده ی این صنعت هم خوانی 

نداشت. 
نوکیا در حالی بزرگ ترین اش��تباه خود را مرتکب می شد که از رشد 

رقبا نیز کاما آگاه بود. 
مهاجرت ب��ه اکوسیس��تم اندرویدی یک��ی از بهتری��ن راهکارها برای 
تقویت مواضع نوکیا در بازار بود، که در حال حاضر نیز بس��یاری عدم این 
 Anssi مهاجرت را به عنوان یکی از اشتباهات نوکیا برشمرده اند، هرچند
Vanjoki این راهکار را به عنوان مسکنی کوتاه مدت عنوان کرد که وضعیت 
کنونی کمپانی های سونی، اچ تی سی و موتورولا را باید گواهی بر صحت ادعای Vanjoki بنامیم.

 این سه کمپانی علی رغم ساخت گوشی های اندرویدی از نظر مالی وضعیت مناسبی ندارند، چراکه 
سامسونگ و گوگل حق امتیاز بسیاری از فناوری های اندروید را در اختیار دارند و از این رو این دو 

کمپانی اصلی ترین بهره برداران از اندروید هستند.

با توجه به عدم انتخاب اندروید توسط نوکیا برای تغییر سیستم عامل و گذار به دوران تلفن های هوشمند، این 
کمپانی فناندی ویندوزفون را به عنوان پلتفرم آینده ی خود برگزید که تا این لحظه نیز ادامه دارد، اما این 
انتخاب برای نوکیا گران تمام شد، چراکه نام این کمپانی در آستانه حذف از دنیای تلفن های هوشمند است. 
نوکیا پیش از انتخاب ویندوزفون، آخرین شانس خود را نیز برای بازگشت به دوران اوج با اتکا به داشته های 
خود از دست داد. این کمپانی با عرضه ی N9 پرده از سیس��تم عامل متن باز MeeGo برداشت که نوکیا 
آن را برای جایگزینی با سیمبین کهنه کار توسعه داده بود. اس��تفاده از ساختار یکپارچه برای طراحی این 
تلفن هوشمند در زمان خود بسیار چشم نواز می  کرد، به طوریکه تلفن های هوشمند ویندوزفونی کنونی نیز 
با در پیش گرفتن این الگو طراحی و به بازار عرضه می شوند. N9 ویژگی های خاقانه ای داشت که می توان 
به قابلیت چندوظیفه  ای با امکان سوئیچ بین پنجره ها و همچنین لمس دوبار متوالی صفحه ی نمایش برای 
روشن کردن آن اشاره کرد. N9 را باید یک گوشی انقابی و نوآورانه خواند که عدم توسعه ی سیستم عامل 
MeeGo با شتاب مورد انتظار و همچنین نبود اکوسیستم اپلیکیشن مناسب برای آن، این گوشی را به زیر 

کشید تا نوکیا راه چاره ای جز پناه بردن به آغوش ویندوزفون نداشته باشد.

شاید وجود تلفن های هوشمند چون لومیا ۱۰۲۰ 
نمونه  خوبی از این تلفن های هوش��مند باشد که 
این نظریه را تا حدودی اثبات کرده اند. نوکیا در 
کنار پالم با WebOS، اینتل ب��ا پردازنده های 
مخصوص ابزار ه��ای موبایل و زیراک��س با رابط 
گرافیکی کاربرپسند نش��انه های روشنی از این 
حقیقت است که همیشه اول بودن نشان دهنده 
موفقیت مادام العمر یک کمپانی نیست و هزینه  
از عرش به فرش رسیدن در ارتکاب چند اشتباه 
متوالی در دنی��ای بی رحم رقابت خاصه ش��ده 
است. پیش از آنکه اندروید با سرویس قدرتمند 
نقشه و آیفون و آیپد با اپلیکیشن های قدرتمند 
و متنوع ب��ه قدرت نمایی بپردازن��د، نوکیا هر دو 
قابلی��ت را یکج��ا در تلفن های  خ��ود در اختیار 
کاربران ق��رار م��ی داد. اما ع��دم تصمیم گیری 
مناسب و تاخیر در تغییر سیاست نرم افزاری برای 
بزرگ ترین تولیدکننده  تلفن های همراه جهان در 

سال های نه چندان دور گران تمام شد، به طوریکه نام این کمپانی نیز از روی تلفن های هوشمند 
حذف خواهد شد و تنها یاد نوکیا در یاد دوس��تداران دنیای گجت ها به عنوان خاطره ای شیرین 

باقی خواهد ماند.

نوکیا حتی همزمان با سایر تولیدکنندگان تلفن های هوشمند که جدیدا 
در حال قدرت گرفتن بودند، اقدام به ارایه  محصولی با صفحه  نمایش 

۴ اینچی کرد. 
Anssi Vanjoki در مراس��م Nokia World ۲۰۱۰ پرده از 
E7، تلفن هوشمند ۴ اینچی نوکیا برداش��ت که در زمان خود جز 
بزرگ ترین گوشی های تولید شده قرار داشت. وی در زمان معرفی 

E7 این چنین اظهار نظر کرد:
این تلفن هوش��مند بزرگ است، اما در مقایس��ه با سایر محصولات 
نوکیا علی رغم س��ایز بزرگ تر، زیباتر و باریک تر است. نوکیا به همراه 
E7 پرده از سرویس شخصی سازی مبتنی بر موقعیت مکانی خود نیز 
برداشت که شبیه به س��رویس Google Now است که هم اکنون 
 Niklas .در سیس��تم عامل اندروید در اختیار کاربران ق��رار می  گیرد
Savander، قائم مقام اجرایی نوکیا در این خصوص چنین اظهار نظر 

کرد: سرویس های شخصی سازی مکان محور، حوزه ای است که ما درصدد تسری 
و قدرت گرفتن در آن هستیم.

همانطور که از سخنان ساواندر نیز مشخص است، نوکیا در مورد سرویس های مکان یابی 
و نقشه که در آن زمان س��ردمدار آن بود، بسیار خوشبین بوده و حتی علی رغم ضعف در 

مورد نرم افزار، اهدافی جاه طلبانه را در نظر گرفته بوده است.

لطفا اینجا تحصیل نکنید!تمام وسایلتان را به اشتراک بگذاریدآیفون بخرم؛ نخرم یا اینکه ...
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بعد از معرفی گوشی های هوشمند آیفون در تاریخ 9 سپتامبر، حرف و حدیث های بسیاری از لحاظ زیبایی 
و مورد پسند بودن یا نبودن این محصول میان کاربران به وجود آمد. حالا با انجام تست و نتایج بنچمارک ها 

بهتر می توان در مورد این دو گوشی هوشمند نظر داد.

 برای خرید یک گوش��ی تلفن همراه داش��تم اینترنت رو زیر و رو می کردم و مش��خصات گوشی های 
 مختلف رو می خوندم که به یک ویژگی به نام DLNA برخوردم که نمی دونس��تم چیه و به چه دردی 

می خوره.

تحصیل کرده ترین جوامع جهان بر حس��ب بالاترین سهم افراد ۲۵ تا 6۴ س��ال با تحصیات دانشگاهی 
در سال ۲۰۱۲ ارزیابی ش��دند. به گزارش ایمنا، ۱۰ کشور با بالاترین نس��بت بزرگسالان دارای مدرک 

دانشگاهی بررسی شده اند. 

در گذش�ته  نه چندان دور، نوکیا تاج کیانی در دنی�ای تلفن های همراه را بر س�ر نهاده بود و با 
فاصله ای زیاد لقب پرفروش ترین کمپانی تولیدکننده  گوشی های همراه را مال خود کرده بود، 
اما هم اکنون شاهد حذف نام این کمپانی از روی تلفن های هوشمند ویندوزفونی پس از رفتن 
زیر پرچم ردموندی ها هستیم. آیا نوکیا سیر تغییرات در دنیای گوشی های همره را نمی دید؟ 

چرا این کمپانی فعالیتی را در راستای تداوم موفقیت خود انجام نداد؟ در صورتی که چند سال 
پیش به دنبال خرید یک تلفن همراه بودیم و بدین منظور در اینترنت جست وجو می کردیم، با 
طیف گسترده ی محصولات نوکیا روبه رو می شدیم که با در نظر گرفتن تمامی نیازها و سلایق 
کاربران در آن سال ها تولید شده بود. محصولات نوکیا استاندارد تلفن های همراه در آن زمان 

را تبیین می کرد، از این رو انتخاب یک تلفن همراه با کیفیت پایین، از میان گزینه های موجود 
بسیار سخت می کرد، اما هم اکنون مالک جدید نوکیا، یعنی مایکروسافت در نظر دارد تا نام و 
نشان این کمپانی فنلاندی را از روی تلفن های هوشمند ویندوزفونی حذف کرده و تیز خلاص را 
بر پیکر برند نوکیا وارد کند، چنان که وب سایت نوکیا نیز به مایکروسافت انتقال داده شده است.
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

شارژ مغناطیسی تلفن همراه با اختراع دانشمند ایرانیآخرین خبرها |

آیفون 6 که ظاه�را بدنه ی آن به راحتی خم می ش�ود، با اصطلاح Bendgate، به بهان�ه ای برای ایجاد یک خندوانه آیفونی 
جوک های تصویری تبدیل شده است. 

چه طرفدار آیفون باشید و یا چه از منتقدان این گوشی، دیدن این تصاویر به عنوان بهانه ای برای شاد 
نگه داشتن ، خالی از لطف نیست.

گزارش تصویری روز  

آیفون 6 ،خود را بنا به سلیقه خود حالت دهید.مثل بکام، کات دهید! کیت کت: ما خم نمی شویم! می شکنیم!

   1.   آیفون 6 و 6 پلاس در تست بنچمارک مرورگر 
 بعد از معرفی گوشی های هوش��مند آیفون در تاریخ 9 سپتامبر، حرف و

حدیث های بس��یاری از لحاظ زیبایی و مورد پس��ند بودن یا نبودن این 
محصول میان کاربران به وجود آمد. حالا با انجام تست و نتایج بنچمارک 
ها بهتر می توان در مورد این دو گوشی هوشمند نظر داد.تا کنون گوشی 
های جدید آیفون 6 با بسیاری از گوشی های موجود و تازه معرفی شده 
مورد مقایسه قرار گرفته است. حقیقتی که در این میان آشکار است قدرت 
بالای آیفون 6 با وجود دو هس��ته ای بودن در مقابل دیگر رقبای چهار و 

هشت هسته ای است. 
در جدیدترین بنچمارکی که توسط  SunSpider از نظر سرعت و قدرت 
مرورگر بررسی شده، هر دو گوشی آیفون 6 و 6 پلاس نتایج چشمگیری به 
دست آورده اند. همان طور که در نتایج می بینید هر دو در بالاترین رده قرار 
گرفته اند. این توضیح لازم است که هر چه امتیاز کمتر، عملکرد بهتر است. 
 نظر شما چیست؟ آیا شما با این عملکرد یک عدد آیفون 6 پلاس خریداری 

می کنید یا  دو عدد ال جی G3 ؟

  2.     تست باتری آیفون 6 و آیفون 6 پلاس 
توسط وب سایت فون آرنا

وب سایت Phone Arena تس��ت باتری آیفون 6 را به پایان رسانده و 
بنا بر این تست شرایط برای آیفون 6 پلاس بهتر از آیفون 4.7 اینچی بوده 
است. آیفون های جدید اپل در نظر دلباختگان این برند یک اسمارت فون 
تمام عیار است؛ ظاهری بسیار زیبا و یکپارچه دارد، به آخرین ورژن سیستم 
عامل فوق قدرتمند iOS مجهز شده، اندازه ای بزرگ دارد، یکی از بهترین 
پردازنده های حال حاض��ر دنیا A8 را در کنار خود گنجانده و بس��یاری 
موارد دیگر... ولی این اسمارت فون یک ضعف بزرگ دارد و همان طور که 
پیش تر نیز گفته بودیم به شکل عجیبی در محصولات اپل ریشه دوانده 

است؛ عمر باتری.
وب سایت مطرح فون آرنا نتیجه تست خود را بر روی آیفون های جدید 
منتشر کرده است. طبق برآورد اختصاصی این گروه و در نتیجه استفاده 
مداوم از آیفون های جدید، آیفون 6 مدل 4.7 اینچی توانسته تا پنج ساعت 
 و 22 دقیقه زنده بمان��د که رکوردی نا امیدکننده به نظر می رس��د. این 
نا امیدی وقتی نمود بیشتری دارد که آن را با اسمارت فون گلکسی S5 با 
عمرهفت ساعت و 38 دقیقه و سونی اکسپریا Z3 با عمر 9 ساعت و 29 
دقیقه مقایسه کنیم. هر دو این محصولات دارای ظرفیت باتری بیشتری 

هس��تند ولی از طرفی به باریکی آیفون 6 نیز نیستند. با تمام این اوصاف 
شاید نتوان در مورد مدل کوچک تر و مقایسه آن را دیگر اسمارت فون های 

بالارده اندرویدی به نظری یکسان دست یافت.
از س��وی دیگر برای آیفون 6 پلاس ش��رایط بس��یار بهتر اس��ت. آیفون 
بزرگ تر توانسته با ثبت طول عمرشش ساعت و 32 دقیقه خود را بالاتر 
از محصولاتی چون پرچم داران ال جی و Oppo قرار دهد. در این تست 
ال جی G3 توانسته زمانی شش س��اعت و 14 دقیقه ای را ثبت کند که 
این زمان برای 7a Oppo Find به شش ساعت و 6 دقیقه کاهش پیدا 
کرده اس��ت. در عین حال آیفون 6 پلاس همچنان ب��ه طول عمر باتری 
اسمارت فون های اندرویدی مهمی چون وان M8، گلکسی S5 اکسپریا 
Z3 نرسیده است.  نتیجه کامل این بررسی را در تصویر مشاهده می کنید.

   3.    تخلیه جزء به جزء آیفون 6 پلاس توسط 
iFixit

گروه iFixit در نخستین روز فروش جهانی آیفون 6 دست به کالبدشکافی 
آیفون 6 پلاس زده است. حاصل این کالبدشکافی کسب نمره شش از 10 

برای آیفون 6 پلاس است که یک نمره بیش از آیفون 5s است.
همان طور که احتمالا شما هم مطلع شده اید آیفون 6 رسما فروش خود 
را در سرتاسر دنیا آغاز کرد و کم کم باید شاهد انواع تست های فیزیکی و 
غیر فیزیکی این اسمارت فون نیز باش��یم. یکی از گروه هایی که پیش از 
همه زنبیل خود را در صف کالبدشکافی دستگاه ها جای می دهد، گروه 
iFixit است که وظیفه اصلی خود را تخلیه جزء به جزء محتویات درونی 
یک دستگاه به بیرون اعلام کرده است! این گروه این بار نیز دست به کار 
شده و هفت ساعت زمان برای تخلیه کامل قطعات آیفون 6 پلاس صرف 

کرده است. 
طبق ب��رآورد نهای��ی این اس��مارت فون توانس��ته نمره هف��ت از10 را 
کس��ب کند که یک نمره بی��ش از نمره آیفون 5s اس��ت. ای��ن نمره به 
چندین دلیل نصیب آیفون 6 پلاس ش��ده؛ راحتی در جداسازی صفحه 
نمایش، جداس��ازی راحت تر باتری و س��یم بلندتر برای سنسور اسکنر 
اثر انگش��ت که در 5s موجب دردسرهایی می ش��د از جمله این دلایل 
اعلام ش��ده اس��ت. iFixit البته همچنان به دو دلیل مهم نمره هایی را 
از آیفون جدید کسر کرده اس��ت. این دو دلیل مهم یکی استفاده از پیچ 
خاص در آیفون 6 اس��ت که پیچ گوش��تی خاص خود را نیز می طلبد و 

 همچنین عدم ارایه اطلاع��ات مورد نیاز تعمیر برای فروش��گاه های غیر 
رسمی.

حاصل این کالبدش��کافی چیزی بیش��تر از اطلاعات لو رفته پیشین در 
 ،iFixit بنچمارک ها را به ما نمی دهد. طبق اطلاعات به دس��ت آمده از
آیفون 6 پلاس دارای یک رم یک گیگابایتی مش��ابه با آیفون 4.7 اینچی 
است، باتری درشت هیکل آن 2915 میلی آمپرساعتی و هم قد و اندازه 
آیفون 5s است و دوربین 8 مگاپیکسلی با دیافراگم f / 2.2 بر روی آن نصب 
شده است. اگر می خواهید فیلم این کالبدش��کافی را نیز مشاهده کنید 

می توانید از این لینک یوتیوب استفاده کنید.

    4.     قیمت آیفون6 در پاساژ علا الدین تهران 
آیفون 6 که مدت هاست مشتریان منتظر ورود آن به مرزهای ایران بودند 
بالاخره وارد ایران شده و اکنون در سه رنگ مشکی، سفید و طلایی در بازار 
عرضه شده است؛ البته این آیفون ها ساخت کشور چین بوده و از طریق 

دبی وارد بازار ایران شده است. 
گشتی کوتاه در بازار موبایل کافی اس��ت تا متوجه شوید که آیفون 6 چه 
تعداد مخاطب دارد! نمایشگر بزرگ ساختمان علا الدین تهران مشغول 
پخش آگهی تبلیغاتی  اس��ت که با س��اختاری معماگونه قصد تبلیغ این 
محصول جدی��د را دارد. میز میانی پاس��اژ علا الدین ته��ران که بورس 
گوش��ی های تلفن همراه اس��ت نیز میزبان این محصول جدید ش��ده تا 
مشتریان با استفاده از نمونه این گوشی با برنامه های خاص این محصول 
آشنا شوند که البته این آشنایی تنها شوق بیشتری را در مشتریان ایجاد 

می کند؛ اشتیاقی که چهار میلیون تومان قیمت دارد.
این محصول که تنها دو هفته از حضورش در بازارهای پایتخت می گذرد 
با قیمت پایه چهارمیلیون تومان و البته بس��ته به می��زان حجم حافظه 
داخلی اش، به فروش می رسد. البته به گفته جمعی از فروشندگان قیمت 
آن بسته به میزان فراوانی اش در بازار کم و زیاد می شود یعنی قیمت ها با 
توجه به میزان تقاضا و البته تعداد گوشی های موجود در بازار متفاوت است.

به گفته یک��ی از فروش��ندگان،  آیفون ه��ای 6 موجود در ب��ازار که فاقد 
گارانتی اند نامعتبر بوده و مشتریان باید انتظار هر نوع نقصی را در محصول 
داشته باشند. قیمت این محصول که در س��ه مدل 16 گیگ، 64 گیگ و 
128 گیگ در بازار ارایه می شود، بس��ته به حجم حافظه داخلی اش هم 
متفاوت می شود. بیشترین قیمت این تلفن همراه مربوط به گوشی با 64 
گیگابایت حافظه داخلی و حدود قیمت پن��ج میلیون و 250 هزار تومان 

اعلام می شود.

   Adobe در دنیای موبایل 

ش��رکت ادوبی دس��ت به خرید یک پلتفرم ویرایش تصاویر مبتنی بر کلود در سیس��تم های موبایل زده است. نام این پلتفرم 
Aviary است و برای تقریبا هفت سال است که در این حوزه فعالیت می کند. هدف ادوبی از این خرید نفوذ هر چه بیشتر در 
بازار اپلیکیشن های موبایل تحلیل شده است. آویاری در سال 2007 و در نیویورک تأسیس شد. این شرکت پلتفرم ویرایش 
تصاویر هوشمند بر اساس کلود را به کاربران ارایه می کند و با یک SDK رایگان دست توسعه دهندگان را برای قراردادن یک 
سیستم ویرایش تصاویر در اپلیکیشن های iOS، اندروید و HTML5 باز می گذارد. ادوبی ظاهرا قصد دارد آویاری را به بخش 
Creative Cloud خود متصل کند تا از طریق آن با ارایه یک Creative SDK جدید سازگاری و هماهنگی بیشتری با 

اپلیکیشن های متفرقه یا Third Party ایجاد کند. 

   زمان فروش گلکسی نوت4

سامسونگ تایید کرد که گلکس��ی نوت 4 تا پایان اکتبر در140 کشور دنیا آغاز خواهد کرد.
سامسونگ رسما تأیید کرد که گلکسی نوت 4 از روز 26 س��پتامبر )دو روز دیگر( فروش 

خود را در کره جنوی آغاز می کند. 
دلایل زیادی برای آغاز هر چه زودتر فروش گلکسی نوت 4 وجود دارد که مهم ترین آن 

معرفی و آغاز فروش آیفون 6 و 6 پلاس در ابتدای همین ماه است. 
طبق اعلام اپل، میزان فروش آیفون 6 و 6 پلاس در تنها س��ه روز نخست 10 میلیون 
عدد بوده است. طبق اعلام قبلی و روال گذشته سامسونگ، گلکسی نوت 4 بنا بر بازار 
هدف، در دو مدل عرضه می ش��ود؛ مدلی با پردازنده چهار هسته ای اسنپ دراگون 

805 و مدل دیگر اگزینوس هشت هسته ای 5433 تولیدی سامسونگ.
 باید ببینی��م واکنش بازار به این فبلت بزرگ در مقایس��ه ب��ا آیفون 6 پلاس چه 

خواهد بود.

   معرفی نکسوس 9 نزدیک است

طبق خبری که وال استریت ژورنال منتشر کرده، مهندسان شرکت اچ تی سی در این اواخر چندین پرواز به مقر گوگل برای 
بررسی روند تولید نهایی نکسوس 9 داشته اند. نخست وب سایت انویدیا بود که به شکل ناشیانه ای خبر از تولید تبلت نکسوس 
9 داد و حالا وال استریت ژورنال کسب اطلاع کرده که مهندسان شرکت تایوانی اچ تی سی رفت وآمدهای بسیاری را به شرکت 
گوگل در آمریکا داشته اند تا مراحل نهایی تولید تبلت نکسوس 9 را بررسی کنند. در نوشته انویدیا ذکر شده بود که نکسوس 9 
در سه ماهه سوم سال منتشر خواهد شد و با توجه به اینکه تا پایان این سه ماهه تنها یک هفته باقی مانده، پس می توان معرفی 
این محصول را تا حداکثر دو هفته آینده تصور کرد. اچ تی سی در هشت اکتبر مراسمی را به منظور معرفی محصولاتی جدید 

که احتمالا یک دوربین و اسمارت فونی مربوط به سلفی خواهد بود برگزار می کند. 

   آخرین بازمانده بلک بری چیست

 Passport شرکت نام آشنای بلک بری گوشی هوشمندی را که وعده داده بود رسما رونمایی کرد. این گوشی موبایل که با نام
شناخته می شود دارای نسبت تصویر 1:1 است که مدت هاست در گوشی های موبایل دیده نشده است. گوشی تازه بلک بری 
بنا به عادتی قدیمی دارای کیبورد کامل است ولی دچار تفاوت هایی شده اس��ت، به عنوان مثال شما برای اسکرول کردن در 
صفحات مختلف کافی است، این کیبورد را لمس کنید. این گوشی موبایل که اندازه یک پاسپورت است و با وزن 194 گرمی 
خود سنگین به نظر می رسد، هرچند که این گوشی شبیه هیچ یک از گوشی هایی که تا به حال تولید شده است نیست! بر خلاف 
غالب گوش��ی های موبایل موجود در بازار بلک بری در مورد باتری بسیار خوب عمل کرده است و گوشی پاسپورت شکل خود 
را به یک باتری 3450 میلی آمپری مجهز کرده است که وعده 30 ساعت کار مداوم را با خود دارد. این گوشی با قیمت $599 

که به زودی فروش خود را آغاز خواهد کرد.

   ال جی Pro G3 ماه آینده در بازار

ال جی G3 همین حالا نیز جزو بهترین اسمارت فون های بازار به شمار می رود. یک صفحه نمایش5.5 
اینچی QHD با پردازنده اسنپ دراگون801 و رمی 3 گیگابایتی قطعا جای هیچ حرف و حدیثی 

برای بس��یاری از رقبا باقی نگذاش��ته اس��ت. ولی در روزها و ماه های اخیر که گلگسی 
نوت 4 سامس��ونگ و فبلت بزرگ اما لاغران��دام آیفون 6 پلاس اپل به ب��ازار آمده، 

ال جی نیز ب��ه نوعی هوس یک رکوردش��کنی دیگر کرده اس��ت. خبرهایی 
از کره به گوش می رس��د ک��ه ال جی قص��د دارد مدلی وی��ژه از G3 با نام 

Pro LG G3 را در م��اه آینده وارد بازار کند.  محص��ول G3 ال جی با 
استقبال بسیار خوبی - چه در بازار و چه در نزد منتقدان- مواجه شده 

و توانس��ته رکوردهای فروش خود ال جی را نیز جابه جا کند. پس حضور 
 یک مدل قوی ت��ر از آن می توان��د دنباله روی بازار را ب��رای G3 حفظ 

کند.

تازه های دنیای موبایل

ساخت موزیک ویدیوی 
با اپل

ذوق و شوق هنری همیشه در یک موزیسین بیش از افراد عادی ظهور داشته و این مساله 
هنگامی تمام زوایای پنهان خود را رو می کند که این موزیس��ین دس��ت بر روی یکی از 
 Brunettes پاک ترین احساسات انسانی یعنی »عشق« بگذارد... گروه موسیقی اکراینی
Shoot Blondes به تازگی دس��ت به تولید یک موزیک ویدیو با مضمون عش��ق و با 
استفاده از دستگاه های تولیدی اپل زده است. در این موزیک ویدیو شش آیفون، چهارآیپد، 
یک آیپاد و سه مک بوک حضور دارند و در کنار یکدیگر به همراه انیمیشنی خارق العاده و 
یک موسیقی گوش نواز اثری بسیار زیبا را خلق کرده اند. لازم به ذکر است تمام ویدیو در 
یک برداشت و به شکل کاملا زنده فیلم برداری شده است. می توانید این موزیک ویدیو را 

از اینترنت مشاهده و یا دانلود کنید. 

تقریبا یک ماهی از ماجرای هک شدن اکانت های ستارگان هالیوودی و انتشار تصاویر 
خصوصی آنها می گذرد. در حالی ک��ه هم اکنون FBI در حال بررس��ی ابعاد این ماجرا 
و یافتن هکر پش��ت پرده این افشاگری هاست، خبر رسید که دس��ته دیگری از تصاویر 
خصوصی این افراد در Reddit منتشر شده اند. جالب اینجاست که نام جنیفر لاورنس 
و ستارگانی چون کیلی کوکو و ونسا هاجنز همچنان در سر لیست تصاویر فاش شده قرار 
دارد. این افراد دفعه پیش نیز قربانی همین افشاگری شده بودند. از دیگر قربانیان مشهور 
هک می توان به کیم کارداشیان اشاره داشت. یکی از قربانیان این افشاگری جوی کریگان 
پیش تر اعلام کرده بودکه به دلیل دو بار هک شدن اکانت آی کلود وی، به شکل رسمی 

شکایتی را از اپل ترتیب داده است. 

 کابوس هالیوودی ها 
با آیفون

بررسی یک گوشی هوشمند / آیفون 6 

نخرم یا اینکه...  آیفون بخرم؛        

   1    2    3 
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روزنام��ه خ��ری، فرهنگ��ی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

سه شنبه  8مهر  1393 

شماره 2200 | 12  صفحه  

دان�����ش

رایانه های کشور صاحب » آمبولانس«  شدندآخرین خبرها |

 برای خرید یک گوشی تلفن همراه داش��تم اینترنت رو زیر و رو می کردم و مشخصات گوشی های 
مختلف رو می خوندم که ب��ه یک ویژگی به نام DLNA برخوردم که نمی دونس��تم چیه و به چه 

دردی می خوره. 
برای همین مسیرم به سمت جست وجو برای شناختن و دونستن مزایای این فناوری منحرف شد و 
حالا نتیجه گشت و گذارم رو اینجا با شما به اشتراک می گذارم. در ابتدای امر به این نتیجه رسیدم 
که این ویژگی تنها به گوشی های تلفن همراه اختصاص نداره و دستگاه های دیگه ای نظیر تلویزیون، 
تبلت، رسیور و ... با عبارت پشتیبانی از DLNA نشون می دن که به این فناوری مجهز هستند. حال 

سوال اینجاست که DLNA چیه؟
مهم ترین برتری DLNA پش��تیبانی از ارتباط وایرلس یا بی سیم اس��ت که به راحتی می تواند 
تمامی وس��ایل الکترونیکی ش��ما را به هم وصل کرده و اطلاعات درون آنها را با امنیت بی نظیر به 

اشتراک بگذارد.
همان طور که گفته شد، DLNA استانداردی است که توس��ط تولیدکنندگان لوازم الکترونیکی 
استفاده می شود تا برای لوازم الکترونیکی موجود در یک خانه، از قبیل لپ تاپ، گوشی های تلفن 
همراه، تلویزیون، دستگاه های پخش صوتی، گیرنده های ماهواره ای و... امکان به اشتراک گذاری 
 محتویات رسانه ای دیجیتالی )مانند فیلم، عکس و موس��یقی( در یک شبکه خانگی به وجود آید، 
به طوری که مش��کلی در هماهنگی پخش و اج��رای انواع فایل ها در دس��تگاه های مختلف وجود 

نداشته باشد.
برای واضح تر شدن مساله تصور کنید که DLNA یک شبکه چندرسانه ای را داخل شبکه  خانگی 
در اختیارمان می گذارد. مثلا درخانه به همراه پدربزرگ و مادربزرگ خود نشسته اید و قصد نشان  

دادن عکس ها و فیلم جشن تولد خود را دارید.
این فایل ها نیز در داخل لپ تاپ و در اتاق خواب تان که طبقه بالاس��ت، قرار دارد، وقتی یک شبکه 
خانگی بر اس��اس فناوری DLNA  داش��ته باش��ید، کافی اس��ت در همان حالت که روی کاناپه 
نشسته اید، تبلت خود را بردارید، فایل های مورد نظر را از لپ تاپ پیدا کنید و سپس عکس ها و فیلم ها 

را در تلویزیون به نمای��ش بگذارید تا همه اعضای 
خانواده با کیفیت  و س��ایز بالا آنها را تماش��ا 

کنند و شما نیز با تبلت خود پخش فیلم ها 
و عکس های داخل تلویزی��ون را مدیریت 
کنید. در نهایت هرک��دام از عکس ها را که 

مایل بودید به پرینتر انتقال دهید تا در همان 
لحظه چاپ شود.

از طرف دیگر، فناوری DLNA مشکل عدم هماهنگی 
پخش  فرمت های مختلف دستگاه های دیجیتالی 

مختلف را به نوعی حل کرده اس��ت. تجس��م 
کنید فیلمی داخ��ل کامپیوتر خ��ود دارید و 
می خواهید آن را در تلویزیون با صفحه بزرگ 

که در اتاق پذیرایی است، تماشا کنید. 
اولین گامی که باید بردارید این است که 
فیلم را به یک فرمت مناسب تبدیل کرده 
و سپس روی DVD رایت کنید و پس از 
آن می توانید به تماشای فیلم مورد علاقه 
 DLNA خود بپردازی��د، اما با فن��اوری
دیگر ای��ن اتلاف وقت و ع��دم هماهنگی 
پخش فرمت ها از بی��ن می رود، زیرا کافی 
 DLNA است کامپیوتر و تلویزیون را با
به یکدیگر متصل کنی��د، بدین ترتیب با 
تلویزیون ب��ه فیلمی ک��ه در داخل هارد 
کامپیوتر است دسترسی پیدا می کنید و 
در حالی که فیلم در رایانه اجرا می شود، آن 

را از طریق تلویزیون هوشمند اتاق پذیرایی خود می بینید.
 البته باید یادآوری کرد، تمامی دستگاه ها باید از این تکنولوژی برخوردار باشند مانند لپ تاپ های

جدید س��ونی که این قابلیت را دارند و برای کامپیوتر های ش��خصی نیز برنامه ه��ای مورد تایید 
این س��ازمان موجود اس��ت تا ارتباط بین دس��تگاه های صوتی و تصویری منزل را برقرار کند. به 
 طور مث��ال Windows Player 12 از DLNA پش��تیبانی می کند ک��ه در ویندوز ۷ موجود 

است.

DLNA نحوه استفاده از فناوری    

قدم اول: متوجه بشیم سیستم ما از DLNA پشتیبانی میکنه یا نه؟
قدم دوم: راه اندازی یه شبکه خانگی.

قدم سوم: دانلود و نصب نرم افزارهایی که ش��رکت های تولید کننده رایانه ها یا تبلت ها به شما 
معرفی و پیشنهاد کردن.

قدم چهارم: جست و جو و اتصال به تلویزیون.
اگه بعد از این مرحله موفق نشدید که به کامپیوترتون متصل بشید، بهتره از یه نرم افزار جایگزین 
دیگه روی کامپیوتر خودتون استفاده کنید. خوب حالا زمانیه که می تونید از این تکنولوژی لذت 

ببرید و DLNA رو روی سیستم تلویزیونتون راه اندازی کنید.

فناوری DLNA چیست؟

تمام وسایلتان را به اشتراک 
بگذارید

غول های فناوری در چه فکری هستند؟ 

خواب و خیال های گوگلی 

گوگل ام��روز دیگر گ��وگل محدود ب��ه یک موتور جس��ت وجوی 
قدرتمند نیست و این شرکت درکنار ارایه انواع خدمات نرم افزاری 
دس��ت به پروژه های چالش��ی و جاه طلبانه تری می زند که تاکنون 

تلاش ها برای رفع آنها با ناکامی روبه رو بوده است.
تاکنون چند بار با صفحه error 404 در هن��گام وبگردی مواجه 
شده اید؛ مطمئنا جواب شما »بی ش��مار« خواهد بود. گوگل قصد 
دارد کارب��ران را از ش��ر این صفح��ات راحت کند و در این راس��تا 
تکنولوژی جدیدی ب��ه ن��ام Service Workers را راه اندازی 

کرده است. 
یکی از مهندس��ین گوگل به نام الکس راسل با حضور درکنفرانس 
O’Reilly Velocity نیویورک در مورد این تکنولوژی نکاتی را 

بیان کرده است. 

    استاندارد جدید در مرورگرها 

طبق گفته های این مهندس، Service Workers در واقع نوعی 
استاندارد جدید در تولید مرورگر اس��ت که به وب سایت ها اجازه 
ذخیره سازی اطلاعات به شکل محلی یا لوکال )مانند کارکرد یک 

اپلیکیشن( را می دهد. 
س��پس کاربران قادرن��د با داده های کش ش��ده )نهان ش��ده( و یا 
محتویات با قابلیت تعامل به آس��انی کار کنند. ظاهرا در این روش 
پس از قطع اینترنت ورژنی قدیمی یا شاید سبک تر از سایت مورد 

نظر به جای نمایش یک پیام خطا ظاهر می شود. 
راس��ل، هدف گوگل در این تکنولوژی را ارایه هرگونه اطلاعاتی به 
غیر از صفحه خطا عنوان کرده اس��ت. همچنین ب��ه دلیل ذخیره 
اطلاعات در کامپیوتر، بازخوانی اطلاعات به شکل سریع تری اتفاق 
می افتد. البته این تکنولوژی در مراحل نخست خود قرار دارد، ولی 
به نظر کروم گوگل نخستین مرورگری است که به این تکنولوژی، 

مجهزخواهد شد.
ولی این تنها پروژه جالب توجه گوگل در ماه ها و س��ال های آینده 
نیس��ت. گوگل تخیلات بس��یار بزرگ تری را نیز در سر دارد که به 

تازگی قسمتی از آن به رسانه ها درز پیدا کرده است.
 

Yلابراتواری با نام گوگل    

گوگل و در وهله نخس��ت رییس معروف آن لری پی��ج اخیرا ایده 
س��اخت لابراتواری با ن��ام گ��وگل Y را مطرح کرده ک��ه جزیی از 

Google ورژن 2.0 است. 
پیج، برای سال هاس��ت که قصد دارد ش��رکتش را وارد پروژه های 
طولانی مدت و چالش��ی تر کند. بدین منظور ه��دف اصلی گوگل 
2.0 رویارویی با بزرگ ترین چالش هایی اس��ت که تاکنون انسان با 

آن مواجه شده است. 
شرکت بیوتکنولوژی تحقیقاتی Calico که پیش تر توسط گوگل 
 خریداری ش��د، جزیی از همین برنامه اس��ت که به شکل مستقیم 
بر روی مس��اله عوامل مرگ آفری��ن و رفع آنها فعالی��ت می کند. 
طبق اطلاعات وب س��ایت The Information که نخس��تین 
 بار جزییاتی از این پروژه را فاش کرده، لابراتوار گوگلY قرار است 
در کنار گوگل X پروژه های بسیار طولانی مدت و شاید بزرگ تر را 
بر عهده بگیرد که ساخت فرودگاه ها و شهرهای بهینه تر و مدرن تر 

از نمونه های آنهاست.
البته گوگل 2.0 تنها به این پروژه های بزرگ خلاصه نمی ش��ود و 
گفته ش��ده که لری پیج می خواهد بر روی مکان یابی های با دقت 
یک اینچ نیز س��رمایه گذاری هایی داش��ته باش��د؛ مدلی مشابه با 
iBeacon اپل ولی با قدرتی فوق العاده بالاتر. همچنین طرح هایی 
برای استفاده از فاکتورهای زیستی افراد به جای پسوردهای سنتی 

نیز مدت هاست که در ذهن پیج وجود داشته است. 
لابراتوارهای گوگل ایکس مدت مدیدی اس��ت که ب��ا برنامه های 
هیج��ان انگیزی چ��ون گوگل گل��س، خودروهای ب��دون راننده، 
پروژه ل��ون، پ��روژه وینگ، پ��روژه لنزه��ای پزش��کی و... خود را 
اثبات کرده اس��ت و ح��الا نوبت آن اس��ت که گوگل ب��ا قدم هایی 
 جاه طلبانه ترتلاش هایش را در مقیاس های بسیار بزرگ تر به اجرا

 بگذارد. 

تحصیل کرده ترین افراد جهان در کدام کشورها زندگی می کنند؟

لطفا اینجا تحصیل نکنید!
تحصیل کرده ترین جوامع جهان بر حسب بالاترین سهم افراد ۲۵ تا ۶۴ سال با تحصیلات دانشگاهی در سال ۲۰۱۲ ارزیابی شدند.
به گزارش ایمنا، ۱۰ کشور با بالاترین نسبت بزرگسالان دارای مدرک دانش�گاهی بررسی شده اند. در سال ۲۰۱۲ میلادی از هر سه 
فرد بزرگسال در کشورهای پیشرفته یک نفر مدرک دانشگاهی کسب کرده و به سطح عالی تحصیلات دست   یافته است. بر اساس 
سازمان )OECD( تنهایک نفر از چهار فارغ التحصیلان دانشگاه در آمریکا به تحصیلات بالاتر رسیده اند و این رقم بیش از ۳۵ درصد 
در فنلاند، ژاپن، و هلند است. نشریه ۲۴.۷ وال استریت در این مطالعه ۹ کشور با بیشترین تعداد افراد صاحب مدرک دانشگاهی 
را بررسی کرده است. هزینه تحصیلات دانشگاهی در شش نمونه از تحصیل کرده ترین کشورها بالاتر از متوسط سازمان توسعه و 
 همکاری اقتصادی یعنی ۱۳ هزار و ۹۵۷ دلار بوده است. تقریبا ۱۲ درصد افراد بزرگسال در سراسر کشورهای عضو سازمان توسعه و
همکاری عملکردشان در بالاترین سطح کارآیی سواد در سال ۲۰۱۲ بوده است.  در این بررسی، تحصیل کرده ترین جوامع جهان بر 
حسب بالاترین سهم افراد ۲۵ تا ۶۴ سال با تحصیلات دانشگاهی در سال ۲۰۱۲ ارزیابی شدند. در فهرست زیر تعدادی از کشورهای 

جهان که بالاترین میزان افراد تحصیل کرده  را دارند نام برده شده است. 

     روسیه 

هزینه های آموزش عالی برای هر دانش آموز: ۷۴۲۴ دلار 

۵۳ درصد افراد بزرگسال 2۵ تا ۶4 سال در روس��یه در سال 2012 به 
نوعی از آموزش عالی و یکی از مدارک حوزه آموزشی عالی اخذ کرده اند 
 OECDکه نسبت به دیگر کشورهای عضو سازمان توسعه و همکاری
رتبه بالاتری محسوب می ش��ود. هزینه های آموزش عالی روسیه فقط 
۷424 دلار برای هر دانش آموز در سال 2010، تقریبا نیمی از متوسط 
OECD از 1۳۹۵۷ دلار است. روسیه نیز یکی از چند کشوری است که 
در آن هزینه های آموزش و پرورش در سال های 200۸ و 2012 کمتر 

کاهش یافته است.

     ایالات متحده آمریکا              

هزینه های آموزش عالی برای هر دانش آموز: ۲۶،۰۲۱ دلار 

در س��ال 2011 میلادی، بیش از 2۶ ه��زار دلار به ازای هر دانش��جو در آمریکا 
صرف تحصیلات دانشگاهی شد که از متوس��ط 1۳ هزار و ۹۵۷ دلار اعلام شده 
سازمان توس��عه و همکاری تقریبا دو برابر بیش��تر بود. هزینه های خصوصی در 
قالب شهریه های موسسات، بیشترین مقدار این هزینه را دربرمی گرفت. از آنجا 
که نرخ رشد طی دهه گذشته بس��یار آرام بوده است، ایالات متحده یکی از شش 
کشور کاهش هزینه های آموزش و پرورش عمومی بین سال های 200۸ و 2011 

بوده است.

    کره               

هزینه های آموزش عالی برای هر دانش آموز: ۹۹۲۶ دلار  

با وجودآنکه در این کش��ور به ازای هر نفر کمتر از 10 هزار دلار در س��ال 2011 
هزینه می شود، اما مردم کره همچنان جزو تحصیل کرده ترین کشورهای جهان به 
حساب می آیند. در حالیکه 1۳.۵ درصد از افراد بزرگسال درکره که ۵۵ تا ۶4 سال 
سن دارند در سال 2012 مدارک دانشگاهی خود را تکمیل کرده اند دو سوم افراد 
2۵ تا ۳4 سال در این کشور به این وضعیت رسیده اند. امتیاز ۵0 درصد کره بزرگ 
ترین بهبود نسل در میان تمام کشورهای مورد بررسی بود. نزدیک به ۷۳درصد 
از هزینه های آموزش عالی از منابع خصوصی در سال 2011 به دست آمده است.

    نیوزیلند               

هزینه های آموزش عالی برای هر دانش آموز: ۱۰،۵۸۲دلار 
بحران مالی جهانی بر هزینه های آموزش و پرورش عمومی تاثیر گذاشته و این در 
حالی اس��ت که هزینه های تحصیل عمومی در نیوزلند زیاد تاثیرگزار نبوده است. 
تعدادی از کشورهای OECD بین سال های 200۸ و 2011 کاهش یافته است، 
هزینه های آموزش و پ��رورش عمومی در نیوزیلند بی��ش از 20درصد بیش از آن 
 زمان افزایش یافته است. همچنین در س��ال 2011 میلادی 10 هزار و ۵۸2 دلار 
به ازای هر نفر در حوزه تحصیلات دانشگاهی در نیوزیلند اختصاص داده شده است. 

     کانادا 

هزینه های آموزش عالی برای هر دانش آموز: ۲۳،۲۲۵ دلار  
 بی��ش از نیمی از بزرگس��الان در کان��ادا به مدرک تحصیل��ی عالی در 
سال 2012 دست یافته اند. تنها کشور غیر از روسیه که در آن اکثریت 
بزرگسالان نوعی از آموزش عالی دریافت کرده اند. هزینه اختصاصی به 
ازای هر دانشجو 2۳ هزار و 22۶ دلار بوده اس��ت. نزدیک به 1۵ درصد 
افراد بزرگس��ال در کانادا بالاترین س��طح مهارت های س��واد آموزی را 

داشته اند.

     ژاپن 

هزینه های آموزش عالی برای هر دانش آموز: ۱۶،۴۴۵ دلار
مانند آمریکا، کره و انگلس��تان هزینه های تحصیلات آزاد شامل بخش 
کثیری از هزینه تحصیلات دانش��گاهی اس��ت. بی��ش از 2۳ درصد از 
بزرگسالان در بالاترین سطح مهارت های س��واد آموزی قرار دارند. در 

حالیکه این وضعیت اغلب موجب نابرابری اجتماعی می شود. 

زمان عرضه ساعت 
اپل

 مهندسان ایرانی! 
در چالش نرم افزاری 

مهندسان نرم افزار از هر جای دنیا حتی ایران می توانند در چالش موسوم به ایکس 
 پرایز Xprize شرکت کنند و اگر جزو پنج فینالیست شوند، هر نفریک میلیون دلار و

برنده نهایی10 میلی��ون دلار خواهد گرفت. این رقابت باهدف س��اخت نرم افزاری 
راحت و آسان تعریف  شده، تا کودکان بتوانند معلم خودش��ان باشند. پروژه نهایی 
خلق نرم افزاری است که کودکان در مناطق محروم دنیا و کشورهای درحال توسعه 
بتوانند به خودشان ریاضی یاد داده و خواندن و نوشتن را توسط خودشان بیاموزند. 
این پروژه 1۵ میلیون دلاری به تیم های نرم افزاری اجازه می دهد تا نرم افزاری اوپن 
سورس موردنظر را بسازند. شرکت کنندگان در این رقابت 1۸ ماه وقت دارند تا پروژه 

خود را ارایه کنند.

اپل روز نهم سپتامبر به همراه آیفون ۶ و ۶ پلاس از گجت پوشیدنی خود، یعنی ساعت 
اپل)Apple Watch(رونمایی کرد. بنابر اعلام خود ش��رکت سال 201۵ زمان عرضه 
ساعت اپل خواهد بود. ولی حالا از منابع نزدیک خبر می رسد، اپل روز خاصی مانند 14 
فوریه را برای افزایش فروش و جایگاه س��اعت خود انتخاب کرده اس��ت. قبل از این نیز 
تاریخ های بسیاری برای عرضه اعلام شده بود، ولی برای ساخت یک ساعت هوشمند کامل 
که نام اپل را یدک می کشد زمان بسیاری نیاز بود. مجهز بودن به آخرین نسخه سیستم 
عامل iOS به همراه ۵12 مگابایت رم، حافظه داخلی چهارگیگابایتی، وای فای، بلوتوث، 
فرمان صوتی و توانایی ثبت همه فعالیت های کاربر، از ویژگی های ساعت اپل است. ساعت 

اپل به نظر اکثر کارشناسان کامل ترین ساعت هوشمند معرفی شده تا به امروز است.



شاید اس��تفاده از عنوان میراث درحال فراموشی اشاره به غفلت و تعجیل دارد. 
میراث ماندگار اش��اره به پایداری، ق��درت و تداوم دارد. یادمان باش��د 

ما میراثی تحت عنوان میراث فراموش ش��ده داریم، ک��ه البته همه از 
سرغفلت در ثبت به فراموشی سپرده نشدند، بلکه از سرکارایی 

نیافتن از دور خارج شده اند و باید تلاش کرد میراث فرهنگی 
ناملموس به حی��ات خود ادامه دهن��د. میراث فرهنگی 

ناملموس میراثی است که با آن بشر نیازهای معنوی 
خود را پاسخ می دهد.

میراث ف��ر هنگی ناملموس فق��ط به پش��توانه های مادی نیاز 
ندارند، بلکه نیازمند پش��توانه های معنوی نیز هس��تند. این میراث 

باید در خود جامعه ساری باشد. وقتی مردم یک کشور میراث فر هنگی 
نا ملموس  خود را نشناسند، نمی توانند آن را حفظ وحراست کنند. سیاست های 

فرهنگی باید به گونه ای تدوین شود که مردم این میراث را به عنوان ارزش های 
جاری د ر زندگیشان تصور کنند، نه مانند نشانه ای از گذشته. به  این میراث به عنوان 

یک ضرورت تازه که حیات اجتماعی شان درگرو آن است، توجه کنند. مردم باید بفهمند که 
برای بقای خود به این میراث فرهنگی ناملموس نیازمندند و این هویت فرهنگی را نه تنها پاس 

بدارند بلکه زنده و احیا کنند. 
آنچه می تواند سبب حفظ میراث فرهنگی ناملموس شود، ترمیم وتصحیح اندیشه و 

باور مردم است، که نیاز به آموزش دارد. 
اکنون ثبت میراث فرهنگی ناملموس در جامعه ما مساله و دغدغه خواص 

 است و در بس��تر جامعه جاری نیس��ت، در صورتی که حفظ میراث 
فرهنگی ناملموس باید مسأله عوام به معنای عامه مردم باشد. 

این میراث ارزش هایی هستند که آگاهانه و ناآگاهانه درون 
زندگی عامه مردم جوامع وجود دارد و باید خودشان 

در ادامه و برقراری آن مشارکت کنند. 

کنوانس��یون ۲۰۰۳، میراث معنوی را مجموع��ه ای از آداب و 
رس��وم، اجرا ها، نمایش ها و نیز دانش ها و مهارت هایی می داند که 

جوامع، گروه ها و در بعضی موارد افراد، آنها را به عنوان بخشی از میراث 
فرهنگی خود قلمداد می کنند، و این حکایت از آن دارد که این میراث معنوی 

به طورهم زمان سنتی و زنده می تواند ناجی ما باشد. مادامی که این میراث پیوسته 
در حال احیاست و دربیشتر موارد به صورت شفاهی منتقل می شود، می تواند گنجینه روح 

بشر باشد و از انحطاط آن جلوگیری کند. سازمان یونسکو، در سی و دومین نشست خود در 
سال ۲۰۰۳ میلادی در پاریس به دلیل اهمیت میراث فرهنگی ناملموس به عنوان انگیزه اصلی 

 تنوع فرهنگی و ضامن توسعه پایدار با هدف تضمین دوام میراث معنوی و نیز احیای جنبه های
 مختلف آن، اق��دام به آغاز ثب��ت میراث معنوی بش��ریت کرد. اگر می��راث فر هنگی 

ناملموس را پاسداری از فرهنگ های سنتی و بومی بدانیم، درمی یابیم که موضوع 
مهم حراست از میراث بشری است که در واحدهای کوچک تر فرهنگ های 

سنتی و بومی جای گرفته و البته توسط همین جوامع کوچک می تواند بدون 
صرف هزینه های هنگفت زنده و جاری باشد. تحقق این امر نیازمند 

سیاست های فرهنگی هنگفت است، نه س��رمایه های کلان و 
دس��ت نیافتنی چرا که میراث مردمی را خود مردم حفظ 

می کنند، اگرضرورتش را دریافته باشند.

در موقعی��ت کنونی جه��ان، این میراث معنوی اس��ت که 
می تواند در فرآیند جهانی شدن سهم خواهی و سهم یابی کند. 

در جهانی که زندگی می کنی��م، ارتباط داری��م، گفت و گو و تعامل 
برقرار می کنیم، افراد هویت خود را دارند و به حیات خود توسط آن ادامه 

می دهند. در این صحنه هر ملت یا جامعه ای که چیزی برای ارایه و به اشتراک 
گذاردن داشته باشد، امکان حضور می یابد و از این حضور بهره می برد. اینجا صحنه 

تبادل و تعامل و به اشتراک گذاشتن است. نبردی در کار نیست بلکه عرصه سهم پردازی 
و سهم گیری است، هرچه با چنته پرُتری در این گردهم آیی حضوریابی امتیاز و اعتبار و 

شاید برای دوستداران قدرت، قدرت بیشتری کسب خواهد شد. اما مهم تر   همان سهم 
داشتن در اعتبار و اعتلای انسانیت است و اعلام داشته های فرهنگی بی همتا و غنی. 

سهم ما از فرهنگ جهانی آینده چقدر است؟ به قدر داشته های مدفونمان یا 
داشته های زنده و به اشتراک گذاشته یمان؟

 سهم ما از فرهنگ جهانی گذشته چقدر بوده است، آیا همه آن را 
به خاطر داریم؟ بچه هایمان چقدر از آن سهم برده اند؟ نسل 

جدید باید حافظان و حاملان میراث فرهنگی خود باشند، 
فقط باجاری شدن میراث معنوی  است که می توان 

امید به رسالت شان داشت.

پیش از هر چیز باید گفت که یکی از ارکان حقوق بش��ر، 
حق آگاهی و انتخاب از سر آگاهی است و دیگر حق ارتباط و 

رشد این آگاهی. بنابر این حفظ و احیا میراث معنوی بشر و معرفی 
آن سبب احقاق این حق شده و در توسعه دانایی بشر بسیار موثر است 

وتبادل فرهنگی را در سایه  تنوع فرهنگی سبب می شود، آن هم در شرایطی 
که با توجه به انواع رسانه های ارتباط جمعی کم ترین امکان تبادل و درک متقابل 

در میان انسان ها وجود دارد! 
این میراث عامل نزدیک تر نمودن انس��ان ها به یکدیگر و تضمین تبادل و درک متقابل 

است، زیرا از بستر فرهنگ ها برخاسته و جاری ش��ده است و جایگاه آن دل و جان 
عامه مردم است و از یک »من جمعی« یاد می کند گرچه هرکجا هست رنگ و 

بوی بومی داشته، به عبارتی دارای دو وجه عام و خاص است! عام است چون 
عرصه بیان معانی جمعی بشریت و نماد انسانیت ماست و خاص است 

چون حکایت از معنا پردازی گروه های انس��انی و جوامع مختلف 
 دارد. به بیان��ی دیگر یک معنای مش��ترک را ب��ا زبان های

مختلف می توان در ح��وزه میراث معنوی یافت و همین 
اس��ت که می تواند در»مکالمه فرهنگی«کارآمد 

باشد.

آن دس��ته از آثار فرهنگی  ناملموس که هن��وز بتوانند برای 
حیات خودش در جامعه دلیلی داشته باش��د، یعنی قابلیت بودن 

داش��ته باش��ند ، ارزش ثبت معنوی دارند. ارزش های معنوی از جامعه 
 سنتی به جامعه امروز ما که از جامعه مدرن و پست مدرن بی نصیب نمانده 

به ارث رسیده است. در فرآیند بقای هر فرهنگی دگردیسی نیاز است تا بتوان از 
آنها مجددا  استفاده کرد . میراث فرهنگی ناملموس باید بتوانند در دنیا امروزی به حیات 

خود ادامه دهد و گرنه جامعه آن را کنار می گذارد.

تاروز

حفاظت ازمیراث فر هنگی ناملموس 
چگونه تحقق پیدا می کند؟

میراث معنوی چگونه در عرصه جهانی به 
کمک کشورها،  ملت ها و قومیت ها می آید؟

کدام دسته از آثار فرهنگی  ناملموس 
ارزش ثبت معنوی دارند؟ 

ثبت میراث ناملموس چه ارزشی دارد؟ 

چرا از میراث  فرهنگی نا ملموس  به عنوان   میراث در حال فراموشی یاد می کنیم ؟میراث ناملموس چیست؟ 
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گزارش

روزنامه خبری، فرهنگی 
اجتماعی صبح ایران 

 
  نماي�ش آييني و مذهب�ي تعزي�ه در ا صفهان اجرا 

مي شود  
نماي��ش آييني و مذهبی  تعزي��ه در  زمان  بر گ��زاری اجلاس  و 
جشنواره بين الملی ميراث فر هنگی نا ملموس در اصفهان اجرا 

می شود .
تعزيه، نمايشي آييني و كهن اس��ت كه مضمون اصلي آن روايت 
واقعه عاشوراست و با ريشه هاي چند هزار ساله در تفكرات ايراني 
اس��لامي مردم از جايگاه وي��ژه اي برخوردار اس��ت. تعزيه، هنر 
نمايش مذهبي  است كه در سال ۱۳۸۹ در فهرست جهاني ميراث 
فرهنگي ناملموس جاي گرفت و در همه ش��هرها و روس��تاهاي 
 كشور هر س��اله در ايام محرم و مناس��بت هاي خاص به اجرا در 

مي آيد و هميشه با استقبال مردم همرا ه است. 
تعزيه داراي چهار عنصر اصلي ش��عر و موس��يقي، آواز و حركت 
است. در واقع تعزيه هنر كهن و آيين گران قدري است كه دست به 
 دست و سينه به سينه به ما رسيده است و در دنياي امروز اعتبار و

اهميت بسياری  دارد. 
نمايش آييني و مذهبی تعزيه درمحل تالار هنر و پش��ت ميدان 
 امام)ره( از ۱۶ تا ۲۰ مهر ماه مراسم آييني تعزيه برگزار می شود و

مهمان��ان داخلي و خارجي و ش��هروندان مي توانند ش��اهد اين 
اجراها باشند.

  بانوان ش�اخص در حوزه ايثار، شهادت و 
فداكاري به جهانيان معرفی می شوند  

در برنامه هاي اجلاس زنان، س��ه بانوي ش��اخص در 
حوزه ايثار، فداكاري و شهادت در راستاي الگوسازي 
زن نمونه ايراني و اسلامي، به جهانيان معرفي خواهند 
شد. بسياري از بانوان در هشت س��ال دفاع مقدس؛ 
فرزند، همسرو يا برادرشان به شهادت رسيده و بعضاً 
در جبهه به عنوان بانوي ايثارگر حضور داش��ته اند و 
دبيرخانه اجلاس و جش��نواره برای ترويج و نهادينه 
كردن فرهنگ معنوي و ارزشمند ايثاروفداكاري در 
بين مردم ايران و جهان اين برنامه را برگ��زار می كند. برگزاري 
كارگاه هايي با موضوع ايثار و ش��هادت، نشس��ت هايي درهمين 
زمينه ويژه جوانان و نوجوان��ان  با همكاري بنياد ش��هيد و امور 
ايثارگران از  ديگر ويژه برنامه هايي است كه در حاشيه اجلاس و 

جشنواره برگزار خواهد شد.

    نمايش�گاه آداب ورزش پهلواني در باغ غدير بر پا 
مي شود  

نمايشگاه معرفي سير تاريخي و اسناد ورزش پهلواني و زورخانه اي 
در محل باغ غدير بر گزارمی شود.

ورزش پهلواني زورخانه اي، در ايران تاريخ چند هزار ساله دارد و 
فرهنگ پهلواني در ميان مردم هميشه در كانون توجه بوده است.

ورزش پهلواني به عنوان ميراث فرهنگي ناملموس، در سال ۱۳۸۹ 
 در فهرس��ت جهاني ميراث فرهنگي ناملموس به ثبت رسيده است و

 نمايش��گاهي برای معرف��ي ورزش پهلوان��ي و ادوات اين ورزش 
بر گزار می ش��ود. كارگاه فرهن��گ پهلواني و جوانم��ردي ويژه 
ميهمانان داخلي و خارجي با هدف تروي��ج و انتقال اين فرهنگ 
ارزش��مند تاريخ��ي، در كتابخان��ه مركزي ش��هرداري اصفهان 

برگزارخواهد شد. درحاشيه برنامه هاي اجلاس و جشنواره، آيين 
ورزش پهلواني و زورخانه اي در محل زورخانه علي قلي آقا برگزار 
مي  شود و نيز گردهمايي جمعي از ورزشكاران پهلواني و زورخانه 

اي در محل ميدان امام علي )ع( انجام خواهد شد.

   توانمندي زنان سراسر كشور در اصفهان به نمايش 
در مي آيد  

 نمايشگاهي از مهارت ها و توانمندي های بانوان همه استان ها ی
كشور  در حوزه ميراث فرهنگي ناملموس در بخش جشنواره به 

نمايش در مي آيد.
در اين نمايشگاه بانواني كه در حوزه هاي مختلف ميراث فرهنگي 
ناملموس مهارتي دارند گرد هم مي آيند و آث��ار خود را از ۱۶ تا 
۲۰ مهر ماه در قالب ۷۰ غرفه نمايش��گاهي در محل باغ غدير به 
نمايش خواهند گذاشت. هر استان و غرفه آثار مهارت ها و صنايع 
دستي خود را در اين نمايش��گاه ارايه خواهد كرد و ۲۵ درصد از 
نمايشگاه متعلق به آثار اس��تان اصفهان است. ويژگي منحصر به 
فرد اين نمايشگاه حضور بانوان با پوشش محلي استان خود است.

  سياه چادر هاي عشاير در باغ غدير بر پا می شود 
عش��اير در باغ غدير يكي ديگر از رخداد هايي اس��ت كه در زمان 
برگزاري جشنواره بين المللی ميراث فر هنگی نا ملمو س درباغ 

غدير حضور پيدا می كنند.
عش��اير نمون��ه اي از س��بك زندگي جمه��وري اس��لامي ايران 
هستند و عش��اير در باغ غدير حضور پيدا مي كنند و با برپا كردن 
سياه چادر هاي خود سبك زندگي عش��اير را نشان مي دهند. در 
مساكن و سياه چادرهاي عشاير كه در ساختن آن از عوامل اقليمي 
منطقه و ويژگي هاي زيست بوم استفاده شده و همچنين برگرفته 
از س��بك معماري خاص و مواد و مصالح مخصوص عشاير است، 
مي توان پيش��ينه آداب و رسوم و منش عش��اير را مشاهده كرد. 
 كوچ عشاير خود به تنهايي يك ميراث فرهنگي ناملموس است كه 
مي تواند بسيار قابل توجه باشد. متأس��فانه از بين هنر، فرهنگ 
و آداب و رس��وم غني عش��اير، فقط گبه عش��اير به ثبت يونسكو 

رسيده است.

   كارگاه نقالي در كتابخانه مركزي شهرداري اصفهان 
برگزار خواهد شد  

كارگاه نقالي، هنر داستان گويي و نمايشي ايران، طي برنامه هاي 
اجلاس و جشنواره بين المللي ميراث فرهنگي ناملموس در سالن 
اجتماعات كتابخانه مركزي ش��هرداري اصفه��ان ويژه مهمانان 

داخلي و خارجي برگزار خواهد شد.
نقالي از ميراث فر هنگی ناملموس��ی است كه در فهرست ميراث 
فرهنگي ناملموس جهاني در سال ۱۳۹۰ به ثبت رسيده است و 

نياز است اين ميراث حفظ و حراست شود.
نقالي قديمي ترين ش��كل اجراي نمايش��ي در ايران است كه از 
ادوارگذش��ته تاكنون در ايران رواج داشته و شيوه اي منحصر به 
 فرد درحفظ و انتقال سينه به سينه فرهنگ عاميانه، داستان هاي

حماسي، قومي و موس��يقي محلي است كه توانس��ته بخشي از 
فرهنگ عامه ايران زمين را به دوران معاصر منتقل كند.

اكنون فرصت مناسبي براي پاسداري از اين هنر اصيل به وجود 
آمده است.

برنامه  نقالي در ب��اغ غدير و حمام علي قلي آق��ا از ۱۶ تا ۲۰ مهر 
ماه اجرا می شود.

 گذر مهارت پخت غذاهاي بومي و محلي كش�ور در 
اصفهان  

گذر مه��ارت پخت غذاهاي بومي و محلي كش��ور ط��ي برنامه هاي 
جشنواره در محل باغ غدير برگزار خواهد شد. در اين نمايشگاه مهارت 
پخت غذاها، شيريني هاي بومي و محلي ايران از ۱۶ تا ۲۰ مهرماه به 
نمايش در مي آيد. تهيه و توزيع كتاب دو زبانه مهارت پخت غذاهاي 
ايران را از ديگر برنامه هاي اين نمايشگاه است. غذاهاي بومي و محلي 
 حامل پيام هاي فرهنگي هس��تند و نقش موثری در افزايش ارتباط 
نسل ها و حفظ هويت فرهنگي ايفا مي كنند. علاوه بر آن، اين غذاها 

نشانه اي از پيوندهاي اجتماعي و همبستگي نيز به شمار مي روند.

  مهارت هاي صنايع دستي به نمايش در می آيد  
مهارت هاي صنايع دس��تي هنرمندان ايراني را از ۱۶ الي ۲۰ مهرماه 
در قالب ۱۲۰ غرف��ه به نمايش در مي آورد. در اي��ن غرفه ها، مهارت 
 ساخت صنايع دستي همه استان ها در قالب ۶۰ غرفه و مابقي غرفه ها

مربوط به صنايع دستي اصفهان است كه در محل ميدان امام علي)ع( 
به نمايش گذاش��ته مي ش��ود. برخي كشورهاي ش��ركت كننده در 
اجلاس و جشنواره از جمله چين، برزيل، روسيه، ايتاليا و... نيز صنايع 
دستي خود را در كنار صنايع دس��تي ايران در معرض ديد عموم قرار 

خواهند داد.

  رديف هاي موس�يقي محلي اي�ران در نصف جهان 
نواخته مي شود  

گروه هاي موسيقي محلي ازنقاط كشور در زمان بر گزاری اجلاس 
وجش��نواره بين المللی ميراث نا ملموس در اصفهان برنامه اجرا 

خواهند كرد.
جمهوري اسلامي ايران با دارا بودن رديف موسيقي ايران )۱۳۸۸( 
و موسيقي س��نتي بخشي هاي خراس��ان )۱۳۸۹( و تعزيه، هنر 
نمايشي مذهبي )۱۳۸۹( در فهرست ميراث فرهنگي ناملموس 
جهان، بخش عمده اين فهرس��ت را به بخش موسيقي اختصاص 

داده است.

مروری بر برنامه های اجلاس و جشنواره بین المللی میراث ناملموس
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شرایط مالی ذوب آهن رو به بهبود است اعطای وام به ۲۰۰ هزار بازنشسته کشور در نیمه دوم مهر ماه
مدیر عام��ل ذوب آهن اصفه��ان از بهبود ش��رایط مالی این 
شرکت خبر داد و گفت: بخش زیادی از بدهی های این شرکت 

پرداخت شده است.
به گزارش اصفهان زیبا،  اردش��یر سعد محمدی افزود: میزان 
بدهی این ش��رکت به س��نگ آهن مرک��زی از 420 میلیارد 
تومان به 110 میلیارد تومان کاهش یافت��ه و تمام مطالبات 
110 میلیارد تومانی معدن چادرملو از این ش��رکت پرداخت 

شده است.
وی اظهار کرد: همچنین بدهی شرکت ذوب آهن اصفهان به 

ش��رکت های تهیه و تولید و گل گهر سیرجان که هر یک 95 
میلیارد تومان بود به پنج میلیارد تومان کاهش یافت.

سعدمحمدی زیان انباشته این شرکت پیش از پایان سال مالی 
گذشته را 500 میلیارد تومان اعلام کرد و افزود: این زیان به 

سود یک هزار و 700 میلیارد تومانی تبدیل شده است. 
وی با اشاره به خرید کارخانه البرز شرقی و کارخانه تولید تیر 
آهن بال پهن توسط ش��رکت ذوب آهن اصفهان تصریح کرد: 
درآمد این دو کارخانه بزرگ می تواند شرایط اقتصادی ذوب 

آهن اصفهان را دگرگون کند. 

مدیر عامل سازمان صندوق بازنشستگی کشور گفت: در نیمه دوم 
مهر ماه پرداخت وام ضروری 2 میلیون تومانی ویژه 200 هزار نفر از 
بازنشسته با کارمزد چهار درصد با اقساط ۳۶ ماهه آغاز خواهد شد.

به گزارش اصفهان زیبا به نقل از فارس،ایراندخت عطاریان اظهار 
داشت: میزان اعطای وام 4 درصدی بازنشستگی از ۸0 هزار نفر در 

سال گذشته، امسال به 200 هزار نفر افزایش یافته است. 
مدیر عامل سازمان صندوق بازنشس��تگی کشور از تحت پوشش 
قرار گرفتن بازنشس��تگان در طرح بیمه طلایي خبر داد و افزود: 
بستری رایگان بیماران صعب العلاج و داروهاي بیماري هاي خاص 

و پذیرش در بیش از 550 بیمارس��تان و 1550 پاراکلینیک غیر 
بیمارستاني کشور از مزایاي این بیمه است. 

عطاریان  تاکید کرد: به منظور بهبود وضعیت بازنشستگان 5700 
میلیارد ریال براي طرح بیمه بستري طلایي در کشور اختصاص 
یافته است. مدیر عامل سازمان صندوق بازنشستگی کشور با بیان 
اینکه تمام خدمات درمانی بازنشستگان با استفاده از بیمه طلایی 
از پرداخت هرگونه هزینه معاف هستند، گفت: تلاش می کنیم در 
پرداخت هزینه ای خدمات پاراکلینیک اعضا صندوق نیز تسهیلات 

لازم بیمه ای در نظر گرفته شود. 

آیا خرید و فروش حیوانات آبزی حرام گوشت که زنده از آب بیرون 
آورده می ش��وند، ب��رای تغذیه غیر انس��ان مثل تغذی��ه پرندگان و 

حیوانات و همچنین برای استفاده های صنعتی جایز است؟

حضرت آیت الله خامنه ای: اگر غیر از خوردن، منافع عقلایی 
حلال مثل استفاده های پزشکی یا صنعتی و یا تغذیه پرندگان 
و چارپایان و مانند آن داشته باشد، خرید و فروش آن به قصد 

مزبور اشکال ندارد. 

اقتصاد و 
صن�عت

احـکام اقتصادی

سبک زنـدگی

فواید اصل تکریم مشتری در تقویت 
اقتصاد مقاومتی 

سیدمهدی س�لطانی: مهم ترین فواید اصل تکریم مشتری در تقویت 
اقتصاد مقاومتی را می توان چنین بر شمرد: 

1- حفظ منافع انس��انی در جامعه اسلامی و س��رمایه های  اقتصادی و 
استقبال چشمگیر افراد از تقویت  عملی اقتصاد مقاومتی 

2- گسترش موقعیت های مطلوب تعاملی در عرصه های اقتصادی و در 
پی آن تقویت حرکت نابجا، غلط، باطل و غیر معق��ول در اموال و منافع  

اقتصادی افراد جامعه اسلامی به بهانه اقتصاد مقاومتی.
۳- ترویج اصول عملی مصرف صحیح و بهینه و به��ره برداری معقول از 
منابع طبیعی و انسانی در جامعه، که از پایه های اصیل اقتصاد مقاومتی 

محسوب می گردند. 
4- ایجاد زمینه های لازم و مناسب نظام مالی اسلامی در مسیر اقتصاد 
مقاومتی با حفظ سعادت، تعالی و تکامل انسانی و ارزش های عالی وجود 

انسان ها
5- گسترش رویکرد عدالت  اقتصادی در تعیین عادلانه قیمت کالاها به 
همراه عدم تحمیل ضرر به فروشنده و خریدار و نیز دفع دایمی تبلیغات 
کاذب در عرضه محصولات تولیدی و فعالی��ت های  اقتصادی مربوط به 

آن ها.

معمولا کشورهای پیشرفته برندهای معروف 
وپر فروش��ی دارند و ب��رای ج��ذب درآمد نه 
 تنها به برند س��ازی پرداخته اند ،بلکه س��عی 
کرده اند ب��ا بالابردن کیفیت برن��د خود، آوازه 
آن را به گوشه و کنار دنیا برسانند ؛چرا که اگر 
برندی به وجود بیاید و تبلیغات کافی هم برای 
آن صورت بگیرد؛ اما مردم پس از استفاده آن را تائید نکنند، به هیچ 

وجه نمی تواند موفق باشد.
از نظر کارشناس��ان عواملی همچون کش��ور س��ازنده برند،نام و 
تصویربرند  ومحصول برند شده برای موفقیت و معروفیت یک برند 
مورد توجه هس��تند و این به آن معناست که برند برخی کشورها 
از نظر مردم کل دنیا مورد قبول هس��تند ؛مانند برندهای کشور 
آلمان و دوم اینکه برخی برندها خودشان ونامشان معتبرند؛ مانند 

برند س��ونی که حتی اگر در کش��ور چین هم تولید شود بازمورد 
قبول است .

   فتح بازاره�ای جهانی ؛در گرو تبلیغ�ات و بازاریابی 
مناسب

در کشور ما بسیاری از محصولات و کالاها از کیفیت خوبی برای 
جهانی شدن برخوردارند ؛اما متاس��فانه بازاریابی وتبلیغات لازم 
برای آنها صورت نگرفته است. به عنوان مثال: زعفران ایران بهترین 
نوع زعفران در دنیاست ،اما به علت ضعف در بازاریابی و عدم بسته 
بندی مناس��ب بازارهای خارجی نتوانسته است بازارهای جهانی 
را فتح کند.رییس کمیسیون ویژه اجرای سیاست های اصل 44 
قانون اساسی مجلس شورای اسلامی  در این خصوص گفت: برای 
رسیدن به برند سازی در کشور،ابتدا باید فضای اقتصادی کشور 

تقویت شود و کم وکاست های واحدهای تولیدی در سراسر کشور 
بررسی و رفع گردد.

 حمیدرضا فولادگر اذعان داشت: وقتی می توان ازمحصولات یک 
شرکت برند ساخت که از کیفیت کافی برخوردارباشد. وی ادامه 
داد:مردم زمانی مبادرت به خرید یک کالا می کنند که از کیفیت 
آن اطمینان خاطر داش��ته باشند و مسلم اس��ت که تا زمانی که 
برندهای داخلی پیش��رفت کامل و بدون نقصی را نداشته باشند، 
مردم اقدام به خرید کالاهای با برند خارجی و مطمئن تر می کنند. 
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد:در 
حال حاضر کش��وردر بخش های دولتی همچون ش��رکت فولاد 
مبارکه و شرکت نفت برندهای معروف و جهانی دارد؛اما در بخش 
خصوصی هنوز برند سازی جدی گرفته نشده است. فولادگر خاطر 
اظهارداش��ت:یکی از راه های نیل  به خودکفایی و اهداف اقتصاد 
مقاومتی می تواند تقویت بخش خصوصی برای برند سازی باشد؛ 
به نحوی که با ارایه کالا و محصول باکیفیت ایرانی ،ابتدا به مردم 
کشور خودمان و سپس به مردم دنیا برندهای خود را پرآوازه کنیم 

و ارزآوری خوبی برای کشورمان داشته باشیم.

   لزوم جدی تر تلقی کردن ممنوعیت واردات کالاهای 
غیر ضروری

وی تاکید کرد: یکی دیگر از راه های رسیدن به برند سازی در کشور 
جدی تر تلقی کردن قانون ممنوعیت  واردات کالاهای غیر ضروری 
توسط مسوولان است ؛زیرا در حال حاضر برخی کالاهای به واقع 
 غیر ضروری که گاه در داخل کش��ور هم تولیدآنها را داریم ،وارد

 می ش��وند که باعث می ش��وند به برخی دلای��ل از جمله ارزانتر 
بودنشان نسبت به کالاهای س��اخت داخل، بیشتر مورد استفاده 

مردم قرار بگیرند و از معروفیت بیشتری برخوردا رشوند  .
رییس کمیسیون ویژه اجرای سیاست های اصل 44 قانون اساسی 
مجلس شورای اس��لامی  افزود:از طرفی اگر قانون بهبود فضای 
کسب و کار در کشور اجرا شود و مش��کلات واحدهای تولیدی و 
صنعتی رفع شود ؛تولید کنندگان می توانند اقدام به تولید کالاهای 
باکیفیت در حد استانداردهای جهانی داشته باشند و وقتی مردم 
بتوانند کالای ایرانی ارزانتر و با کیفی��ت تهیه کنند ،قطعا خرید 
کالاهای خارجی را متوقف می کنند و ای��ن یعنی اجرای اقتصاد 

مقاومتی آنگونه که خواست مقام معظم رهبری است. 

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای کیفیت کالاهای داخلی 

مهناز
احمدی

خبر وزارت صنعت
 از جوایزصادراتی درسال 9۴ 

معاون وزیر صنع��ت، معدن و تجارت با بی��ان اینکه ردیف 
بودجه مستقل برای جوایز صادراتی در بودجه سال 94 کل 
کشور در نظر گرفته می شود، گفت: صادرات غیرنفتی نیاز 
به حمایت دارد. ولی الله افخمی راد گفت: دولت با ارایه بسته 
خروج از رکود، پیشنهاداتی را برای تقویت میزان تقاضا ارایه 
کرده اس��ت که به تبع آن عرضه کالا تقویت ش��ود و میزان 
تولید افزایش یابد. معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: 
تقویت تقاضای داخلی ممکن اس��ت باعث افزایش میزان 
رکود ش��ود اما اگر در بخش خارجی تقاض��ا افزایش یابد و 
تولیدکنندگان بدانند که برای کالاهای آنها خریدار خارجی 
وجود دارد، صادرات گسترش خواهد یافت و ضمن اینکه ارز 
بیشتری نصیب کشور می شود، از تورم نیز جلوگیری خواهد 
شد. افخمی راد با اشاره به بسته خروج از رکود دولت گفت: 
بخش عمده نسخه ای که برای خروج از رکود پیچیده شده بر 
صادرات غیرنفتی استوار است و در این مسیر نقش سازمان 
توسعه تجارت به عنوان حامی صادرات، بیش از پیش مورد 

توجه قرار می گیرد.
وی یکی از ابزارهای س��ازمان توس��عه تجارت برای توسعه 
صادرات غی��ر نفت��ی را برگ��زاری مراس��م هایی همچون 
بزرگداش��ت روز ملی صادرات دانس��ت و گفت: تش��ویق 
صادرکنندگان برتر کشور علاوه بر اینکه باعث ارتقاء جایگاه 
صادرکنندگان می ش��ود، انگیزه لازم را به آنان در مس��یر 

خدمت به کشور می دهد.
رییس س��ازمان توس��عه تجارت با تاکید بر مصوبه شورای 
عالی صادرات ب��رای حمایت از ص��ادرات کالاهای با ارزش 
افزوده بالا و »های تک« گفت: ت��لاش می کنیم در بودجه 
سال آینده، مشوق های صادراتی در ردیف بودجه مستقل 

به مجلس ارایه شود.

خبــر اول



زنان معلول در چاه فراموشی
زماني كه افراد معلول با افراد غيرمعلول مقايسه مي شوند، از حقوقي 
برابر با آنان برخوردار نيستند. زنان معلول تحت تأثير ديدگاه هاي رايج 
درباره معلوليت، در قياس با زنان غيرمعلول به ديده تحقير نگريسته 
مي ش��وند و آن گاه كه زنان معلول با مردان معلول مقايسه مي شوند، 
 باز هم تحت تأثير تبعيضات جنسي از شرايطي نابرابر رنج مي كشند. 
به اين ترتيب زنان، همواره مورد تبعيض ق��رار گرفته اند، ليكن زنان 

معلول تبعات اين تبعيض را با شدتي بيشتر تجربه مي كنند.
از آنجايي كه س��امتي جس��ماني به عنوان عامل��ي مثبت درجامعه 
تلقي مي ش��ود، هنوز مردم نس��بت به اف��راد معلول داراي نگرش��ي 
ترحم آميزهستند. افراد معلول اغلب نيازمنداني وابسته به نظر مي رسند 
كه در ارتباطات اجتماع��ي و زندگي اقتص��ادي، قادربه فعاليت هاي 

ثمربخش نيستند.
در مجموع نگرش هاي تبعيض آميزي نس��بت به اف��راد معلول باعث 
جداسازي آنان از نقش فعالشان به عنوان يك فرد اجتماعي مي شود. 
در موضوع »برچسب زدن« به معلولان نيز ميان دو جنس تفاوت ديده 
مي ش��ود. زنان به عنوان افرادي غيرفعال، كم ارزش و احساس��اتي به 
شمار مي آيند، درحاليكه از مردان انتظار مي رود افرادي فعال، جسور 

و مفيد باشند. 
در واقع اينگونه نيس��ت كه زنان معلول به طور ذات��ي فاقد توانايي در 
انجام امور شخصي، فاميلي و يا مس��ووليت هاي اجتماعي باشند. به 
عبارت دقيق تر اين موضوع حاصل ارتباط متقابل ميان محدوديت هاي 
جسماني يا عوامل محدودكننده اجتماعي، محيطي و فرهنگي است. 
اين محدوديت هاي محيطي، تبعيضات و تعصبات اجتماعي است كه 
معلوليت را ايجاد مي كند. برخي از زنان معلول نقل مي كنند كه جامعه 
با زناني كه از صندلي چرخدار استفاده مي كنند، طوري رفتار مي كند 
كه گويي آنان موجوداتي وابسته و نيازمند هستند. به هر حال صندلي 
چرخدار مي تواند مانع��ي در راه برقراري ارتباط باش��د، چرا كه باعث 
مي شود مردمي كه ايستاده اند به راحتي بتوانند فرد معلول را ناديده 
بگيرند. بسياري از معابر فيزيكي از جمله طراحي هاي غلط و ناقص در 
معابر و وسايل حمل ونقل عمومي نتيجه تبعيضاتي است كه عليه افراد 
معلول در جوامع وجود دارد و دسترسي آنها را به فرصت هاي مناسب و 

برحقشان محدود مي كند.
در واقع زنان معلول در برابر حضور نداش��تن در اجتماع ش��ان تسليم 
شده اند. اما در واقع اين جامعه و محيط اجتماعي افراد معلول است كه 
زنان معلول را در تمامي جنبه هاي زندگي اعم از: پذيرش اجتماعي، 
رابطه دوستانه، آموزش، اشتغال، داش��تن استقال اقتصادي، روابط 
عاطفي، مشاركت و نقش هاي همسري و مادري ناتوان نشان مي دهند. 
اين موضوع باعث مي شود كه آنها حتي در زندگي عادي خودشان هم 

نتوانند جايگاهي داشته باشند.

جوانان امروز، زودرنجندآنها را دریابیم

فاطمه ش�فیعی: روح و ظرافت وجودی جوانان، نس��بت به ساير اقشار 
جامعه از حساس��يت های نكته سنج و سوق الجيش��ی برخوردار است. 
به همين جهت جوانان خيلی س��ريع درمقابل محدوديت ها،تنش های 
قطعی را بروز می دهند. واكنش های آن��ان نوعی تخليه روحی و فكری 
است كه در اعماق قلب پرطوفان آنان شكل گرفته و به علت آنكه دوران 
پرماجرايی را س��پری می كنند،تحمل اندكی اس��ارت رادراذهان خود 
ندارند و با كمترين احساس منفی به شدت روحيه تهاجمی می گيرند تا 
 وجدان قلبيشان آرامش يابد. از اين رو نمی توان با اتكا به عوامل مختلف و

حتی ابزارهای فيزيكی، خواس��ته ه��ای اوليه دوران پرش��تاب جوانان 
 را در مس��ير خاف اميال آنان تغيي��ر داد. بزرگان جوان��ان با تجاربی كه 
آموخته اند، هميشه فكر می كنند صاحب تجارب و انديشه های اصيل و 
دور ازخطا شده اند.گرچه بزرگان منطقی می انديشند و در بيشتر مواقع 
نصايح آنها عاری از خطاست، اما بزرگان اين فكر را نمی كنند كه با توجه 
به دوران جوانی فرزندشان، آنها ظرفيت پذيرش تجارب خيرخواهانه را 
ندارند. درست است كه عقايد بزرگان نسبت به جوانانشان از روی خير و 
صاح است، اما بايد قبول كنيم نمی شود جوانان را كه در دوران بحرانی به 
 سر می برند، آنچنان پرورش داد كه تابع خواسته های متعادل اجتماع و

نظريات خيرخواهانه بزرگانشان باش��ند. جوانان را بايد در پذيرش حس 
آزادی و استقال خواهيشان آگاه كرد، تا بستر كافی در جهت تحول فطری 

آنان در عملكردهايشان به وجودآيد.
اين آگاهی نوعی اراده است كه در جان و دل جوان پديد می آيد. زمانی كه 
جوان احساس كند بستر آزادی به وسيله جامعه و خانواده اش فراهم شده 
است، نوعی خود باوری و اعتماد به نفس در تفكر و تعقات روحی اش ايجاد 
می شود و بالطبع با روحيه ای اميدوار می تواند در مسير خودباوری كه آن 
را كسب كرده،به تكاپو پردازد. جوانان را بايد در استقال و آزادی راحت 
گذاشت، زيرا نشاط و پيشرفت را برای آنان به ارمغان می آورد. جوانان با 
توجه به عواطف خودجوش و حساس��ی كه دارند، به شدت از مهربانی و 
نشاط استقبال می كنند و بدون تامل دوست دارند در اين مسير حركت 
كنند. هر عملی كه باعث توجه جوانان به نشاط و آزادی شود، احساسات 
و رغبت آنان را دو چندان می كند.از اين رو بايستی به ايت مسئله توجه 
داشته باشيم كه تحت هيچ شرايطی نمی توان اميال و احساسات جوانان 
را محدود كرد و يا خواسته های جوانان را در مسيری انحصاری سوق داد.

بی شك نوعی تعرض از سوی جوانان مشاهده می كنيم كه علی رغم ميل 
فطری و قلبيشان سعی می كنند مسير غير سفارش شده بزرگانشان را 
انتخاب كنند. هر چند كه احساس كنند در مس��ير پيشنهادی بزرگان 
سعادت و نشاط حقيقی وجود دارد، اما به خاطر حساسيتی كه به وجود 
آمده است،متاسفانه جوانان از آن سرباز می زنند. اين ظرافت را بايد زير 
ذره بين قرار داد كه برای انتقال و بيان آزادی به جوانان، ايجاد مسيرهای 
انحصاری و تك قطبی، بزرگ ترين اشتباهی است كه مرتكب آن شده ايم، 
زيرا علت بيشتر اين سردرگمی ها و غوطه ور ش��دن جوانان معصوم در 
انديشه های منحرف، بی دريغ ناشی از وجود ديدگاه های جابرانه ای است 

كه برای جوانان پيدا كرده ايم. 

بررسي گزارش دادگستري استان مبني بر اعام 
تشكيل نوع پرونده ها در س��ال گذشته در اين 
نهاد، نش��ان از  آن دارد كه جدول جرايم اتفاق 
افتاده در اصفهان دچار تغييري اساس��ي شده 
است. در س��ال هاي نه چندان دور پرونده هاي 
اعتياد و مواد مخدر در صدر قرار داش��تند ولي 
درسال گذشته، در چرخشي آش��كار پرونده هاي سرقت، در پله 

نخست جرايم اصفهان ايستادند.
 اي��ن وضعي��ت از س��ال 91درجدول جرايم اس��تان به چش��م 
می خورد كه بدون شك وضعيت اقتصادی در ايجاد چنين آماری 
دخيل بوده اس��ت. همچنين به گواه دادس��تان سابق اصفهان، 
در س��ال گذش��ته، 12درصد از ورودی پرونده ها به دادستانی 
اصفهان، مربوط به كانشهر اصفهان و درحوزه سرقت بوده است.

بررسي آمار جرايم دركشور درس��ال هاي اخير حكايت از رشد 
بي س��ابقه س��رقت داش��ته و اين جرم بعد از قاچاق مواد مخدر 
و اعتياد، دومين رتب��ه را در بين جرايم مردان و س��ومين رتبه 
را در بين جرايم مرب��وط به زنان به خود اختصاص داده اس��ت. 
همچين بيشترين بزه كودكان درايران، سرقت است كه باهدايت 

بزرگسالان و سرپرستان آنها انجام مي شود.
سرقت از جمله جرايمي است كه در تمامي گروه هاي سني ديده 
مي شود، اما سن شيوع آن درجوانان20 تا25سال بيشتر است. 
ازسوي ديگر نوع و فراواني س��رقت در گروه هاي مختلف سني، 
متفاوت بوده و از نظر جنس نيز س��رقت زنان نس��بت به مردان 

بسيار كمتر است. 
از آن جايي كه كارشناسان و كارآگاهان جنايي، سرقت را ازنوعي 
كج رفتاري اقتصادي معن��ا كرده اند، پس به س��ادگي مي توان 
ردپاي فقر، تورم، اعتياد، مهاجرت، بيكاري و در مواردي تنبلي 

و تن پروري را درعوامل شكل دهنده سرقت جست وجو كرد.

   امای، یک چرا
صرف نظر ازعلت فردي و خانوادگي كه درشكل گيري شخصيت 
يك سارق اهميت دارد، از جمله دلايل مهم اجتماعي كه در رشد 
سرقت سهمي بسزا دارد، مي توان از اعتياد نام برد. با توجه به آمار 
معتادان در اصفهان، می توان از اعتياد به عنوان مهم ترين دليل 
رشد س��رقت دراصفهان ياد كرد. هر چند كه در اصفهان، تعداد 
كمپ ها و محل های ترک اعتياد زياد اس��ت، ولی بايد گفت كه 
اين مراكز برای ترک معتادان كارخاصی انجام نمی دهند كه آمار 

عود بالای اعتياد می تواند به همين دليل باشد.
هميشه واژه اعتياد با بيكاري هم رديف است و شخصي كه هزينه 
درشتي به نام اعتياد دارد، مجبور اس��ت كه كاري به نام دزدي 
براي خود دست و پا كند. اين افراد نمي توانند سرقت هاي خشن 
و مسلحانه مرتكب شوند و كيف قاپي و سرقت هاي داخل خودرو، 
بزرگ ترين تخصص آنهاس��ت. بررسي پرونده س��ارقان نشان 
مي دهد كه با رش��د آمار اعتياد جرايم سرقت و اعتياد با يكديگر 
همراه بوده اس��ت. افراد معتاد براي تامين هزين��ه مصرف مواد 
مخدردست به س��رقت مي زنند، به همين جهت درميان سارقان 

غيرحرفه اي، معتادان بسياري يافت مي شوند كه به شيوه زندگي 
آزاد و بي قيد و بند همراه با بزهكاري روي مي آورند 
و معمولاً مواد مخدر نيز مصرف مي كنند. اما بايد 
 گفت كه سارقان حرفه اي و سابقه دار معمولا معتاد

نيستند. 
جرم شناسان ازحاش��يه به عنوان نقاط جرم خيز 
ياد مي كنند كه اين نقاط دركانش��هري مانند 
اصفه��ان، در برخي از محله هاي حاشيه نش��ين 
و فقرنش��ين آن نطفه هاي جرم ريش��ه دوانده و 
محكم ش��ده، كم نيس��ت. در اين اماكن ارتكاب 
سرقت هاي كوچك در ميان نوجوانان و جوانان 
رواج مي ياب��د و گاه مي ت��وان گفت ك��ه به يك 
خرده فرهنگ نيز تبديل ش��ده اس��ت. اين نوع 
 محيط ه��ا زمينه س��از تربي��ت س��ارقان آينده 

هستند. 
درعين حال كه بزرگسالان نيز به سبب بيكاري، 
جذب كانون هاي مجرمانه شده و به سادگي آلت 
دست باندهاي س��رقت قرار مي گيرند. نوريان از 
فقر، اعتياد و بيكاري ب��ه عنوان مهم ترين دلايل 
رشد س��رقت ياد مي كند كه در بين مهاجران و 
كانون هاي حاشيه، فراوان يافت مي شوند. آمارها 
نشان می دهند،60 درصد سارقان براي نخستين 

بارمرتكب اين جرم شده اند و سابقه كيفري ندارند كه امكان تكرار 
جرم در ميان اين افراد دور از ذهن نيست. به بيان ساده ترجمعيت 

سارقان در استان با سرعت درحال رشد است.

   وقتی پلیس آستین بالا می زند
پس از ايجاد مجتمع دادستانی ويژه، رسيدگی به جرايم سرقت 
دراصفهان، حالا پليس نيز برای برخورد با س��ارقان، آستين بالا 

زده است.
به گفته فرمانده انتظامی استان، اين فرماندهی قرارگاه عملياتی 
مبارزه با سرقت را در هشتم خرداد ماه امس��ال راه اندازی كرد 
كه از آن تاريخ تا كنون 14 جلس��ه ويژه با حضور كارشناس��ان، 
روس��ای پليس های تخصصی و اس��اتيد دانش��گاهی برگزار و 
 عاوه بر تجزيه و تحليل س��رقت ه��ای رخ داده، برنامه ريزی و

راهكارهايی برای دستگيری سارقان و جلوگيری از سرقت های 
ديگر و مصون س��ازی مردم با ارايه آموزش های پيش��گيری از 

جرم به عمل آمد.
سردار آقاخانی تاكيد می كند: در بررس��ی ها، ارزيابی ها و نظر 

سنجی های صورت گرفته، جرم سرقت يكی از دغدغه های اصلی 
مردم استان بود. به همين خاطر از ابتدای امسال 
پليس اس��تان با قاطعيت و جديت بيشتری وارد 
ميدان ش��د تا با بكارگيری تم��ام امكانات و توان 
خود اين دغدغه مردم را برطرف كرده و احساس 

امنيت و آرامش در جامعه را افزايش دهد.
نتيجه ايج��اد چنين قرار گاه��ی، انجام 16 طرح 
ويژه عملياتی توس��ط تي��م های ويژه مب��ارزه با 
سرقت در ش��هر اصفهان و شهرستان های استان 
اجرا بوده كه 98 باند بزرگ س��رقت شناس��ايی 
و تمامی اعض��ای آنها دس��تگير و تحويل مراجع 
قضايی داده ش��دند. گفتنی اس��ت؛ اعضای اين 
باندها درس��رقت های محموله، س��رقت منزل، 
سرقت مس��لحانه احشام، س��رقت مغازه، داخل 
 خودرو، خودرو، سرقت به عنف كه از كهنسالان و

كيف قاپی فعاليت داشتند.
 به گفته وی، بيش از70 درصد س��رقت ها از نوع

خرد بوده اس��ت. آقاخانی اعتقاد دارد، بسياری از 
سارقانی كه دست به سرقت می زنند، جزو سارقان 
حرفه ای و باهوش نيستند بلكه اين مالباختگان 
هستند كه با عدم رعايت برخی از اصول مراقبت 
از اموال و دارايی های خود، زمينه سرقت را برای 

سارقان فراهم می كنند. 
س��ردار آقاخان��ی، كاهش آم��ار ان��واع س��رقت در اصفهان در 
س��ال جاری را نش��ان از موفقيت عملكرد قرارگاه ياد شده می 
داند و می گوي��د:» كاه��ش 22.1 درصدی در س��رقت مغازه، 
كاه��ش 5.9 درصدی س��رقت من��زل، كاه��ش 8.4 درصدی 
س��رقت موتورس��يكلت، كاه��ش 6.3 درصدی س��رقت داخل 
خ��ودرو، كاه��ش 7.2 درصدی س��رقت ب��ه عن��ف، كاهش3 
 درصدی ساير س��رقت ها و كاهش 4 درصدی دركل سرقت ها

 از دس��ت آوردهای س��ه ماهه قرارگاه مبارزه با س��رقت استان 
است. 

»فرمانده انتظامی استان با بيان اينكه در زمينه كاهش سرقت، 
سه ضلع ، پليس، دس��تگاه قضايی و مردم نقش اساسی دارند، 
تصريح می كند:تحقيقات و تجربيات نش��ان می دهد كه نقش 
مردم دركاهش س��رقت بيش از س��ايرين پر رنگ تر است، چرا 
كه آنان با رعايت كردن اصول ايمن��ی و حفظ و نگهداری دقيق 
از اموال خود می توانند از مورد بزه قرار گرفتن در امان بمانند و 

سارقان هم در عملی كردن نقشه خود ناكام شوند.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اما و اگرهای فاصله سنی زوجین
بسياری از خانواده های ايرانی يكی از معيارهای انتخاب همسر 
هماهنگی و تناس��ب بين زوجين را فاصله سنی می دانند. در 
گذشته، فاصله سنی زوجين 10،15 و حتی 20 سال نيز بوده 
كه درحال حاضر چنين فاصله سنی كمتر در بين زوج ها اتفاق 
می افتد و همان طور كه آمار سازمان ثبت احوال نشان می دهد 

اين فاصله روز به روز در حال كاهش است.
از نظر جامعه شناسی هرچقدر جامعه توس��عه يافته تر باشد، 
فاصله سنی بين زوجين كمتر خواهد بود. اين قضيه در بسياری 
از جوامع توسعه يافته دنيا قابل مشاهده است. اكنون در جوامع 

توسعه يافته، روابط سلطه گرانه و پدرس��الارانه كه در جوامع 
كوچك تر ديده می شود و در آنها جوان تر و زيبا بودن زنان مهم تر 

بوده است،كمتر مشاهده می شود.
اما درجوامع نيمه سنتی مثل ايران،حاكم بودن اين فكر كه بهتر 
است فاصله س��نی بين زن و مرد برای ازدواج كم نباشد و مرد 

بزرگ تر از زن باشد، وجود دارد.
بسياری از كارشناسان و يا حتی مردم معتقدند كه فاصله سنی 
بين زن و مرد و همچنين بزرگ تر بودن مرد می تواند، تضمين 
 كننده بسياری از مش��كاتی باش��د كه بعدا بين زوجين بروز 

می كند. ب��ه اعتقاد آنه��ا از آن جا كه زمان بلوغ دختر و پس��ر 
متفاوت است، رسيدن به س��ن آمادگی برای ازدواج نيز درآنها 
همزمان نخواهد بود. همچنين اين كارشناسان، معتقدند اگر 
تفاوت سنی زن و مرد زياد باشد و سن مرد خيلی بيشتر از سن 
زن باشد، ممكن است با همس��ر خود همچون دخترش رفتار 
كند و همسر جوان هم چه بسا ش��وهرش را به جای پدر خود 

بگيرد و در نتيجه رابطه بين آنها دوستانه و مودت آميز نباشد.
همچنين، نقط��ه مقابل نيز وجود دارد كه اگر س��ن زن خيلی 
بيشتر از مرد باشد، شايد در برخورد با همسرجوان تر از خودش، 

بيشتر نقش مادر يا پرس��تار را ايفا كند نه نقش يك همسر را. 
چرا ك��ه بين اين زن و ش��وهر، توازن و تع��ادل روحی  ضعيف 
اس��ت و قادر به درک نيازهای يكديگر نيس��تند. اين درحالی 
 اس��ت كه بس��ياری نيز اين عقيده را پيش پا افتاده ومنس��وخ 

می شمرند.
اما تحقيقيات مختلف نش��ان می دهد، وجود فاصله س��نی از 
عوامل و پارامترهای دوام زندگی نيست. نمی توان از عاملی به 
نام تفاهم چشم پوشيد، به دليل اين كه در فرهنگ سنتی ايران 

بر وجود اختاف سن بين زوجين تاكيد شده است.

سرقت همچنان در صدر جرایم استان ایستاده است

دزدها در تله قرارگاه سرقت پلیس اصفهان
پاتـوق

لیلی
زواره ای

گروه
جامعه

به گفته رييس انجمن سالمندان استان اصفهان، 
سالمندان برای گذراندن اوقات فراغت و كرامت 

بازنشستگی دغدغه دارند. 
افتخار، مش��كات س��المندان را به سه بخش 
تقس��يم می كند: دغدغه های معيشتی آنها در 
رتبه اول است،مشكل تامين دارو، به ويژه عدم 
وجود بيمارس��تان و پزش��ك متخصص س��المندان در جايگاه 
دوم ايستاده و اوقات فراغت، س��ومين مشكل است، نبود سالن 
اجتماعات و يا خانه های مهر ويژه سالمندان، مساله ديگری است 

كه در اصفهان كمبودش احساس می شود.

   دغدغه ای که فراموش شد
س��ال 91هفته س��امت بود كه به علت پيام س��ازمان جهانی 
بهداشت، انگار مسوولان از خواب بيدار شدند. سونامی سالمندی، 
نقل همه محافل بهداشتی، اجتماعی و حتی اقتصادی و سياسی 
 بود. اينكه س��يل س��المندی به زودی ايران را غ��رق می كند و 
زير س��اخت های لازم وجود ندارد، بودجه بهداش��تی و اماكن 
 درمانی بايد ساخته شوند و... همه را گفتند و در ويترين چيدند و

امس��ال با گذش��ت دو س��ال و نيم هنوز اتفاق خاصی در حوزه 
سالمندی نيفتاده به غير از اينكه جايگاه سالمندان در خانواده و 
جامعه كمتر شده، احترامشان كاسته و بر دغدغه های معيشتی 

و درمانيشان افزوده شده است.
وزير تعاون كار و رفاه اجتماعی، اوايل هفته جاری درنخس��تين 
جلسه شورای ملی سالمندان شركت می كند تا بگويد، سالمندی 
زنانه شده است. ش��ورايی كه دو سال گذشته وعده تشكيلش را 

داده بودند، اما گويا به تازگی تشكيل شده است.

   اصفهان بازهم اول است
روند سالمند شدن در اصفهان نسبت به كشور با سرعت بيشتری 
در حركت است. نرخ رشد جمعيت سالمندی دركشور 7.5 درصد 
است كه در اصفهان اين رقم به 8.12 درصد رسيده است و اين 
در حالی است كه با رسيدن جمعيت سالمندی به 8 درصد، زنگ 
هش��دار به صدا درمی آيد. در بخش هايی از روستاها حتی نرخ 
10درصد نيز شنيده شده است. بدين ترتيب می توان اين گونه 
طرح موضوع كرد، برای اس��تانی كه شتابان پله های سالمندی 
را می گذراند  و يك جمعيت 400 هزار نفری از سالمندان را در 
 خود جای داده است،چه برنامه ريزی هايی انجام شده وتا چه حد 
زيرس��اخت های لازم برای رفاه س��المندان در نظر گرفته شده 

است؟
واژه هايی همانند مس��تمري دريافتي ماهيانه، بن كالا، عيدي، 
هزينه ه��اي دارو و درمان و جراح��ي و اجاره خان��ه در زندگی 
سالمندان معنايی متفاوت با ساير اقشار جامعه دارند، چرا كه با پا 

به سن گذاشتن، معنای همه چيز از جمله  درآمد و سامتی تغيير 
می كند واين چنين است كه به تدريج واژه سالمندی با نگرانی از 
تامين آينده و زندگی تغيير می كند. در حال حاضر شش ميليون 
س��المند دركش��ور وجود دارد و اين در حاليست سبد معيشت 
س��المندان به دليل هزينه هاي بالاي درم��ان، برخوردار نبودن 
 بيش از70 درصد س��المندان از بيمه هاي تكميلي و وجود تورم، 

روز به روز كوچك تر مي شود. 

   دخل و خرج نامتوازن
 هزينه   هاي درمان س��المندان پنج برابر ديگر اقشار است و اين 
درحاليست كه رشد پوشش بيمه هاي تكميلي در كشور، روندي 
لاک پش��تي دارد و حق بيمه ماهيانه اين بيمه نيز بالاست و به 
بيمه تكميلي، همچنان به عنوان امري لوكس نگريسته مي شود 
به گونه اي كه پوشش 17 درصدي سالمندان در سال 89 به 25 

درصد درسال 91 رسيده است. 
حدود 25 درصد از سالمندان كشور تحت پوشش هيچ گونه بيمه 
درماني نيستند. حدود20 درصد سالمندان بيمه تكميلي هستند 
و با توجه به هزينه هاي بالاي اقتصاد سامت سالمندي لازم است 

اين رقم افزايش پيدا كند. 
دكتر اسحاقی، عضو كميته كشوری س��امت سالمندان اعام 
می كند:60 درصد جامعه س��المندان بيمارهستند و80 درصد 
سرطان ها در اين طيف سنی اتفاق می افتد. عاوه برآن60 درصد 
س��المندان چندين نوع بيماری را با هم مبتا ش��ده اند كه اين 
وضعيت هزينه درمان آنها را افزايش می دهد. عاوه برآن سهم 
بيماري هاي غيرواگير مزمن همچون ديابت و فشار خون از دلايل 

اصلي افزايش بار اقتصادي بيماري در دوره سالمندي است. 
روز سالمند كه می آيد برنامه های ويترينی و هزار وعده شيرين 
انجام می شود و بعد سالمندان تا س��ال بعد فراموش می شوند. 
غافل از آنكه آنها حتی در شهر محل س��كونت خود نمی توانند 
ازسيس��تم حمل و نقل ش��هری و اتوبوس های شهری به دليل 
ش��رايط فيزيكی و دردهای سخت استخوانی اس��تفاده كنند، 
 س��اير مزايای اجتماع��ی، درمان��ی و اقتصادی ك��ه جای خود

دارد. اين درحاليست كه بايد بهداشت مداخاتي و مراقبت هاي 
س��المندي، آموزش زندگي س��المندي، آموزش عدم مصرف 
 دخاني��ات، مراقب��ت ه��اي بهداش��تي درس��المندان افزايش 

يابد. 
س��رتان گيج می رود از آمارهايی كه می گوين��د:51.3 درصد 
سالمندان پس از60 سالگي در بيمارستان بستري مي شوند. در 
اين ميان 42 درصد، دو تا سه بار در بيمارستان بستري و 34 درصد 
تنها يك بار بستري ش��ده اند و 18 درصد بيشتر از سه بار سابقه 

بستري دارند. 
بازهم نجواها تكرار می شوندكه20 درصد سالمندان توانايي انجام 

امور خود را ندارند كه به آنها سالمندان آسيب پذير گفته مي شود، 
لذا لازم است در تدوين سياست هاي بهداشتي راهكارهاي لازم 

براي آنها انديشيده شود. 
نفست به شماره می افتد وقتی اعام می شود: هر سالمند مبتا به 
آلزايمر در ماه يك ميليون و 510 هزار تا پنج ميليون تومان هزينه 
درمان و نگهداري دارد كه اين رقم با توجه به نوع داروها افزايش 
مي يابد. اما در اصفهان از كلينيك ويژه يا پزشك مخصوص طب 

سالمندی خبری نيست.

   شورای سالمندان در خواب 
ش��ورای س��المندان دراس��تان اصفهان از س��ال 85 به دستور 
بهزيستی كشور و بنا بر ضرورتی كه احساس می شد، تشكيل شد. 
گويا طی سال های گذشته اين شورا سالی يكبار تشكيل جلسه 
می داده و تص��ور خروجی قابل توجه از اين ش��ورا تقريبا محال 

است.
تنها 30 درصد سالمندان تحت پوشش نهادهاي حمايتي هستند 
و البته بايد گفت رقم پرداختي به اين سالمندان كمتر از ماهيانه 
50 هزار تومان است كه كفاف زندگي آنها را نمي دهد. 37درصد 
س��المندان كش��ور دچار اختالات روحي و رواني هستند، اين 

اختالات شامل افسردگي و اضطراب ويژه است .
 افراد بس��يار پير بالاي 90 س��ال، س��المنداني كه تنها زندگي 
مي كنند )هفت درصد س��المندان(، زنان سالمند بيوه و مجرد، 
سالمنداني كه در خانه سالمندان زندگي مي كنند و آمار 12 هزار 
نفري دارند، سالمنداني كه فرزند  ندارند و سالمنداني كه از بيماري 
مزمن رنج مي برند و سالمنداني كه در آمد كافي ندارند، زيركدام 
چتر حمايتی روزگار می گذرانند؟ تنها 30 درصد س��المندان 
تحت پوشش نهادهاي حمايتي هستند.تو بگو 70درصد ديگر 

چگونه نفس می كشند؟
سال گذشته دبير خانه دايمی سالمندان دراصفهان  با حضورمدير 
كل دفتر سالمندان كشور تشكيل ش��ده كه گويا اين دبيرخانه 
نيز خروجی خاصی نداش��ته اس��ت.توجه به اميد به زندگی در 
س��المندان، بهبود وضعيت عبور ومرورآنها در جامعه، مباحث 
درمانی،كارت های طايی با خدمات ويژه، ايجاد پزشك خانواده 
مخصوص سالمندان و تو بگو ايجاد يك زندگی بدون دغدغه برای 
س��المندان اصفهانی، همه آن چيزی بود كه بايد اين دبيرخانه 
برای اين قشر از جامعه به ارمغان می آورد. استانداری، شهرداری، 
شبكه بهداش��ت و درمان، دانشگاه علوم پزش��كی و بهزيستی 
اصفهان به همراه چند دستگاه وارگان ديگر عضو اين دبيرخانه 
هستند و در سكوت روزگار می گذرانند. ايجاد باغ تجربه واقع در 
باغ غدير اصفهان، راه اندازی كانون های تجربه در 17 فرهنگسرای 
استان توسط شهرداری انجام شده و جای خالی ساير ارگان ها به 

شدت احساس می شود.

آلزایمر، سالمندان را  از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان  

کاهش 22.1 در 
صدی در سرقت 

مغازه، کاهش 5.9 
درصدی سرقت 

منزل، کاهش 8.4 
درصدی سرقت 
موتورسیکلت، 

 کاهش6.3 
درصدی سرقت 

داخل خودرو، 
کاهش 7.2 

درصدی سرقت 
به عنف در ماه های 

گذشته اتفاق 
افتاده است



ذوب آهن میزبان نماینده بوشهر
جام حذفی فوتبال ایران هم به مرحله یک ش��انزدهم نهایی رسید و 
ورود تیم های لیگ برتری از این مرحله می تواند مسابقات را جذاب تر 
از قبل کن��د. البته به غیر از این چند مس��ابقه تکلی��ف بقیه بازی ها 

مشخص شده و قرار است که به این صورت برگزار شود:
سپاهان-گل گهر سیرجان )تعیین میزبان با انجام قرعه کشی(

فولاد-پارسه تهران )تعیین میزبان با انجام قرعه کشی(
تراکتورسازی-کارون اهواز )تعیین میزبان با انجام قرعه کشی(

صبا-شهرداری اردبیل )تعیین میزبان با انجام قرعه کشی(
سایپا-کیان بختیاری شهرکرد )تعیین میزبان با انجام قرعه کشی(

بازی هایی که احتیاج به قرعه کش��ی ندارد و نام تیم میزبان در اول 
ذکر شده است:

فولاد نوین اهواز-استقلال تهران
صنعت ساری –ملوان

فجر سپاسی-استقلال خوزستان
استقلال اهواز-نفت تهران

راه آهن-پاس همدان
گسترش فولاد-شهدای ارتش اصفهان

ذوب آهن-پیام چغادک بوشهر
پدیده مشهد-خونه به خونه بابل

پیکان-بهمن شیراز
نفت مسجد سلیمان-نیروی زمینی

پرسپولیس-کارگر بنه گز بوشهر

کروز پیگیر وضعیت ماهیني و صادقیان
اوسیان کروز دستیار اول کارلوس کي روش در تمرین دیروز پرسپولیس با 
پیام صادقیان و حسین ماهیني دو بازیکن ملي پوش پرسپولیس صحبت 
کرد. با توجه به احتمال بخشش پیام صادقیان و حضور او در بازی این هفته 
لیگ مقابل پرسپولیس کروز از صادقیان در مورد آمادگی اش پرسید که 
صادقیان به وی پاس��خ داد، کاملا آماده اس��ت و می  تواند از این هفته به 
میدان برود. همچنین کروز از حسین ماهینی درباره وضعیت سربازی وی 

سوال کرده و اینکه او تا کی در خدمت پرسپولیس خواهد بود.

مجللی برنز گرفت
قایق��ران کانوی ۲۰۰ متر کش��ورمان به عنوان س��وم و م��دال برنز 
بازی های آسیایی رسید.عادل مجللی ملی پوش قایقرانی کشورمان 
در بخش کانوی تک نف��ره ۲۰۰ متر مردان با زم��ان ۳۹ ثانیه و ۶۶ 
صدم ثانیه از خط پایان رد شد و به مدال برنز رسید. پیش از مجللي، 
احمدرضا طالبییان از اصفهان در کایاک هزار متر تک نفره مردان و 
تیم دو نفره قایقرانی کایاک هزار متر مردان با ترکیب س��عید فضل 
اولي و علی آقامیرزایی به مدال نقره رس��یده بودند و  آرزو حکیمي 

در کایاک ۲۰۰ متر تک نفره بانوان مدال برنز را به دست آورده بود.

اکبری نقره باخت
کش��تي گیر وزن ۷۴ کیلوگرم ایران با شکس��ت در فینال بازي هاي 
آسیایي به مدال نقره این مسابقات رسید.در فینال وزن ۷۴ کیلوگرم 
کشتي آزاد بازي هاي آس��یایي اینچئون، عزت الله اکبري به مصاف 
رشید قربان اف، دارنده برنز جهان و قهرمان آسیا از ازبکستان رفت. 
عزت الله اکبري با شکس��ت ۳ بر ۲ برابر این حریف موفق به کس��ب 
مدال طلا نشد و به نقره بسنده کرد. اکبری دیروز پس از استراحت 
در دور نخست، در دور دوم و مرحله یک  چهارم نهایی با نتیجه ۱۰بر 
صفر مقابل "محمد اسد بات" از پاکس��تان به پیروزی رسید و راهی 
نیمه نهایی شد. وی در این مرحله نیز با نتیجه ۴ بر ۳ لی سانگ کیو از 
کره  جنوبی را شکست داد و جواز حضور در دیدار پایانی را کسب کرد. 

4 اخراج در ده بازی

شاگردان گل محمدی در صدر اخراجی های لیگ
در پی شایعات منتشره مبنی بر بخشش پیام

احتمال کاهش محرومیت صادقیان کم است
مهدی رجب زاده با دریافت کارت قرمز در بازی مقابل استقلال 
تبدیل به چهارمین بازیکن اخراجی ذوب آهن از ابتدای لیگ 

چهاردهم تا به امروز شد.
یک کارت زرد بی مورد برای مهدی رجب زاده آن هم در دقایق 
ابتدایی مس��ابقه با استقلال باعث ش��د تا احتمال اخراج این 
بازیکن بالا برود و در نهایت همین اتفاق افتاد تا رجب زاده با 

دریافت کارت قرمز از زمین مسابقه اخراج شود. 
البته بازیکنان ذوب آهن قبل از این هم نش��ان داده بودند که 

در گرفتن کارت های قرمز تبح��ر خاصی دارند و اخراج رجب 
زاده این تیم را در صدر جدول کارت های قرمز لیگ قرار داد.

قب��ل از این هادی محمدی در مقابل اس��تقلال خوزس��تان، 
سینا عشوری در مقابل سپاهان و کارلوس سانتوس در مقابل 
س��ایپا بازیکنانی بودند که از زمین اخراج شدند و رجب زاده 
چهارمی��ن اخراجی ذوب آه��ن در طی ۱۰ هفت��ه را به ثبت 
 رس��اند که مطمئناً آم��ار جالبی برای تیمی مث��ل ذوب آهن

 نیست.

رییس کمیته استیناف فدراسیون فوتبال گفت: ما تخفیفات 
را یک بار داده ایم و آن را یک بار مورد بررس��ی قرار دادیم اما 
اگر قانونی باشد و درخواس��تی در این زمینه به ما برسد ما آن 
را بررسی می کنیم.صالحی در خصوص اینکه  آیا درخواستی 
مبنی بر کاهش محرومیت پیام صادقیان به کمیته استیناف 
آمده یا خیر، گفت: هیچ پرونده ای به دست ما نرسیده ما یک 
بار این حکم او را بررس��ی کردیم و محرومیتش را از س��ه ماه 
به دو ماه کاهش دادیم.رییس کمیته استیناف در مورد اینکه 

آیا می توانند مجدداً درخواست تجدیدنظر بدهند، گفت: اگر 
قانون به آنها اجازه بده��د، می توانند ای��ن کار را انجام دهند 
اما اینکه آیا نتیجه بگیرند یا خیر به اعضای کمیته اس��تیناف 
برمی گردد.وی در م��ورد اینکه احتمال کاه��ش محرومیت 
صادقیان ضعیف اس��ت چراکه یکبار به این مساله رسیدگی 
شده، تصریح کرد: بله ما تخفیفات را یک بار داده ایم و آن را یک 
بار مورد بررسی قرار دادیم اما اگر قانونی باشد و درخواستی در 

این زمینه به ما برسد ما آن را بررسی می کنیم.

چرخابي: راه پیروزي سپاهان 
پرس در تمام نقاط زمین است

حسین چرخابي سرمربي اسبق سپاهان و کارشناس فوتبال 
کشور گفت: پرسپولیس بزرگ ترین نقطه ضعفش ضعف در 
دوندگي است و اگر سپاهان در فولادشهري که پرسپولیس 
با ترس و لرز در آن بازي مي کند بتواند در تمام نقاط زمین 
پرس را انجام بدهد مطمئناً از همان ابتداي بازي زمین در 

اختیار سپاهان خواهد بود و مي تواند به موفقیت برسد.
حس��ین چرخابي پیرامون عملکرد تیم فوتبال سپاهان در 
سه هفته اخیر لیگ برتر اظهار داشت: سپاهان بعد از حضور 
فرکي اولین بازي خود را برابر پدیده انجام داد و این سرمربي 
با توجه به زمان کمي که در اختیار داشت و اطلاعات کم و 
بیش از تیمش، سیس��تم )۲-۱-۴-۳( کرانچار را تبدیل به 
سیستم )۲-۴-۴( کرد و اولین شکس��ت پدیده را نیز ثبت 
کرد. به نظر من س��پاهان در این دیدار منطقي بازي کرد و 
شایس��ته پیروزي بود و با توجه به اینکه شجاع خلیل زاده 
که در پست هافبک دفاعي قرار گرفته بود و محرم نویدکیا 
هم از ابتدا به میدان رفت، این تیم ب��راي اولین بار در طول 
لیگ دچار ضد حمله نش��د.وي ادامه داد: ام��ا در بازي بعد 
در اصفهان برابر صبا با همین سیس��تم به میدان رفت و به 
تساوي رسید. سپاهان در این بازي اسیر بازي آیوبل فوروارد 
خارجي تیم صبا شد. بازي سوم هم با تیم صدرنشین جدول 
یعني تراکتورسازي بود که تغییر سیستم دادند و سیستم 
)۲-۴-۴( تبدیل به )۱-۴-۱-۴( ش��د و این مي رساند که 
فرکي برحسب داشته ها و نفرات خود و برحسب بازیکنان 
تیم حریف سیستم خود را مشخص مي کند و این بر خلاف 
کرانچار است که امسال اعتقاد عجیبي به سیستم )۱-۴-۳-

۲( داشت.چرخابي تأکید کرد: در تبریز مقابل ۵۰ هزار 
نفر تماشاگر مشخص بود سپاهان بازي سختي دارد اما 
انصافاً بازي معقولانه اي انجام دادند و روي نوع ایستادن 

بد شجاع خلیل زاده گل مساوي را خوردند.

زمانی که کاروان ورزشی ایران به بازی های آس��یایی اعزام شد، از 
جمع طلایی های دوره گذشته اصفهان، تنها احمدرضا طالبیان 
در بازی های آسیایی اینچوان نیز شرکت داشت و با توجه 
به شانس مدال آوری وی، امیدوار بودیم که وی رکورد 
دو مدال طلای متوالی در بازی های آسیایی را به خود 
اختصاص داده و نامش را در تاریخ ورزش ایران پرآوازه 
کند اما این اتفاق هم رخ نداد تا همچنان طلسم طلا 

نگرفتن اصفهانی ها در اینچوان پابرجا بماند.
طالبیان که در ماده ه��زار متر کایاک به فینال 
راه پیدا ک��رده ب��ود، صبح دی��روز به مصاف 
حریفانش رفت و نتوانست از عنوان قهرمانی 
دوره گذش��ته اش دفاع کند  و بر س��کوی 
نایب قهرمانی ایس��تاد.البته کم رنگ شدن 
درخش��ش طالبیان به کایاک انفرادی ختم نشد و 
وی که در دوره قبلی در ماده کایاک چهار نفره به مدال برنز رسیده 
بود، در این دوره  به همراه چند هم تیمی دیگرش، به رتبه چهارمی 
بسنده کرد تا در بخش آب های آرام، ورزشکاران ایرانی موفق به تکرار 
نتایج دوره قبلی نشوند. با وجودی که طالبیان در بازی های آسیایی 
اینچوان نتوانست مدال طلایش در گوانگجو را تکرار کند، اما با این 
وجود دو مال طلا و نقره وی دو دوره بازی های آسیایی یک اتفاق 

نادر در تاریخ ورزش استان اصفهان است.

    یک شانس دیگر طلا باقی مانده است
در دوره قبلی بازی های آسیایی علیرضا نصرآزادانی، خدیجه 
آزادپور، سجاد مردانی و احمدرضا طالبیان چهار طلایی استان 
اصفهان بودند که البته به جز طالبیان س��ه ورزشکار دیگر با 
وجودی که همچنان ورزش حرفه ای می کنند، فرصت شرکت 

در این رقابت ها را از دست دادند.نصرآزادانی در مسابقات انتخابی 
تیم ملی تکواندو، برابر حریفش مغلوب شد، آزادپور قافیه رقابت را 
به شهربانو منصوریان واگذار کرد و سجاد مرادی نیز مدت هاست 
که دیگر ورزشکار اصفهان به شمار نمی آید.اما چهار مدال طلایی 
که این چهار ورزشکار در گوانگجو کسب کردند، رکورد منحصر به 
فردی در تاریخ این رقابت ها برای ورزش دیار نصف جهان به شمار 
می رفت زیرا در ادوار سپری شده از این مسابقات، تاکنون سابقه 
نداش��ت که تنها در یک دوره، ۴ مدال طلا به ورزش��کاران استان 
ما برسد.کس��ب نتیجه خوب در بازی های آسیایی ۲۰۱۴، نسبتاً 
انتظارات را از ورزش��کاران اصفهانی بالا برده بود و ورزش دوستان 
اصفهانی با خوش بینی انتظار تکرار نتیجه دوره قبل را می کشیدند 
اما تا دیروز که ده روز از بازی های آس��یایی، س��پری می شد، این 
اتفاق رخ نداده است.الهه و شهربانو منصوریان و  حمیدرضا لادور 
سه ورزشکار اصفهانی بودند که هر سه از شانس های کسب مدال 
طلا محسوب می گردیدند که البته سه طلای مورد نظر با دو نقره 
معاوضه شد.احمدرضا طالبیان هم در قایقرانی به مدال نقره رسید 
و رضا قاسمی نیز که شانس روی سکو رفتن داشت، به رده پنجمی 
 قناعت کرد.در ش��رایط فعلی سجاد مردانی در رش��ته تکواندو را 
می توان تنها شانس کسب مدال طلا برای ورزش اصفهان عنوان 

کرد زیرا در سایر رشته های انفرادی، ورزشکار شاخصی نداریم .
البته در رشته های تیمی بسکتبال و والیبال نمایندگانی از ورزش 
اس��تان حضور دارند که ش��انس مدال طلا و قهرمانی برای هر دو 
 رشته وجود دارد اما معمولاً مدال های تیمی، به نام ورزشکار ثبت 
نمی شود  و با این حساب در میانه راه بازیهای آسیایی، می توانیم 
ادعا کنیم نسبت به دوره قبل، ورزشکاران اصفهانی نتیجه ضعیف 
تری کسب کردند، هر چند که به نظر می رسد کاروان ورزشی ایران 

نیز قادر به تکرار نتیجه گوانگجو نباشد.

هت تریک اصفهانی ها در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان در بازی های آسیایی
 از دست رفت
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ورزش

اخبار کوتاه خبـر

طی روزهای اخیر خبر بازگش��ت کریس��تانو رونالدو ستاره به 
چون و چرای رئال مادرید به تیم منچستر یونایتد در رسانه ها 

منتشر شده است.
کریس که ابت��دای فصل را به دلیل مصدومیت از دس��ت داد با 
حضورش در ترکیب رئال در بازی ه��ای اخیر فوق العاده ظاهر 
شده است و بار دیگر کیفیت های یک س��تاره بین المللی را به 

رخ می کشد.
در این بین اما موجی که در ارتباط با پیوس��تنش به منچس��تر 
یونایتد به راه افتاده است خبر از یک طرح بزرگ تبلیغاتی دارد 
که بی تردید سود قابل توجی را متوجه شرکت های دست اندر 

کار خواهد نمود.
بحث بازگشت رونالدو به منچستر یونایتد خبری نیست که به 
سادگی رخ بدهد و می توان از این رخداد بزرگ تا مدت ها بهره 

برداری اقتصادی و تبلیغاتی کرد.
حتماً می دانید که روز گذشته و در جریان دیدار رئال مادرید و 
ویارئال، هواپیمایي بر فراز ورزشگاه ال مادریگال به پرواز در آمد 

که حامل یک بنر ویژه بود. 
روي این بنر پیامي نوشته شده بود خطاب به کریستیانو رونالدو 

که به منچستر یونایتد بازگردد.
بع��د از داغ ش��دن ش��ایعه پیوس��تن کری��س رونال��دو ب��ه 
منچس��تریونایتد، هواداران این تیم هم دس��ت به کار شدند و 

بنری برای دعوت از این بازیکن تهیه کردند.
 این بنر در دقیقه ۱۷ دیدار دیروز رئال مادرید در مقابل ویارئال، 

بر فراز ورزش��گاه ال مادریگال به پرواز درآمد. این مساله دست 
مایه طنز در شبکه های اجتماعی نیز شد. 

به طور مثال چنانچه در عکس زیر پیداس��ت، برخی به شوخی 
خلبان این هواپیما را الکس فرگوس��ن اعلام کرده اند و جالب 
اینکه در کنار این اخب��ار رد پای بنگاه ه��ای اقتصادی بزرگی 
دیده می شود که در طراحی این نقل و انتقال بزرگ و البته قابل 

رخداد نقش بازی کرده اند.
جالب اینکه مرحله بعد این تبلیغ بایستی واکنش رئال مادرید 
باشد که اتفاقاً این موضوع هم رقم خورد روز گذشته رئالی ها به 

این موضوع اشاره کردند که کریس فروشی نیست. 
لوئیس فن خال، سرمربی جدید یونایتد برای بازگرداندن رونالدو 
ابراز علاقه ک��رد ولی رئالی ها به عنوان مداف��ع عنوان قهرمانی 
لیگ قهرمانان احتمال خروج رونالدو را رد کرد و حتی بحث سر 

قیمت را به میان نکشید. 
 اما جالب اینکه اس��تارت اولین این ماجرا را خ��ود رونالدو زده 
است . رونالدو با وجود عملکرد خیره کننده در ۵ سال حضورش 

در رئال، عنوان کرد که دوست دارد روزی به یونایتد بازگردد.
البته این ح��رف او، با تمدید قراردادش در س��ال ۲۰۱۳ کاملا 

تناقض دارد. 

قیمت او با این تمدید به ش��دت بالا رف��ت و همچنین یونایتد 
 به تازگ��ی ۲۵۷ میلیون ی��ورو در نقل و انتق��الات هزینه کرده

 است.
هر پیشنهادی برای رونالدو، مسلماً باید رکوردشکن باشد. رئال 

سال ۲۰۰۹، ۹۰ میلیون یورو برای او پرداخت کرد و مسلماً 
به رقمی پایین ت��ر از ۱۰۰ میلیون راضی نخواهد ش��د. 
گزارش ها حاکی از آن اس��ت که رونالدو حاضر به قبول 

کاهش حقوقش برای بازگشت به یونایتد است.
 او در دنیای فوتبال، در رده های بالای بیشترین دریافتی 

قرار دارد.
 حقوق هفته ای او با حساب مالیات، چیزی حدود ۷۶۰ هزار 

پوند خواهد بود.
با پایان قرارداد نایکی با منچستریونایتد در پایان فصل، گلیزرها 
با شرکت آدیداس به تواقف رس��یدند تا اسپانسر آنها برای ۱۰ 

فصل آینده باشد. 
رونالدو نیز یکی از مدل های مشهور نایکی است که در تبلیغات، 

حرف اول را می زند. در صفحه های اجتماعی، بیش��ترین 
محبوبیت ازآن رونالدوس��ت و هر باشگاهی دوست 

دارد او را در اختیار داشته باشد.

با وجود تمام این صحبت ها، رونالدو هفته ی پیش در مصاحبه 
ای با آ.اس گفت:  این ها ) صحبت ها درباره ی آینده اش( حدس 

و گمان است.
 آینده ی من در مادرید است و اینجا بسیار خوشحال هستم. این 
فصل بسیار خوب پیش رفته و صحبت کردن راجع به آینده ی 

من منطقی به نظر نمی رسد.
به هر ش��کل ممکن همانطور که گفته ش��د این بازی سرانجام 
ش��اید حت��ی منج��ر ب��ه پیوس��تن کریس 
 به منچس��تر ه��م بش��ود ام��ا در بازی 
رسانه ای وتبلیغاتی که از هم اکنون و 
در فاصله یک سال تا تابستان و فصل 
نقل و انتق��الات باقی مانده اس��ت، 
همه این گمانه زنی ها برای کسب 
سودی اس��ت که در اطراف چنین 
 خبری وج��ود دارد از آن بهره برده

 می شود.

رونالدو در منچستر 

همه گروه هایی که از این بازی رسانه ای سود می برند

 علی اصغر ذاکری -شهردار شاهین شهر سازمان خدمات موتوری شهرداری اصفهان 

 آگهی مناقصه عمومی

سازمان خدمات موتوری شهرداری اصفهان در نظر دارد نسبت به خرید مکانیزم های مشروحه ذیل اقدام 
نماید. لذا از کلیه فروشندگان و نمایندگان مجاز دعوت بعمل می آید پس از درج آگهی به مدت ده روز 
جهت دریافت اسناد مناقصه به دبیرخانه این سازمان واقع در خیابان سروش، خیابان مصلی، کوچه شاهزاده 
ابراهیم مراجعه و یا با ش��ماره تلفن 9515447-031 و 09133114674 تماس حاصل نموده و از وب 

سایت این سازمان به نشانی اینترنتی www.isfahan.ir/khadamatmotori بازدید بعمل آورند. 

 ش��هرداری شاهین ش��هر به استناد مجوز ش��ماره 3601/ش 
مورخ 92/12/1 شورای محترم اسلامی شهر در نظر دارد  عملیات 
 تکمیل ساختمان اداری و سالن برگزاری مراسمات بهشت معصومه 
را ب��ا اعتبار اولی��ه 13/002/288/487 ری��ال به پیمانکاران 
واجد ش��رایط واگذار نماید. متقاضیان جهت کس��ب اطلاعات 
بیش��تر و اخذ اوراق مناقصه می بایس��تی در س��اعات اداری به 
واحد حسابداری شهرداری مراجعه و پیشنهاد خود را حداکثر 
تا آخر وقت اداری روز سه شنبه مورخ 93/7/22 به دبیرخانه 
شهرداری تحویل نمایند. شهرداری در رد یا قبول یک یا کلیه 

پیشنهادها مختار است. 

سپرده شرکت در مناقصه )ریال(تعدادنوع مکانیزمردیف 

1DULEVO-Evolution5000 1400/000/000جاروب

2FAUN-sympajet 2330/000/000جاروب بزرگ راهی

3KARCHER-MC50- جاروب کمرشکن
Advaced

3400/000/000

5500/000/000کامیون کمپرسی بترتک -41924

5HYUNDAI-H940S – 2125/000/000بکهو لودر

6VOLVO-L90F 1270/000/000لودر

نوبت دوم نوبت اول  آگهی مناقصه خرید



 کشف چراغ راهنمایی و
 رانندگی در مریخ

مریخ نورد کنجکاوی پیچیده ترین کاوشگری است که به 
سطح مریخ فرس��تاده شده اس��ت. این مریخ نورد در مدت 
ماموریت فضایی خود تصاویر مختلفی را از س��طح مریخ به 
زمین ارسال کرده است اما اکنون تصویر عجیبی از این مریخ 
نورد به زمین مخابره شده تا تعجب جهانیان را برانگیزد. یکی 
از شهروندان انگلیس��ی در فیلم های منتشر شده از سوی 
ناسا پی به تصویر عجیبی برد که از چش��مان کارشناسان 
ناس��ا بازمانده بود."جوزف وایت" در این رابطه می گوید:" 
من همیشه تصاویر و فیلم های منتشر شده از سوی ناسا را 
دنبال و مشاهده می کنم اما در فیلم جدیدی که از سوی ناسا 
منتشر ش��د، تصویر عجیبی را دیدم که برایم سوال برانگیز 
 ”MastCam"  بود. در تصویری که توسط دوربین علمی
کنجکاوی گرفته شده بود، یک جسم عجیب بر سطح زمین 
 ترک خورده س��یاره مریخ دیده می ش��د. این تصویر را در 
شبکه های اجتماعی و اینترنت منتشر کردم تا بتوانم علاوه 
بر اینکه مسوولان ناسا را متوجه این شی کنم، از نظرات سایر 
کاربران نی��ز آگاهی پیدا کنم. به نظر من این ش��ی عجیب 
ش��بیه چراغ راهنمایی و رانندگی بود و تمامی کاربران نیز 
چنین نظری داش��تند.”این تصویر در روزهای اخیر بیش 
از چندین میلیون بار در ش��بکه های اجتماعی و همینطور 
اینترنت به اشتراک گذاشته شده و کاربران نظرات مختلفی 
 را درج کرده اند.برخی از کاربران معتقد بودند که این تصویر 
می تواند نش��انه ای از حضور بیگانگان و موج��ودات زنده 
در سایر اجرام آسمانی باش��د و از این شی با عنوان شی که 
هوشمندانه طراحی شده، یاد کرده بودند. با وجود تمام سر 
و صداهایی که این جس��م عجیب به راه انداخت اما ناسا نه 
تنها با نظرات کاربران مبنی بر حضور بیگانگان موافق نبوده 
بلکه اعلام کرده است که این جسم عجیب تنها یک سنگ 
معمولی است که در اثر فشارهای لایه های زمینی یا دلایل 

دیگر به این شکل مبدل شده است!

 یک نکته مهم
 در حرف زدن های روزمره

- همه اهالی آن شهر ، نیکوکار هستند.
 - نه این طور نیس��ت ، یکی از همکاران من در ش��رکت ، از 

اهالی همانجاست و انسان بسیار بد جنسی هم هست! 
حالا به این سوال پاسخ دهید که چرا نفر دوم توانست سخن 

اولی را نقض کند؟
علت مشخص است: نفر اولی با به کار بردن قید "همه" ، حکم 
قطعی و کلی داده بود و نفر دوم توانس��ت با پیدا کردن یک 
مصداق مخالف، حکم او را نقض و سخنش را بی اعتبار کند.

حال به این فکر کنید که اگر نفر اول به جای تأکید بر "همه 
اهالی" آن شهر می گفت: خیلی از اهالی این شهر نیکوکار 
هستند.در این صورت آیا نفر دوم می توانست به این راحتی 

و با یک مثال نقض، حرف او را زیر سوال ببرد؟ 
پاسخ منفی است.

اگر کسی بگوید: "همه اندیش��مندان بزرگ جهان افرادی 
از طبقه فقیر بوده اند که با تلاش فراوان توانسته اند مدارج 
عالی علمی را طی کند" ، ممکن اس��ت کس��ی از گوش��ه 
 مجلس برخیزد و بگوید:"نه خیر؛ این طور نیست ، دکارت از 
خانواده ای مرفه بود" و بدین ترتیب کل سخن و حتی احیاناً 
گوینده اش را زیر س��ؤال ببرد.یا اگر گفته شود :"این محله 
کاملا امن است" ، با اولین سرقت، این گزاره منتفی می شود 
زیرا قید "کاملا" دارد؛ اما اگر گفته می شد:"این محله نسبت 
به محله های اطراف امن تر است" ، اثبات خلاف آن چندان 
ساده نبود.بزرگی گفته است:" بسیاری از انسان ها حرف شما 

را گوش می کنند تا بتوانند با آن مخالفت کنند!" 
این س��خن پ��ر بیراه��ی نیس��ت و تجرب��ه های م��ا هم 
درس��تی آن را در بس��یاری از م��وارد ثاب��ت م��ی کن��د.

بنابرای��ن ، ب��رای این که س��خنان م��ان ب��ه راحتی نقض 
نش��ود ، بهتر اس��ت ت��ا ح��د ام��کان از جم��لات کلی و 
 ص��دور اح��کام قطع��ی اجتن��اب کنیم ک��ه گفت��ه اند:

 "خردمند می کوشد سخن قطعی و جزمی نگوید" .

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان، 
حضور ۵۰ فیلم تولیدی از س��وی هنرمندان اصفهان را از 

اتفاقات مهم این جشنواره قلمداد کرد.
سید حسینعلی شهیدی با بیان این مطلب به ایمنا گفت: 
امسال جشنواره فیلم کودک نسبت به سال های گذشته با 
تغییرات کمی و کیفی بنیادین و مهمی مواجه شده است 
که یک��ی از مهم ترین آن ها امکان س��اخت و تولید ۵۰ اثر 
س��ینمایی از س��وی هنرمندان اصفهانی اعم از نویسنده، 

کارگردان، تهیه کننده و صدابردار است. 
وی افزود: این کار با حمایت جدی و مس��تقیم ش��هردار 
محترم اصفه��ان انجام ش��ده و ه��دف از آن شناس��ایی 
استعدادهای بالقوه در زمینه های هنرهای مرتبط با سینما 

و معرفی آن ها به همگان است. 
ش��هیدی همچنین از مش��ارکت مس��تقیم ش��بکه های 
سراس��ری تلویزیون در روند اج��رای بخش های مختلف 
جشنواره خبر داد و افزود: ضمن اینکه شبکه 2 تلویزیون 
سراسری کشور نسبت به پخش این ۵۰ فیلم اقدام خواهد 
کرد، تمامی شبکه های سراسری تلویزیونی در زمان برپایی 
جش��نواره نیز حضور خواهند داشت و نس��بت به ضبط و 

پخش برنامه به صورت مستقیم همکاری خواهند نمود. 
دبیر اجرایی جش��نواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان 
جابجایی م��کان برگزاری مراس��م افتتاحی��ه و اختتامیه 
جش��نواره را از دیگر تغییرات مهم در برنامه امسال عنوان 
کرد و گفت: در س��ال های پیش این مراس��م ها در مکانی 
برگزار می شد که مش��کلات بزرگی را به همراه داشت. به 
همین منظور امسال اجرای این مراسم ها را به سالن کوثر 

اصفهان، که شرایط مناسبی برای اجرای این برنامه ها دارد 
منتقل کرده ایم. 

وی همچنین از انتخ��اب ۷۰ نفر از ک��ودکان و نوجوانان 
اصفهان��ی جهت حض��ور در جش��نواره و داوری آثار خبر 
داد و گفت: امسال در طی فراخوانی که پیش از این اعلام 
ش��د، ۷۰ نفر از کودکان و نوجوانان اصفهان به عنوان داور 

انتخاب شدند. 
وی افزود: در میان این داوران نیز افرادی از میان نوجوانان 
معلول سازمان بهزیستی و تعداد ۱۰ نفر از نوجوانانی که به 
زبان انگلیسی در حد تافل مسلط هستند حضور دارند که 
جهت داوری آثار در بخش بین الملل شرکت خواهند کرد. 
ش��هیدی همچنین از ش��رکت آثار س��ینمایی۶۳ کشور 
خارجی در جشنواره امس��ال خبر داد و خاطرنشان کرد: 
شرکت آثار سینمایی ۶۳ کشور و حضور ۷۰ نفر از مهمانان 
خارجی از دیگر اتفاقات قابل توجه در این جش��نواره، در 
جهت معرفی و شناس��اندن هرچه بیشتر فرهنگ و تمدن 
جمهوری اسلامی ایران و به ویژه ش��هر فرهنگی و هنری 

اصفهان به مردم جهان خواهد بود. 

دانستنی

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم در جشنواره امسال 

ایمنا:  ؟؟؟؟/

این روزها از سویی موقعیت خانوادگی و تنوع  
مش��اغل میان افراد به ویژه زنان و کودکان 
گرایش به اشتغال را بیش��تر کرده است، از 
سویی دیگر استرس شغلی موضوعی نیست 

که بتوان آن را نادیده گرفت. 
در این ب��اره معصومه روح الهی کارش��ناس 
مرکز بهداشت شماره 2  گفت: تمایل به شهرنشیني و زندگي 
ماش��یني، مصرف روز افزون دخانیات و استرس هاي حرفه اي، 
رواني و خانوادگي در بروز یا تش��دید آرترواس��کلروزیس مؤثر 
شناخته شده است و یکي از علل مهم بیماري هاي قلبي عروقي 
محس��وب مي ش��ود.وی افزود: همچنین مقتضیات ش��غلي و 
مس��وولیت زیاد توأم با کمبود موقعیت ب��راي کنترل وضعیت 

شغلي با ازدیاد بیماري عروق کرونر نیز ارتباط دارد.
 به گفته روح الهی استرس ش��غلي باعث ایجاد آثار منفي مانند 
اضطراب و افس��ردگي و عصبانیت و تنهایي مي ش��ود که این 
عوامل باعث افزایش فش��ارخون و بیماري عروق  کرونري قلب 
می شود از این رو بررس��ي وضعیت سلامت روان بیماران قلبي 
اهمیت ویژه ای دارد.وی افس��ردگي را دارای بیشترین نقش بر 
بیماري هاي قلبي  عروقی دانس��ت و تصریح کرد: کس��اني که 
داراي افسردگي شدید هس��تند احتمال بیشتري براي ابتلا به 
سکته قلبي دارند.این کارشناس مرکز بهداشت شماره 2 با بیان 
اینکه اختلال خواب که یک علامت معمول افسردگي به شمار 
مي آید، پیش بیني کننده بروز آتي آنژین و سکته قلبي محسوب 
مي شود، ادامه داد: همینطور افسردگي بعنوان ریسک افزایش 
بیمار ی هاي قلبي به خصوص س��کته قلبي و نارسایي قلبي و 

شناخته شده است. 
وی افزود: همچنین رابطه قوي بین ش��دت علایم افسردگي و 

از کار افتادگي و مرگ و میر در ش��ش ماه بعد از سکته قلبي و 
نارسایي قلبي وجود دارد. روح الهی گفت: استرس هاي هیجاني 
ش��دید مانند عصبانیت، ترس یا غمگیني منج��ر به تحریک 
آریتمي ه��اي قلبي می  ش��ود. همچنین افس��ردگي و س��طح 
بالاي اضطراب خطر حوادث عروق قلبي را در بیماران افزایش 
مي دهد و در عین حال پس از سکته قلبی برخی از بیماران دچار 
افسردگی اساسی می شوند. وی با استناد به مطالعات انجام شده 
عنوان کرد: بررسی ها نشان داده است که بیماران قلبی  عروقي 
یک رابطه مضاعف و نزدیکي در مورد عوارض قلبي شامل سکته 

قلبي، آنژین ناپایدار و مرگ را در افراد افسرده دارند.
این کارشناس بهداشت بیان داش��ت: وجود افسردگي و تکرار 
انقباضات زودرس بطني بعد از سکته قلبي باعث افزایش خطر 
مرگ در بیماران شده اس��ت که به خصوص آرتیمي ها را علت 

مرگ در بیماران افسرده دانسته اند. 
وی اظهار کرد: بنابر این مطالعات روانشناختي بعد از سکته قلبي 
در بیماران افسرده و تنها، تماس هاي تلفني ماهانه، پیگیري با 
ویزیت هاي خانگي تیم مراقبت و تماس ه��اي متعدد با بیمار 

مي تواند ریسک  افسردگي و مرگ را کاهش دهد.
به گفته روح الهی درمان هاي رواني  اجتماعي روي بازتواني این 
بیماران مؤثر است.این کارشناس بهداش��ت خاطرنشان کرد: 
بیشتر استرس هاي هیجاني و فش��ارخون سیستولیک، سطح 
آموزش تن آرامي، کنترل استرس و حمایت گرو هاي اجتماعي 
از مداخلات رواني اجتماعي هستند که باعث کاهش چربي خون 
و کاهش مرگ و میر می شوند. وی گفت: تیم مراقبت از بیماران 
از طریق نقش مشاوره اي خود مي توانند یاور بیماران در کاهش 
ترس و نگراني هایشان باشند و امید به زندگي را در این بیماران 

توسعه داده و مکانیسم هاي مقابله را در آنان تقویت کنند.

جالب سلامت

تاثیر استرس در بروز بیماری های قلبی 

ایمنا: پرواز بادبادک  ها در اصفهان

کارگاه های آموزشی " آواورزی " ویژه کودکان ۳ تا ۵ 
سال در مجتمع فرشچیان برگزار می شود.

مس��وول برگزاری این کارگاه ضمن اعلام این خبر 
گفت: دوره آموزش��ی آواورزی از سوی مرکز یکی 
بود، یک��ی نبود برگزار می ش��ود و عبارت اس��ت از 
آم��وزش خلاقیت، گفتار و س��خن به ک��ودکان از 
طریق شعر، داستان، قصه گویی و موسیقی.علیزاده 

افزود: سبک زندگی امروز باعث شده که بسیاری از 
صداهای موجود در طبیعت به گوش کودکان نرسد 
و رفته رفته از دایره شنیداری آنان حذف شود. که 
این مس��اله منجر به کاهش قدرت ادراک آنان در 
برخورد با مسایل دیگر است. مسوول برگزاری این 
کارگاه افزود: این کارگاه با حضور چند نفر از مربیان 
کارآزموده و متخصص در حوزه های موسیقی و شعر 
برای کودکان و ادبیات و قصه کودک برگزار می شود 
و تلاش می ش��ود ت��ا در طی آن هوش ش��نیداری 
کودکان تقویت شود و زمینه بروز خلاقیت آنان در 
این زمینه افزایش یابد. گفتنی است؛ این کارگاه از 
ابتدای مهر ماه، روزهای زوج از س��اعت ۹ صبح الی 
۱2 در مجموعه فرهنگی فرشچیان واقع در جنب پل 

ابوذر، ابتدای خیابان توحید برگزار می شود.

 طرحی با عنوان "کتاب، مادر، کودک" با محوریت 
ارای��ه مطالبی برای م��ادران اول و خان��م هایی که 
قصد باردارش��دن  دارند از س��وی کتابخانه ابوالفرج 
اصفهانی در ح��ال اجرا اس��ت.هنگامی که مطالعه 
بخش جدایی ناپذیر زندگی مادر باشد توان بالاتری 
در رشد و تکامل کودک دلبندش خواهد  داشت.  در 
همین راستا  کتابخانه مرکزی با ارایه طرح "کتاب، 
مادر، کودک"، زنان و م��ادران ارجمند را با کتاب و 
 کتابخوانی مأنوس کرده و ایش��ان با عضویت در این 
طرح می توانند طی یک دوره زمانی مش��خص سی 
دی و کتاب هایی  را در زمینه بارداری دریافت نمایند. 

این طرح در قالب پنج بسته که به ترتیب با عناوین 
مراقبت های قبل از ب��ارداری،  مراقبت های دوران 
بارداری و مراقبت های بعد از زایمان تهیه گردیده به 

صورت جداگانه هرکدام به مدت یکماه امانت  داده 
می شود تا با مطالعه آنها به سلامت روحی و جسمی 
خود ، خانواده و فرزندانشان کمک کنند. استقبال از 
این طرح در مناطق مختلف بسته به موقعیت زمانی 
و مالی     متفاوت بوده و بسیار  مهجور واقع شده است 
در صورتی که طرح جامع و کاربردی بوده و بایستی 
بیشتر بر روی آن مانور داده شود. علاقه مندان برای 
آشنایی بیشتر وش��رکت در این طرح می توانند با 
شماره ۳۵۵۵۳۵۰۰ تماس  حاصل نمایند. این طرح 
علاوه بر کتابخانه مرکزی در کتابخانه های میرداماد، 
علامه امینی، ابوالفرج اصفهانی، ی��ادگار  امام، ابرار، 
کودک ۱، کودک 2، رودکی، فاطمه الزهرا، المهدی 
و فرهنگس��راهای اس��وه، موعود، اهتمام و خانواده 

اجرا  می گردد. 

نمایشگاهی از مجموعه آثار نگارگری " معصومه 
اوشلی " در حال برگزاری است.

ای��ن هنرمند با بی��ان این مطلب گف��ت: در این 
نمایش��گاه 2۸ اثر نگارگری در ابعاد مختلف و با 
تکنیک های گ��واش، آبرنگ و رن��گ و روغن در 

معرض تماشای علاقه مندان قرار گرفته است. 
اوشلی افزود: در این آثار تلاش کرده ام تا از فضای 
هنر نگارگری به نقاشی نزدیک شده و میان این 

دو پیوند و ترکیبی برقرار کنم. 
وی که نس��بت به برپایی نخس��تین نمایش��گاه 
انفرادی از آثارش اقدام نموده ادامه داد: س��بک 

این آثار عمدتا اکسپرسیونیسم است. 
علاقه من��دان می توانن��د جهت بازدی��د از این 
نمایش��گاه از ۵ لغایت ۱۰ مهر ماه از س��اعت ۹ 
صبح الی ۱ و ۴ بعد از ظهر الی ۸ به نگارخانه کوثر 
اصفهان، واقع در میدان امام )ره( مراجعه نمایند.

کان��ون صالحین با موض��وع هویت یابی از س��وی 
فرهنگس��رای آیه، وابس��ته به س��ازمان فرهنگی 
تفریحی شهرداری اصفهان ویژه دختران دانشجو 

تشکیل شد.
این کانون با هدف بررسی مباحث دینی و اجتماعی 
در حوزه هویت یابی در دختران جوانتشکیل شده 

است.
این مباحث ب��ا برگ��زاری کلاس های آموزش��ی، 

فرهنگی و هنری در روزهای پنجشنبه، ساعت ۱۰ 
صبح همراه خواهد بود و سعی در غنای اوقات فراقت 

شرکت کنندگان خود دارد.
علاقه مندان می توانند جهت شرکت در کلاس های 
این کانون، به فرهنگس��رای آیه واق��ع در خیابان 
آتشگاه،  خیابان  بهشت، کوی ش��ماره 2۹ مراجعه 
کرده و یا ب��ا ش��ماره ۷۳۵۳2۷۵ تم��اس حاصل 

فرمایند. 

ویژه کودکان ۳ تا 5 سال برگزار می شود؛

" آواورزی " در مجتمع فرشچیان 
توسط کتابخانه ابوالفرج اصفهانی؛

با "کتاب، مادر، کودک" بیشتر آشنا شوید 

در نگارخانه کوثر:

هنرهای نگارگری و نقاشی در هم می آمیزند
ویژه دختران دانشجو برگزار می شود؛

کانون صالحین با موضوع هویت اجتماعی

 نکتهخبر ویژه

مخبر دزفولی دبیر ش�ورای عالی انقلاب فرهنگی : 
پیشرفت های علمی کشور به حدی است که حتی دشمنان 
هم نمی توانند منکر آن شوند. البته ما هنوز با نقطه  ایده آل 

فاصله داریم. 
اما »جهش علمی« ای��ران غیر قابل تردید اس��ت. جهش 
علمی چیس��ت؟ جهش علمی یعنی پیشرفت های علمی 
ایران، نتایج و دس��تاوردهای خود را ب��ه صورت ملموس و 
عینی به جهان نمایش دهد. بخشی از این پیشرفت ها یقیناً 
در قالب تحقیقات و مقالات علمی معتبر خود را نشان داده 

که آمارها هم بیانگر رشد بی نظیر آن است.

سردار احمدی مقدم فرمانده  نیروی انتظامی : در بحث 
پیشگیری از جرم گام اول ما مس��وول سازی دستگاه هاست.

گام بعدی همراه س��ازی مش��ارکت های مردمی اس��ت وگام 
سوم این اس��ت که اجازه ندهیم افرادی در مرحله  ناهنجاری 
به مرحله جرم برس��د و بتوانیم با احیاء این افراد را به زندگی 
عادی بازگردانیم.گام آخر نیز تلاش برای افزایش بازدارندگی 
مجازات ها و بازگرداندن مجرمان به زندگی عادی است. میانگین 
س��نی اوباش بین ۱۷ تا 2۵ سال اس��ت که عمده  آنها پس از 
ازدواج، رفتارهای جاهلانه را ترک می کنند اما این موضوع در 

بخش سرقت موضوع متفاوت است.

ایوبی رییس ساز مان سینمایی : چرا یک سری می خواهند 
بگویند جو سینمای دینی، معنوی و دفاع مقدس تنها چند نفر 
محدود هستند؟ همه سینمای ایران می تواند و باید سینمای 
دینی باش��د اما ما باید بعضی روابطمان را اصلاح کنیم. نباید 
طوری رفتار کنیم که مردم از این روابط و عناوین فراری باشند.

به نظر ش��ما برای مدیریت کردن کدام یک بهتر است، اینکه 
مدیر از یک در وارد ش��ود و همه هنرمندان فرار کنند یا اینکه 
 همه س��ینماگران کنار هم جمع ش��وند و همراه ب��ا مدیران 
گفت وگو کنن��د؟ الان مدیران فرهنگی رابطه ش��ان با اهالی 

فرهنگ خوب است .

سینمای دینی محدود به چند نفر نیست میانگین سنی اوباش »جهش علمی« ایران غیر قابل تردید است

عکس روز

گروه 
اطلاع رسانی 

    »مرکز روزان��ه رنگین کمان س��پید« همزمان با 
روز جهانی سالمند به مدت س��ه روز، کارگاه های 
مختلف هنری، ادبی و آموزشی را با عنوان »فردایی 
برای همه« ۷،۶ و ۸ مهر در خانه هنرمندان برگزار 

می کند.
مادربزرگ ها، پدربزرگ ها و نوه های آنها می توانند 
در کارگاه های خاطره  گویی، نقاشی، زبان انگلیسی، 
با هم ) وی��ژه مادربزرگ، پدربزرگ و ن��وه(، بازی با 
کلمات، بلند خوانی کتاب و درخ��ت و بافت در دو 

نوبت صبح )۹ تا ۱2( و عصر )۱۶:۳۰ تا ۱۸:۳۰( در 
خانه هنرمندان واقع در خیابان آبش��ار اول شرکت 

کنند. 
گفتنی است؛ »مرکز رنگین کمان سپید« نخستین 
مرکز روزانه آموزش��ی و توانبخشی ویژه میانسالان 

و سالمندان اس��ت که دربهمن ماه ۱۳۸۰ تاسیس 
ش��د و از س��ال ۱۳۸۴ تاکنون با مجوز رس��می از 
 سازمان بهزیس��تی کش��ور به فعالیت خود شامل 
کلاس های ی��وگا، زبان، کامپیوتر، قرآن، نقاش��ی، 
ادبیات، س��وادآموزی، عکاسی، کلاس های تلقیقی 

یوگا زبان و ...ادامه داد.
 این مرکز در س��ال ۱۳۹۰ موفق به اخذ گواهینامه 
مدیری��ت کیفی��ت ISO 2۰۰۸/۹۰۰۱ گش��ته و 
درس��ال ۱۳۹۱ موفق به دریافت جایزه نهاد مروج 

علم از انجمن ترویج علم ایران شده است. 
برای شناخت و اطلاع از فعالیت های »مرکز رنگین 
کمان س��پید« می توانید به س��ایت ای��ن مرکز به 
 www. ranginkamanesepid.com آدرس

مراجعه کنید.

همزمان با روز جهانی سالمند در خانه هنرمندان برگزار می شود؛

»فردایی برای همه« برای مادربزرگ ها، پدربزرگ ها و نوه ها

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 

سه شنبه  8 مهر 1393 |   5ذی الحجه  1435 |  شماره  2200 |   12  صفحه      
13+قیمت : 300 تومان    |   پیامک :   3000483088

+31

اوقات شرعیتلویزیــونســـــینما

آب و هوای اصفهان

صاحب امتیاز :  شهرداری اصفهان
مدیر مسئول : دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد

سردبیر :  مهندس رضوان اصغری 
نشانی : اصفهان، میدان امام حسین )ع(، 

خیابان طالقانی،مقابل ارگ جهان نما
 تلفن :32218182               

فکس : 32219070
امورجذب آگهی در تهران : 021-88546630

امور آگهی ها : 9512040

قدس :
 شهر موش ها  2  - خواب زده ها

.......................................................
ساحل :  آتش بس 2 

.......................................................
سپاهان : شهر موش ها  2

.......................................................
خانواده : آرایش غلیظ

.......................................................
فرهنگیان : پنج ستاره  

سیمای خانواده |                                                        شبکه  1 | 11:00      
..............................................................

آفتاب شرقی|                                                               شبکه 1 |  45: 12
..............................................................
بهونه|                                                                                         شبکه 3 |12:40
..............................................................
سرآمدان اقتصاد |                                                    شبکه3 | 21:35
..............................................................
افق نو  |                                                                                   شبکه4| 22:30

اذان صبح:                                                               04:36
اذان ظهر :                                                                  11:54 طلوع آفتاب :                                                         05:56
نیمه شب شرعی:                                         23:13  اذان مغرب:                                                            18:09


